
Priloga Gorenjskega glasa o občini Medvode

Lokalna novica 
je kraljica
XVII - ISSN 1580-0547
Marec 2016

Številka 3



2 | OBČINSKE NOVICE

MAJA BERTONCELJ

Skupnost občin Slovenije je skupaj z ne-
katerimi občinami članicami organi-
zirala Dan odprtih vrat v občinah. Med 
njimi je bila prvič tudi Občina Medvode. 
Dan odprtih vrat je potekal 17. februarja 
ob 10. in 16. uri. Župan Nejc Smole je s 
svojimi sodelavci predstavil delovanje 
občinske uprave, njeno organiziranost 
in delo, obiskovalce je popeljal po stavbi 
občinske uprave, hkrati pa si je vzel čas 
za pogovor tudi o drugih, za prebivalce 
občine pomembnih temah. Dneva od-
prtih vrat se je udeležilo okrog trideset 
občanov.
"Letos smo se prvič odločili pridružiti 
akciji Skupnosti občin Slovenije, ki že 
pet let ob rojstnem dnevu slovenskih 
občin, ki je 14. februarja, odpira vra-
ta. Letos je ta datum prišel na nedeljo, 
zato smo vrata odprli 17. februarja. To je 
priložnost, da občanom, tudi tistim, ki 
niso najpogostejši obiskovalci občinske 
uprave, predstavimo njeno organizira-
nost in največje projekte v občini, ki jih 
načrtujemo za letošnje leto," je povedal 
Matej Osolnik, svetovalec župana.
Župan je najprej na kratko predstavil 
občino Medvode. Kmalu bodo prazno-
vali deset let, odkar so postali mesto. 
Povedal je tudi nekaj zanimivih stati-
stičnih podatkov: da ima okrog 16 tisoč 
prebivalcev, 142 rojstev, 132 smrti, celo-

ten prihodek je 362 milijonov evrov, v 
občini je 1250 registriranih podjetij, po 
koeficientu razvitosti je med 212 obči-
nami na 29. mestu, povprečna starost 
prebivalcev je dobrih 42 let, brezposel-
nih je 731, kar je manj od državnega 
povprečja, študentov je 608, v občini 
je 3914 delovnih mest, povprečna neto 
plača je 950 evrov, več kot vsak drugi 
občan ima osebni avto, kar se pozna 
pri zasedenosti parkirnih površin ... 
Obiskovalci so si nato ogledali kratek 
predstavitveni film in se tako v sli-
ki popeljali po občini, v kateri živijo. 
"Živimo v zelo lepem koncu. Tega se 
premalo zavedamo. Imamo izredno 
strateško lego, ki jo moramo v priho-
dnje čim bolj izkoriščati," je po ogledu 
poudaril župan. V nadaljevanju je pred-
stavil organiziranost občinske uprave, 
ki deluje v štirih oddelkih in ima 28 
zaposlenih. Sledil je obhod po občinski 
stavbi, ogled vseh oddelkov in seznani-
tev z zaposlenimi ter njihovim delom. 
Prvi postanek je bil v sprejemni pisarni, 
kjer se začnem pot in sledljivost vsake 
vloge. Sprejemna pisarna je ena od no-
vosti v reorganizirani občinski upravi. 
Zadnji del triurnega druženja je znova 
potekal v sejni sobi. Župan je predsta-
vil projekte in odgovarjal na vprašanja. 
"Usmeritev občine je zelo pomembna. V 
devetdesetih odstotkih je proračun si-
cer že vnaprej določen. Če nam bo letos 

uspelo izpeljati vse, kar smo si zadali, 
bomo imeli rekorden obseg investicij. 
Medvode bodo ti projekti naredili lep-
še," je pojasnil župan. 
Udeleženci so bili z obiskom zadovolj-
ni. "Prišla sem, da izvem, ali je kaj 
novega in za to še ne vem. Dosti vem, 
vsega pa zagotovo ne. Vprašala bom 
zadeve, ki se tičejo kar vseh občanov. 
Najbolj me zanima, kako bo s progo 
mestnega prometa številka 25, kdaj 
jo bodo podaljšali do Preske in Sore. 
Neurejeni so vrtički, zato me zanima, 
kakšni so načrti. Opozorila bom na 
podhod pod železnico proti Preski, ki je 

neurejen. Imamo problem parkiranja 
na Škofjeloški. V parkirna mesta so se 
spremenile že vse občinske zelenice," je 
povedala Jožica Hegler, sicer tudi čla-
nica Sveta KS Preska - Žlebe, in dodala: 
"zdi se mi odlično, da je občina na tak 
način odprla svoja vrata občanom. Po-
hvalila bi župana, ker so spremembe. 
Vse pa seveda ne gre čez noč." Občani 
so Dan odprtih vrat izkoristili tudi za 
vprašanja, ki se tičejo težav, s katerimi 
se srečujejo. "Imam parcelo, na kateri 
bi radi gradili, pa sem prišel, da vidim, 
kako kaže. Že dolgo namreč čakam na 
odobritev za gradnjo," je dejal gospod, 
ki ni želel biti imenovan. 
Vprašanj in pobud je bilo veliko, odziv 
dober, tako da na občini upajo, da bo 
Dan odprtih vrat tudi v Medvodah po-
stal tradicija. 

Občina prvič odprla svoja vrata
Na Dnevu odprtih vrat so občanom predstavili tudi projekte, ki so v načrtu za letos.

Župan je občane popeljal po celotni občinski upravi. Ustavili so se tudi v njegovi pisarni.

Občina Medvode ima okrog 
16 tisoč prebivalcev, celoten 
prihodek je 362 milijonov evrov, 
v občini je 1250 registriranih 
podjetij, po koeficientu 
razvitosti je med 212 občinami 
na 29. mestu, povprečna starost 
prebivalcev je dobrih 42 let, 
brezposelnih je 731, kar je 
manj od državnega povprečja, 
študentov je 608, v občini je 
3914 delovnih mest, povprečna 
neto plača je 950 evrov, več kot 
vsak drugi občan ima osebni 
avto ...



OBČINSKE NOVICE | 3 

SOTOČJE JE PRILOGA ČASOPISA 

SO TOČ JE (ISSN 1580 - 0547) je pri lo ga Go renj ske ga gla sa o ob či ni Med vo de. Pri lo go pri prav lja Go renj ski glas, d. o. o., Kranj, Ble i we i so va ce sta 4, s so de lav ci: Peter Košenina,  
Boš t jan Lu štrik, Bo ris Pri mo žič in Fran ci Roz man. Od go vor na ured ni ca: Ma ri a Volč jak, ured ni ca pri lo ge Maja Bertoncelj (maja.bertoncelj@g-glas.si). Oglas no tr že nje: Mateja Žvižaj, 
te le fon: 04/201-42-48, 041/962 143, te le faks: 04/201-42-13. E-pošta: info@g-glas.si. De lo v ni čas: po ne de ljek, to rek, če tr tek in pet ek od 7. do 15. ure, sre da od 7. do 16. ure, so bo-
te, ne de lje in praz ni ki za pr to. Pri pra va za tisk Go renj ski glas, d. o. o., Kranj; oblikovanje: Matjaž Švab; tisk: Ti skar na Lit te ra pic ta, d. o. o.; SO TOČ JE šte vil ka 3 je pri lo ga 20. šte vil ke 
Go renj ske ga gla sa, 11. marca 2016. V na kla di 6000 iz vo dov jo do bi o vsa go spo dinj stva v ob či ni Med vo de brez plač no. Ob či na Med vo de, C. ko man dan ta Sta ne ta 12, Med vode.  
Na naslovnici Tina Marinšek / Foto: osebni arhiv (Foto: Tadej Čauševič)

MAJA BERTONCELJ

Začenja se rekonstrukcija dvopasovnega krožišča Na klancu. 
Investitor je Direkcija Republike Slovenije za infrastrukturo 
(DRSI), na razpisu izbrani izvajalec del pa podjetje Trgograd 
iz Litije. 

V ČASU REKONSTRUKCIJE KROŽIŠČA ZAPORE CEST

Za več informacij smo se obrnili na DRSI, kjer so pojasnili, 
da bodo z deli v skladu s podpisano pogodbo z izvajalcem del 
ter izdanim dovoljenjem za delno in popolno zaporo državne 
ceste končali predvidoma v aprilu: "Za čas gradnje je predvi-
dena fazna izvedba del z delno zaporo na državni cesti, odsek 
Jeprca–Ljubljana, ter izmeničnima popolnima zaporama na 
stranskih smereh, in sicer na državni cesti Medvode–Zbilje 
ter lokalni cesti za naselje Svetje. Ureditev krožišča Medvo-
de se bo izvedla v skladu s predhodno izdelano izvedbeno 
dokumentacijo in bo v obstoječem dvopasovnem krožnem 
krožišču z izvedbo montažnih robnikov ob ustrezni uredi-
tvi prometne signalizacije in prometne opreme kanalizirala 
prometne tokove v krožišču, s čimer se bodo izboljšale pro-
metnovarnostne razmere obravnavanega krožnega križišča." 
Pogodbena vrednost del je 60.604,61 evra.

DVOSMERNI PROMET ČEZ MOST PREDVIDOMA ŠE TA MESEC

Nadaljujejo pa se tudi dela na mostu v Mednem. Promet so na 
prvi montažni premostitveni objekt preusmerili 25. februarja, 
še vedno pa poteka izmenično enosmerno. Kdaj se bo sprostil v 
obe smeri in kako potekajo dela, pojasnjujejo na Direkciji RS za 
infrastrukturo: "Prvi montažni premostitveni objekt je bil po-
stavljen 8. februarja. V času gradnje so bile neugodne vremen-
ske razmere, ki so preprečevale izvedbo nasipov in asfaltiranje 
cestnega dela obvoza. Zato se je vzpostavitev enosmernega iz-
meničnega prometa preko prvega montažnega premostitvene-
ga objekta prestavila na 25. februar. S to preusmeritvijo pro-
meta iz regionalne na začasno obvozno cesto pa je omogočen 
začetek izvajanja drugega opornika za drugi montažni objekt in 
izvedba začasne ceste na področju regionalne ceste. V primeru 
zadovoljivih vremenskih razmer bo dvosmerni promet preko 
dveh montažnih objektov možno vzpostaviti do 25. marca." 
Pisali smo že, da je bila pogodba z izbranim izvajalcem za iz-
vedbo projekta Rekonstrukcija cestnega objekta čez železniško 
progo pri Mednem Rafael in SŽ-ŽGP podpisana 30. novembra 
lani. Izvajalec je bil v delo uveden takoj po podpisu pogodbe. 
Pogodbeni rok za dokončanje del je 180 dni po uvedbi v posel.

Nova prometna ureditev za krožišče Na klancu
Rekonstrukcija krožišča Na klancu naj bi bila končana aprila. Nadaljujejo pa se tudi 
dela na mostu v Mednem, kjer naj bi dvosmerni promet stekel še ta mesec.

Krožišče bodo rekonstruirali z namenom izboljšanja prometne 
varnosti.

Izmenično enosmerni promet je prek prvega montažnega 
premostitvenega objekta stekel 25. februarja.
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 Občina Medvode se je letos prvič 
pridružila akciji Odprta vrata. Ste za-
dovoljni z odzivom?
"Nad Dnevom odprtih vrat sem bil navdu-
šen iz dveh razlogov. Prvi je odnos občin-
ske uprave, saj so se zaposleni dobro pri-
pravili, bili odprti za pobude občanov in 
pripravljeni obrazložiti svoje delo. Drugi 
razlog pa je dober odziv občanov. Kar ne-
kaj jih je prišlo, ki sicer na občino običajno 
ne hodijo ali so bili celo prvič tu. Predsta-
vili smo jim vse projekte, ki so letos v pro-
računu in prosili za njihov odziv. Lepo je 
bilo slišati zadovoljstvo ljudi z določenimi 
projekti, predlagali so tudi nekaj izbolj-
šav. Navdušen sem bil tudi nad občanko, 
ki je podala nov predlog, da neformalni 
skupini občanov pomagamo urediti pro-
stor za nogometnim igriščem, na obmo-
čju, ki je sedaj zaraščeno, da bi tam imeli 
prvi prostor za sprehajanje psov. To ne bi 
predstavljalo velikega finančnega vložka 
za občino, bi pa bil lep doprinos za ljudi, 
ki tam živijo in so to poudarili kot potre-
bo. Cilj dneva odprtih vrat je bil izpolnjen. 
Ob tem bi poudaril, da so uradne ure ob-
čine ob ponedeljkih, sredah in petkih in 
da ljudje takrat vedno lahko pridejo. Dan 
odprtih vrat je bila le dodatna akcija. Pri-
družili smo se Skupnosti občin Slovenije, 
ki je občinam predlagala, da enkrat letno 
posebej odprejo vrata in predstavijo vse 
projekte. Ker je bilo prvič, smo to naredi-
li v občinski stavbi, za prihodnje leto pa 
si želimo, da bi lahko ljudem katerega 
izmed projektov predstavili podrobno na 
sami lokaciji."

 Pred vrati je pomlad. Kaj bo prine-
sla novega v smislu projektov, dela na 
terenu?
"Objavili bomo kar nekaj razpisov. Sle-
dil bo izbor izvajalcev. Konec pomladi, 
začetek poletja bo zaznamovan s kar 
nekaj odprtimi projekti. Eden prvih, 
ki bo šel v realizacijo, bo parkirišče ob 
Barletovi cesti. Zelo sem vesel, da smo 
se dogovorili s ponudnikom gostinskih 
storitev, ki bo na delu tega parkirišča. 
Kmalu se bo začela rekonstrukcija ce-
lotnega odseka ceste Topol–Belo. Vesel 
sem, da smo dosegli dogovor z vsemi 
lastniki zemljišč na cesti Valburga–Tr-
boje in Spodnje Pirniče–Zavrh. Zgradili 
bomo pločnik na Bizantovi. Pomlad bo 
torej v znamenju razpisov. Kar se tiče 
državnih cest, se bo nadaljevala rekon-
strukcija mostu v Mednem. Marca bo 
država izpeljala tudi investicijo prenove 
krožišča Na klancu, ki je s stališča pro-
metne varnosti ena najbolj problema-
tičnih točk."

 Omenili ste ureditev parkirišča. Ob-
čani opozarjajo, da v centru primanj-
kuje javnih parkirišč, da jih je večina 
v zasebni lasti. Bojazen je parkirnina.
"To bomo uredili, a ne na škodo obča-
nov. Ljudje bodo lahko prišli v Medvo-
de po opravkih in imeli na voljo dve 
uri brezplačnega parkiranja. Težava, ki 
smo jo zaznali, so neobčani, ki se pri-
peljejo v Medvode, tukaj parkirajo in 
gredo na vlak. Zadnja ideja, ki jo želimo 
realizirati, je, da bi takoj po sprejetem 
občinskem prostorskem načrtu vzpo-
stavili parkirišče na območju načrtova-
nega športnega parka. Naši občani, ki 

se pripeljejo do Medvod in gredo potem 
naprej v službo z javnim prevozom, bi 
tam lahko parkirali za simbolično ceno, 
neobčani pa bi plačali višjo tarifo."

 Sprememba v centru Medvod bo se-
litev Turistično-informacijskega cen-
tra v železniško postajo. Kako daleč so 
pogovori?
"Zelo bom vesel, ko bo ta projekt kon-
čan. Železniško postajo nameravamo 
obnoviti. Imeli smo zadnji sestanek s 
Slovenskimi železnicami. Pripravljamo 
svoj predlog pogodbe. Ko bo podpisana, 
bomo šli v pridobivanje ponudb za izva-
jalca del in nato v samo izvedbo. Selitev 
bo zagotovo še letos. Sanirali bomo zu-
nanji ovoj stavbe, vzpostavili kolesarni-
co za izposojo koles in uredili prve javne 
sanitarije v občini. Prostor za prodajo 
vozovnic bomo preuredili v TIC, v sklo-
pu katerega bo potekala tudi prodaja 
vozovnic."

 Občina Medvode bo prvič imela de-
lavce prek javnih del. Kdaj začnejo in 
kaj bodo njihove zadolžitve?
"Uspešni smo bili pri kandidaturi na jav-
ni razpis za javna dela, tako da bomo na 
občini prvič imeli javna dela. Ponosen 
sem na občinsko upravo, saj smo s tem 
v pomladanskem času dobili dvajset jav-
nih delavcev in čez vse poletje dvanajst. 
Krajevne skupnosti smo že pozvali, da 
nam sporočijo, na katerih točkah bi naši 
novi sodelavci lahko opravljali dela. Do-
bili smo kar nekaj predlogov. Prve javne 
delavce dobimo z aprilom. Računamo, 
da bodo na začetku delali predvsem na 
področju sanacije vodotokov, odstranje-
vanju naplavin, skrbi za pretočnost vo-

NEJC SMOLE, ŽUPAN OBČINE MEDVODE

Pomlad  
v znamenju  
razpisov
Iz pogovora z županom: 
Projekti v prihodnjih 
mesecih - Obnova 
železniške postaje - Prvič 
javni delavci na občini -  
Bo občina ustanovila 
režijski obrat?

Župan je krajane v Zbiljah seznanil z obnovo ceste in gradnjo pločnika od gasilskega doma 
proti Smledniku.



dotokov. To je bil tudi prvi projekt, na ka-
terem smo bili uspešni. V nadaljevanju 
bodo delali na lažjih komunalnih delih, 
vključno z urejanjem okolice. Strošek ob-
čine pri tem je majhen, saj večino stro-
ška krije država." 

 Slišati pa je bilo, da v nadaljevanju 
razmišljate o režijskem obratu.
 "Javna dela bodo odlična šola, da vidi-
mo, kaj lahko sami naredimo. Za lažja, 
najbolj osnovna komunalna dela resno 
razmišljamo, da bi jeseni, če ne prej, pri-
pravili vse podlage za odprtje režijskega 
obrata. O tem bo odločal občinski svet. 
Spremeniti bo treba odlok o organizaciji 
občinske uprave. Režijski obrat namreč 
ni samostojna pravna oseba, ampak del 
občinske uprave z ločenimi financami. 
Razmišljali smo tudi o javnem komu-
nalnem podjetju, a se nam zdi, da je bo-
lje iti korak za korakom. Mislim, da lah-
ko lažja dela urejamo v okviru režijskega 
obrata. Sedaj imamo za to zunanje izva-
jalce. Sosednje občine imajo sicer več ali 
manj komunalna podjetja. Režijski obrat 
smo si ogledali v Postojni, ki je po veliko-
sti primerljiva z nami."

 Bi v okvir režijskega obrata sodila 
tudi pokopališča? Trenutno na vsa-
kem veljajo drugačna pravila.
"Čakamo na nov Zakon o pokopališki 
in pogrebni dejavnosti ter o urejanju 
pokopališč. Vsi obstoječi predlogi pred-
videvajo, da bo to področje treba ure-
diti. Z režijskim obratom bi bili na to 
pripravljeni. Naša pokopališča so sicer 
kar polna. Največja prostorska stiska je 
v Smledniku, največ potencialnega pro-
stora pa vidimo v Pirničah." 

 Uspešni ste bili tudi na razpisu za 
sofinanciranje izdelave Celostne pro-
metne strategije v občini. Kaj bo pri-
nesla?
"Pogodba s pripravljavcem je že podpi-
sana, čaka nas še izbor. Postopek na-
mreč poteka v dveh fazah. Najprej je 
treba dobiti pripravljavca, nato iz na-
bora še izvajalca. Upam, da bo znan do 
konca aprila. Projekt mora biti izdelan 
do konca letošnjega leta. Najprej bomo 
naredili presek, prometno stanje obči-
ne, ki je za nas pomembno. Katerokoli 
drugo področno strategijo pogledam, 
se vse konča pri prometu. Dobili bomo 
torej stanje prometnic, ki gredo skozi 
našo občino. Nato pa bo prometna stra-
tegija usmerjena predvsem v iskanje 
rešitev v smeri trajnostne mobilnosti, 
torej kaj še lahko naredimo, da izbolj-
šamo javni potniški promet, hodnike za 
pešce, kolesarske steze in podobno. To 

je temeljni dokument, da lahko sploh 
kandidiraš na drugih razpisih iz teh po-
dročij v trenutni finančni shemi. Ne gre 
le za dokument, ki bi ga država plača-
la in bi potem obležal v predalu. Glede 
na primere prakse, ki smo jih videli, na 
primer v občini Ljutomer, je to doku-
ment, ki ga lahko izvajaš plansko." 

 Je že znano, ali ste bili uspešni pri 
projektu Nadgradnje sistema odva-
janja komunalne odpadne vode, ki 
vključuje gradnjo kanalizacijskega 
sistema v KS Pirniče?
"Vlogo smo konec februarja oddali na or-
gan evropske komisije. Teče trimesečni 
rok. Odločitev naj bi bila znana v maju. 
Če bo odgovor pozitiven, se bo sprožil ak-
cijski načrt, ki ga pripravljamo na občini. 
Takoj po prejemu odločbe bomo v Pirni-
čah sklicali zbor krajanov in jim natanč-
no predstavili projekt, jih prosili za sode-
lovanje, formirali ekipo, ki bo delala na 
terenu, in z deli začeli še letos. Samo 572 
dni je rok za dokončanje projekta. Obči-
na bo morala zanj v dveh letih prispevati 
sedem milijonov evrov. Kako in kje najti 
sredstva je trenutno najtrši oreh."

 Je že končan načrt obnove mestne-
ga jedra, vključno s tržnico? 
"Trenutno je v izdelavi geodetski posne-
tek, do konca meseca bo končan idejni 
načrt. Najprej bo predstavljen prebival-
cem in občinskemu svetu."

 V Zbiljah so ob cesti zakoličbe. Za 
kaj gre?
"Letos smo od ovinka do Barke načrto-
vali gradnjo pločnika. Ugotovili smo, da 
je državna cesta v zelo slabem stanju in 
potrebna obnove. Kot kažejo trenutni 
pogovori, smo bili uspešni v dogovorih z 
državo, ki bo financirala celoten odsek 
ceste, in to v širini šest metrov, meter 

širše kot je sedaj. Pločnik bo financira-
la občina, zato bomo v rebalansu denar 
zagotovili za celotno dolžino osemsto 
metrov. Položili bomo tudi nov vodovod, 
plinovod in javno razsvetljavo. Gre za 
odsek od gasilskega doma mimo hiše 
Barke do ovinka na koncu Zbilj."
Na Dnevu odprtih vrat ste navzoče se-
znanili z dobro novico, da bo aprila v 
obravnavi osnutek Občinskega pro-
storskega načrta. Drži?
"Konec februarja smo na Ministrstvo za 
okolje in prostor oddali Okoljsko poro-
čilo za Občinski prostorski načrt Občine 
Medvode. Gre za enega najpomembnej-
ših dokumentov v fazi njegovega spre-
jema. En mesec imajo časa, da nam od-
govorijo. Osnutek bo najprej obravnaval 
občinski svet, sledila bo javna razgrni-
tev in javna obravnava, nato bo o njem 
v predlogu znova odločal občinski svet. 
Po optimističnem scenariju sprejem 
pričakujemo junija, realno pa najka-
sneje septembra letos."

 Za konec še nekaj aktualnih tem. 
Prva so begunci.
"Občina Medvode ne razpolaga z nobe-
nimi kapacitetami, ki bi bile primerne 
za nastanitev beguncev, tako da tukaj 
ni nič novega."

 Dodatki za stalno pripravljenost so 
aktualni tudi na občinah. Kako je s 
tem na Občini Medvode?
"V času trajanja mojega mandata doda-
tek za stalno pripravljenost ni bil nikoli 
izplačan. Imamo dodatke za povečan 
obseg dela, ki smo jih z reorganizacijo 
občinske uprave zelo znižali. Nekaj več 
je bilo izplačanih nadur. Naredil sem 
analizo nam primerljivih občin in po 
tej bi morali imeti 35 zaposlenih, ima-
mo jih 28. Iz tega je logično, da imajo 
zaposleni kakšno naduro več in se mi 
zdi prav, da jo dobijo plačano. Če se za-
posleni trudijo, jih je treba nagraditi."

 Kdaj bo naslednja seja občinskega 
sveta?
"Naslednja seja bo 16. marca. Na dnevnem 
redu je 19 točk, med njimi tudi Osnutek 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Pro-
grama opremljanja in merilih za odmero 
komunalnega prispevka na območju obči-
ne Medvode. Gre za spremenjen odlok, ki 
prinaša spremembe za gospodarstvenike. 
Zanje predlagamo znižanje komunalnega 
prispevka za trideset odstotkov in jim pri-
znavamo dodatne olajšave. S tem stimu-
liramo razvoj gospodarstva. To je največja 
neposredna spodbuda, za občino nujno 
potrebna, saj trenutno novih gradenj na 
področju gospodarstva ni."
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Za rubriko Vi sprašujete, občinska upra-
va odgovarja sprejemamo vprašanja po 
spletni pošti maja.bertoncelj@g-glas.si 
ali na naslov Gorenjski glas, Bleiweiso-
va 4, 4000 Kranj, s pripisom 'za Sotočje'.

JURE POKORN, GOLO BRDO:

"Zanima me, kako je z vzdrževanjem ozi-
roma sanacijo ceste od Tometovega mostu 
do Mednega, ki je od uvedbe izmenično 
enosmernega prometa čez most glavna ob-
vozna pot v Ljubljano in iz Ljubljane. Cesta 
je v katastrofalnem stanju, saj je nihče ne 
vzdržuje."

GREGOR MRJASEC, ODDELEK  
ZA OKOLJE, PROSTOR IN RAZVOJ: 

"Vprašanje se nanaša na cesto z uradno 
oznako LC251141 Seničica–Medno, katere 
388 m leži na območju občine Medvode 
in jo vzdržuje koncesionar za vzdrževanje 
občinskih cest. Cesta je ena izmed občin-
skih cest, ki jo še zlasti od vzpostavitve 
polovične zapore mostu v Mednem mno-
go uporabnikov cest uporablja v izogib 
dolgemu čakanju pred polovično zaporo. 
Polovična zapora je vzpostavljena na cesti 
R1-211/0212, ki je v lasti in upravljanju Re-
publike Slovenije (za upravljanje in vzdrže-
vanje skrbi Direkcija Republike Slovenije za 
infrastrukturo). Občina Medvode upravlja 
in vzdržuje cesto do meje občine oziroma 
približno do Hotela Medno, od meje naprej 
pa je v upravljanju Mestne občine Ljublja-
na. Glede na to, da gradbena dela pri re-

konstrukciji mostu v Mednem intenzivno 
potekajo, pričakujemo zaključek del do 
letošnjega poletja, kot je bilo načrtovano. 
V času polovične zapore mostu v Mednem 
se izvajajo tedenske kontrole ceste Seni-
čica–Medno in nujne sanacije bankin ter 
cestišča. V zimskem času so od 20. de-
cembra do 10. marca vsako leto asfaltne 
baze v severni in osrednji Sloveniji zaprte 
zaradi remontov in neustreznih klimatskih 
razmer za polaganje vroče asfaltne mase, 
zato vzdrževalec lahko zgolj ureja banki-
ne in krpa udarne jame s hladno asfaltno 
maso, ki je bistveno manj odporna od vro-
če. Obremenitev ceste je nekajkrat večja 
od običajne, zato je cesta na nekaterih 
delih že močno poškodovana. Ko bo most 
v Mednem obnovljen, pričakujemo, da se 
bo obremenitev ceste Seničica–Medno 
precej zmanjšala, zato bi bila izvedba ob-
novitvenih del smotrna šele takrat. Občina 
Medvode v proračunu za leto 2016 nima 
ločene proračunske postavke z zagotovlje-
nimi sredstvi za sanacijo odseka. Ocenjuje-
mo, da bi sanacija najbolj poškodovanega 
odseka od mostu "pri Tometu" do konca 
najbolj dotrajanega odseka ceste znašala 
od 50 tisoč evrov naprej. Investicija bo iz-
vedena, ko bodo zanjo zagotovljena zado-
stna sredstva v občinskem proračunu. Pred 
poletjem se načrtuje tudi rebalans proraču-
na. V primeru, da bo prihodkovna stran to 
dovoljevala, bo projekt uvrščen že v plan 
dela za letošnje leto. Opozarjamo, da Ob-
čina Medvode upravlja več kot dvesto kilo-
metrov cest, katerih velik del je še vedno v 
makadamskem stanju. Želja po asfaltiranju 
makadamskih cest in rekonstrukcijah ob-
stoječih asfaltnih cest je nekajkrat več, kot 
je na voljo proračunskih sredstev." 

Lokalna cesta Seničica–Medno je zelo prometna in v slabem stanju. 

VI SPRAŠUJETE, OBČINSKA UPRAVA ODGOVARJA

Občina Medvode je v sodelovanju s 
Stičiščem NVO Osrednje Slovenije za 
predstavnike nevladnih organizacij 
pripravila delavnico na temo davčnih 
blagajn v nevladnih organizacijah. V 
sejni sobi Občine Medvode bo pote-
kala v sredo, 23. marca, z začetkom 
ob 18. uri.  Program delavnice obsega 
gotovinsko poslovanje, davčne bla-
gajne, izdajanje gotovinskih računov 
po novem, uporaba vezane knjige 
računov, interni akti o davčnih bla-
gajnah ter prekrški in globe. Delav-
nico bosta izvedli univerzitetna di-
plomirana pravnica Petra Cilenšek in 
diplomirana ekonomistka Tjaša Bajc. 
Obe imata večletne izkušnje pri sve-
tovanju nevladnim organizacijam pri 
njihovem delovanju in sta že izvajali 
različna izobraževanja in delavnice 
za predstavnike nevladnih organiza-
cij.Predavateljici bosta na voljo tudi 
za druga pravno finančna vprašanja s 
področja dela nevladnih organizacij.
Delavnica je namenjena predsedni-
kom, blagajnikom in članom društev 
ter drugi zainteresirani javnosti. Je 
brezplačna, zaželena pa je predho-
dna prijava udeležbe. Več informacij 
dobite na spletni strani Občine Med-
vode. 

Delavnica o davčnih  
blagajnah

Še do 15. marca poteka vpis v Vrtec 
Medvode za šolsko leto 2016/2017. 
Vpisujejo v program predšolske vzgo-
je Dnevni program (od 6 do 9 ur). 
Obrazec vpisnega lista, ki ga dobite 
na upravi vrtca ali na spletni strani, 
s prilogami lahko oddate po pošti ali 
na upravi vrtca. 

Vpis v vrtec

Na spletni strani Občine Medvode je 
objavljen Javni razpis za sofinancira-
nje programov s področja socialnega 
varstva občanov Občine Medvode v 
letu 2016 in Javni razpis za sofinan-
ciranje programov društev in zvez 
društev s področja spodbujanja ra-
zvoja turizma v Občini Medvode v 
letu 2016. Objavljen je tudi Javni po-
ziv za imenovanje članov Odbora za 
prireditve.

Objavljena javna  
razpisa in poziv

NA KRATKO
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 Zakaj ste se odločili za vstop v lokalno 
politiko?
"Dejavna sem bila v lokalni skupnosti že 
leta poprej na društvenem in krajevnem 
področju, aktivno pa sem v lokalno poli-
tiko vstopila na povabilo takratnega kan-
didata za župana Nejca Smoleta in novo-
ustanovljene nestrankarske liste Glam. 
Po tehtnem premisleku, posvetovanju z 
družino in na podlagi programa liste sem 
sprejela odločitev, da je čas za spremembe. 
Začela sem se učiti tudi na tem področju, 
saj političnih izkušenj prej nisem imela."

 Katere lastnosti po vašem odlikujejo 
dobrega svetnika?
"Predvsem da je dober, aktiven poslušalec, 
osebnost, ki v skupnosti deluje povezoval-
no, nekonfliktno, ima veliko izkušenj na 
različnih področjih, je sposoben čim večje-
ga konsenza pri sprejemanju pomembnih 
odločitev. Želim si, da bi svetniki večkrat 
pri odločanju delovali s pozicije jasnih in 
tehtnih argumentov in ne s pozicije moči 
in politike, čeprav je tudi ta potrebna."

 Katere cilje boste osebno poskušali 
uresničiti kot svetnik? 
"Predvsem cilje, ki smo jih zapisali v 
program nestrankarske liste Glam s 
področja gospodarstva, infrastrukture, 
družbenih dejavnosti, občinske uprave. 
V občinskem svetu nam je uspelo že ve-
liko s tem, da se je spremenil način ko-
munikacije na sejah, ta je bolj spoštljiva. 
Najpomembnejše se mi zdi čimprejšnje 
sprejetje Občinskega prostorskega načr-
ta. Na področju turizma, športa, kulture 
in mladine je potrebna strategija razvoja 
v občini. Podpiram vse argumentirane 
aktivnosti, predloge in pobude, ki pome-
nijo napredek kraja na vseh področjih, ne 
glede na to, s katere 'strani' prihajajo."

 Kje ta čas vidite največji problem v ob-
čini in kako bi ga rešili oziroma vsaj na-
kazali njegovo rešitev? 
"Vedno so problem finance, denarja je ve-
dno premalo, želja in idej pa veliko. Zado-
stiti vsem je težko, sem pa mnenja, da se 
gospodarstvu in razvoju podjetništva po-
sveča premalo pozornosti. V prihodnosti 
pri sprejemanju proračuna in NRP-ja to 
področje in področje turističnih produktov 
in dejavnost na kmetijah kot dopolnila 
dejavnost potrebujeta največjo podporo in 

več proračunskih sredstev. Problem vidim 
tudi v tem, da je sredstev države za lokalno 
skupnost vedno manj, obveznosti in pri-
stojnosti pa vedno več. Investicije, projekti 
in razpisi, ki so dogovorjeni s konsenzom, 
v nadaljevanju naletijo na neodzivnost, 
nesoglasja, težave pri pridobitvi soglasij. 
Pri tem se zaznavajo dejstva, ki kažejo, da 
so lastni interesi pomembnejši od intere-
sov širše lokalne skupnosti."

 Ste aktivni še na katerih drugih podro-
čjih v občini? 
"Sem predsednica TD Pirniče že osmo leto, 
članica DU Pirniče, PGD Zg. Pirniče, likovne 
sekcije KUD Pirniče. V tem mandatu sem 
predsednica Komisije za mandatna vpra-
šanja, volitev in imenovanja, članica odbo-
ra za gostinstvo in turizem, vsak prvi pone-
deljek v mesecu v KS Pirniče kot svetnica 
sodelujem v svetniški pisarni. Izven občine 
sem veteranka vojne za Slovenijo, članica 
Združenja Sever, članica mednarodnega 
združenja IPA Slovenija-Ljubljana."

 Kaj vam zapolnjuje prosti čas?
"Čeprav ga je vedno premalo, si ga rada 
vzamem za prijateljice, 'kofetarice', ki se 
vsak ponedeljek dobivamo na klepetu. 
Sprostitev mi pomeni urejanje okolice 
hiše, gredic, rož, vrtnarjenje in pridelova-
nje in shranjevanje domačih pridelkov. 
Če le čas dopušča, z možem pobegneva 
na obalo, kjer z veseljem urejava okolico 
parcele, kolesariva, se druživa s prijatelji 
in nabirava energijo."

 Imate življenjsko vodilo oziroma moto? 
"Kar nekaj jih je, naj omenim dva: 'Čeprav 
so interesi včasih različni, je za vse nas 
pomembno, da gremo naprej. Zato pa po-
trebujemo drug drugega, ne glede na to, 
kako razmišljamo in s katerih vrst priha-
jamo.'   In: 'Življenje je polno kamenja, ne 
spotikaj se obenj, ampak iz njega naredi 
stopnice, po katerih se boš vzpel do vrha.'"

 Na kaj ste v življenju najbolj ponosni?
"Na starše, ki so mi privzgojili delavnost, 
samostojnost, zmernost in strpnost. Da 
sem se v mladosti odločila za poklic, ki 
je bil v tistem času redkost za žensko 
in v njem vztrajala vseh trideset let. Na 
družino, predvsem moža, ki prenaša vse 
moje aktivnosti, me podpira pri vsem in 
tudi pomaga, če je treba. Na hčerko, ki 
zaključuje študij na Pravni fakulteti in se 
pripravlja na nadaljevanje magistrskega 
študija."

Za pot naprej potrebujemo drug drugega
Cvetka Židan Valjavec je bila v občinski svet izvoljena z liste Glam.

Cvetka Židan Valjavec živi 
v Zg. Pirničah. Stara je 53 
let, poročena, mati 24-letne 
hčere. Je upokojenka, vseh 
trideset let je delala kot 
policistka.

CVETKA ŽIDAN VALJAVEC
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Občina Medvode svojim občanom nudi Pomoč na domu. 
Storitev, ki je namenjena starejšim, invalidom in kroničnim bolnikom,  
izvaja COMETT, Zavod za pomoč in nego na domu, Tbilisijska cesta 57b,  
Ljubljana. Ostareli, bolni oziroma njihovi svojci ob delovnikih od  
8. do 12. ure lahko za informacije o storitvi pokličete kontaktno telefonsko  
številko 01/244 31 05 ali pišete na elektronski naslov: zavod.campa@comett.si.

IRENA SONC ŠLENC

Radost, od boga edina
hčerka ti Elizijska!
V tvoje hrame nas stopinja vodi,
vodi, o božanstvena!
Tvoji čari časa teku
so pregnali kruto noč.
Človek spet je brat človeku,
kadar veje tvoja moč.

Komur se usoda smeje,
da mu je prijatelj zvest;
če se ob ženici greješ,
rad zavriskal bi do zvezd.
Res je srečen, kdor ob duši
svojo dušo si poji;
če pa sam je, naj ne ruši,
česar vsak deležen ni.

Besedilo Ode radosti (orig. An die Fre-
unde) priljubljenega nemškega pesni-
ka Schillerja, ki je uglasbeno v četrtem 
stavku Beethovnove Devete simfonije, 
zaradi številnih jezikovnih različic si-
cer ni del leta 2003 uradno razglašene 
himne Evropske unije, je pa kljub temu 
vredno spoznati sporočilo pesmi in v 
tej luči razumeti smisel evropskega po-
vezovanja, ki mu z eno besedo rečemo 
pobratenje. Veselje in nova prijateljstva 
so popotnica miru in solidarnosti, zato 
nam pobratenja ne bi smela biti tuja.
Pobratenje mest je postalo široko razšir-
jen način za spravo in podporo, zlasti po 
2. svetovni vojni med mesti iz držav, ki 
so bila prej razdeljena. Pobratenja pri-
pomorejo k temu, da se ljudje v Evropi 
bolje razumejo, saj spodbujajo čezmejne 
projekte v obojestransko korist.
Pobratenja so odigrala pozitivno vlo-
go pri vsaki fazi širitve Evropske unije 
od svojih prvotnih šest držav članic. 
Od leta 1989 EU namenja pomembno 
finančno podporo za aktivnosti pobra-
tenja s posebnim poudarkom na tistih, 

ki promovirajo evropske vrednote. Tudi 
slovenske občine so se začele intenziv-
neje povezovati s tujimi skupnostmi 
ob začetku priprav na vstop v EU. Na 
seznamu pobratenj slovenskih občin je 
tako že več kot tristo občin iz EU in dru-
gih evropskih držav (med najbolj aktiv-
nimi je Kranj z 18 pobratenimi mesti). 
Pobratenje mest je danes sklop progra-
ma Evropa za državljane – večletnega 
finančnega okvirja Evropske komisi-
je, katerega glavni namen je približati 
Evropo kot projekt za mir ter spodbuditi 
demokratično sodelovanje in aktivno 
državljanstvo. V obdobju 2014–2020 je 
programu Evropa za državljane name-
njenih 185,47 milijona evrov. Odbor za 
mednarodne odnose Občine Medvode 
je pripravil in oddal vlogo za pridobitev 
sredstev iz tega programa, zato upamo, 
da bomo v prihodnje tudi Medvoščane 
bolje spodbudili k demokratičnemu so-
delovanju in aktivnemu državljanstvu.
Marjeta Babić je leta 2009 različne vi-
dike pobratenj analizirala v diplom-
ski nalogi Pobratenja – vezi, ki gradijo 
Evropo. Ugotovila je, da je glavni namen 
sklenjenih pobratenj slovenskih občin 
spoznavanje novih ljudi, običajev in 
kultur ter zavedanje podobnosti in raz-
lik med prebivalci različnih držav. Po-
bratene skupnosti so v stiku nekajkrat 
letno tudi izven časa priprave in izvaja-
nja skupnih projektov in dejavnosti, so-
delujejo pa največ na področju kulture, 
turizma, šolstva in športa, manj pogo-
sto pa na področju gospodarstva, pro-
stovoljstva in okolja. V okviru pobratenj 
se občani družijo in spoznavajo nove 
ljudi, jezike in kulturo ter sklepajo nova 
prijateljstva. Vključeni prebivalci se uči-
jo sprejemanja drugačnosti, strpnosti 
in solidarnosti. Pozitivni vidik je tudi 
vključenost vseh starostnih skupin, kar 
pripomore k medgeneracijski solidar-
nosti. Pobratenja bistveno pripomorejo 

h kulturni obogatitvi življenja v občini, 
saj se nemalokrat organizirajo različne 
prireditve, nastopi, razstave, tekmo-
vanja. Organiziranje takih prireditev 
spodbuja sodelovanje in večjo poveza-
nost med društvi znotraj občine, obiski 
in nastopi v tujini pa so priložnost za 
turistično promocijo občin in Slovenije. 
Pozitivnih učinkov pobratenja se nade-
jamo tudi v naši občini. Predvidoma od 
srede, 23. junija, do nedelje, 26. junija, 
pripravljamo zanimiv turistično-kul-
turni program za gostitelje in goste iz 
našega pobratenega mesta Crest ter 
mest, s katerimi smo v stikih in so jih 
Medvoščani že obiskali: nemška občina 
Nidda ter italijanska občina Ponte San 
Nicolò. Povabili bomo tudi predstavnike 
srbskega mesta Zaječar, s katerim smo 
že vzpostavili stike in je tudi kandidat 
za "medvoškega brata". Več o mestih, 
od koder prihajajo k nam gostje, pa v 
aprilskem Kotičku za mednarodno so-
delovanje. 
Da bi goste iz Francije, Nemčije, Italije 
in Srbije karseda domače sprejeli, še 
naprej pozivamo vse občane in občan-
ke, da se vpišejo v bazo potencialnih go-
stiteljev, tako da svoje podatke posredu-
jejo na naslov Občina Medvode, Odbor 
za mednarodno sodelovanje, Cesta Ko-
mandanta Staneta 12, 1215 ali po e-pošti: 
darinka.verovsek@medvode.si. 

KOTIČEK ZA MEDNARODNO SODELOVANJE 

Kaj je pobratenje?
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Pri občinskem svetu Občine Medvode 
deluje tudi Komisija za pobude in pri-
tožbe. Svetniki so se na seji konec ja-
nuarja seznanili z njenim delom v tem 
mandatu, o čemer smo že pisali v fe-
bruarskem Sotočju. 
Predsednik petčlanske komisije je Dra-
gan Djukić, ki je tokrat povedal nekaj 
več o njenem delu: "Komisija za pobu-
de in pritožbe je v tem mandatu imela 
štiri seje. Občanke in občani se na ko-
misijo obračajo večinoma s pobudami 
pa tudi s pritožbami. Obravnavali smo 
namreč sedem podpisanih pobud, eno 
anonimno in dve pritožbi. Pobude so 
vezane predvsem na urejanje parkirišč 
in sanacijo dotrajanega cestišča na ob-
činskih cestah. Ravno tako občani pre-
dlagajo čiščenje vodotokov ter potokov. 
Praktično gre za urejanje našega okolja. 
Ena od pobud je bila tudi na temo na-
pačnih geodetskih izmer in postopkov 
iz preteklosti, kjer komisija žal nima 
pristojnosti. Ene pritožbe se nanašajo 
na ukinitev kategorizacije občinskih 
cest, druge pa so proti ukinitvi katego-
rizacije." Nekaj več besed je namenil po-
budi za ureditev vseh obstoječih spome-

nikov v občini: "Imamo določeno število 
razglašenih spomenikov lokalnega po-
mena, ki spadajo med kulturno dedišči-
no. Za njihovo vzdrževanje in urejanje 
je bil zadolžen Javni zavod za kulturo in 
mladino Medvode, sedaj pa novi Javni 
zavod Sotočje, ki bo nadaljeval to delo. 
Problem so spomeniki, ki niso razgla-
šeni za spomenike lokalnega pomena 
in za katere skorajda nihče ne skrbi. Ob 
tej priložnosti bi predlagal, da občinska 
uprava začne novi postopek razglasitve 
vseh drugih spomenikov za kulturno in 
tehnično dediščino na področju celotne 
občine. Na ta način bi lahko sčasoma 
uredili vse, kar je sedaj neurejeno."
Na vprašanje, kako lahko komisija ob-
čanom pomaga in kakšne so njene pri-
stojnosti, Djukić odgovarja: "Pomaga 
lahko tako, da pobude ali pritožbe, ki so 
naslovljene nanjo, obravnava ter jih po-
sreduje strokovnim službam občinske 
uprave v presojo in pripravo odgovo-
rov. To je naša naloga. Kot predsednik 
te komisije pa pogrešam boljše sodelo-
vanje in prisotnost strokovnih delavcev 
občinske uprave na naših sejah. Na to 
sem že opozoril na seji občinskega sveta 
in pričakujem, da se bo to sodelovanje 
v prihodnje izboljšalo. Naša pristojnost 

je, da skupaj z občinsko upravo rešimo 
prejeto pobudo ali pritožbo ter odgovor 
pošljemo pobudniku ali pritožniku. Od-
govoru mora slediti realizacija. "

Največ pobud povezanih z urejanjem okolja
Komisija za pobude in pritožbe je v tem mandatu imela štiri seje, na katerih  
je obravnavala osem pobud in dve pritožbi. 

Dragan Djukić: "Občanke in občani lahko 
svoje pobude in pritožbe oddajo v nabiralnik 
na levi strani vhoda v občinsko stavbo, 
na katerem piše Komisija za pobude in 
pritožbe (na sliki). Lahko jih naslovijo tudi na 
Občino Medvode s pripisom 'za Komisijo za 
pobude in pritožbe občinskega sveta Občine 
Medvode'. Na enak način to lahko storijo 
tudi po elektronski pošti." 

MAJA BERTONCELJ

Štirje člani sveta Lokalnega odbora SMC Medvode so za Alen-
ko Žavbi Kunaver, svetnico SMC v občinskem svetu in nek-
danjo vodo svetniške skupine, zaradi, kot navajajo, neetič-
nega delovanja, nespoštovanja vrednot SMC, njenih članov, 
vodstva ter neupoštevanja sklepov najvišjih organov SMC na 
lokalni ravni ter še nekaterih drugih dejanj predlagali izklju-
čitev iz stranke. 
"LO SMC Medvode se v celoti distancira od vseh izjav, pobud 
in predlogov Alenke Žavbi Kunaver v Občinskem svetu Med-
vode in tudi sicer. Ves čas svojega političnega udejstvovanja v 
okviru SMC deluje samovoljno in ne spoštuje sklepov vodstva. 
Brez posvetovanja z LO SMC vlaga pobude in predloge, podaja 
izjave za javnost, kritizira druge občinske svetnike kakor tudi 
aktualnega župana. S svojimi dejanji do sedaj ni v ničemer pri-
spevala k izboljšanju življenja v skupnosti," so zapisali v izjavi 
za javnost, pod katero je v imenu LO SMC Medvode podpisana 

predsednica Karin Elena Sánchez. Zapisali so še, da se distan-
cirajo tudi od njenih izjav v februarskem Sotočju, v katerem 
je v svetniški predstavitvi dejala, da je bilo prvo leto mandata 
župana Nejca Smoleta leto lepih besed in številnih izgovorov. V 
LO SMC Medvode, kot so zapisali, se z navedbami ne strinjajo: 
"Mnenja smo, da se v Medvodah stvari spreminjajo na bolje, 
da je župan aktiven in dobronameren. LO SMC Medvode z žu-
panom zelo dobro in konstruktivno sodeluje."
Za komentar smo vprašali tudi Alenko Žavbi Kunaver, ki pra-
vi, da je za predlog o njeni izključitvi iz stranke izvedela iz 
medijev. "V vodstvu stranke na državnem nivoju o tej izjavi 
za javnost niso bili obveščeni, prav tako me niso obvestili o 
nobenem postopku izključitve, prejela nisem nobenega skle-
pa. Vedno doslej sem ravnala etično in v skladu z vrednotami 
SMC. Prepričana sem, da se bo to izkazalo tudi po pogovoru 
na stranki. Izvršni odbor se bo do omenjene situacije oprede-
lil v naslednjih dneh," je pojasnila Žavbi Kunaverjeva, ki tako 
še naprej ostaja članica SMC.

Predlagali izključitev Žavbi Kunaverjeve iz stranke
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KLUBA JEDRO

V marcu že četrto leto pripravljamo BOB 
(BattleOf Bands), natečaj za mlade glasbenike. 
Nagrada je brezplačno snemanje videospota 

 

Sobota, 12. 3. 2016, ob 19.00

Potovanje po Peruju po poteh starodavnih Inkov, 
od Tihega oceana do Perujske džungle, preko 
najvišje ležečega jezera na svetu Titikaka do Boliv-
ije. Raziskovanje glavnega mesta in okolice La 
Paza, spust s kolesom po najnevarnejši cesti Death 
Road, hlastanje za zrakom na turi v Bolivijskih 
gorah, 4 – dnevno potovanje s terenskimi vozili po 
okolici največjega slanega jezera Uyuni. Nadalje-
vanje preko severnega dela Čila po najbolj suhi 
puščavi Atacami po čudovitih lagunah različnih 
barv in gejzirih, obisk vasice sredi puščave San 
Pedro de Atacama in vrnitev preko Andov do La 
Paza, od kjer sem krenila domov. 

Sreda, 16. 3. 2016, ob 19.30
Kratka vsebina: Dotaknila sem se svojega 
življenja. Kako sem jaz nekatere stvari v življenju 
spremenila, ko sem se naučila drugačnih, novih 
reakcij. Predvsem govorim o tem, KJE in KAKO 
lahko spoznamo GOSPODA PRAVEGA, na kaj sem 
bila jaz pozorna pri spoznavanju, KAKO lahko 
PREPRIČANJA postanejo naša prednost, in ne 
slabost, da za vse to potrebujemo POGUM. Pisala 
sem iz lastnih izkušenj in o spremembah, ki sem 
jih doživljala skozi življenje. 

Nedelja, 20. 3. 2016, ob 20.00
Letošnja zamisel projekta Pass The Jam je hip 
hop predstava. V ta namen bodo tečajniki izpeljali 
celotno predstavo, ki so jo načrtovali v Ljubljani, 
Medvodah in v Škofji Loki. S pomočjo dogodka v 
Medvodah ustvarjamo platformo za produkcijo 
hip hop kulture preko teatrske predstave, ki jo 
društvo Gor načrtuje skupaj z nekaterimi hip hop 
akterji v letu 2016. 

TURNIR V NAMIZNEM 
NOGOMETU

Petek, 1. 4. 2016, ob 20.00
Tudi letos pripravljamo že tradicionalno tekmo-

želeli sodelovati, da se kot tekmovalci v parih 
prijavite na info@kmmedvode.si 
 

Še več informacij o dogodkih:

JAVNI ZAVOD SOTOČJE MEDVODE

s profesionalno ekipo.  
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JASNA PALADIN, FOTO: MAJA BERTONCELJ

Gerald Martens, član vodstva Ring International Holding AG 
(RIH), je bil zadolžen za rast matičnega podjetja in novih pod-
jetij, torej tudi Heliosa, ki ga je družba skupaj z obratom v 
Preski kupila pred dvema letoma. Prav prevzem Heliosa je 
bil njegov največji projekt, ker pa je večji del integracije že 
zaključen, se je s 1. marcem odločil podjetje zapustiti in se 
podati na samostojno poklicno pot.
Ta odločitev je v javnosti zbudila tudi nekaj vprašanj, poveza-
nih z uspešnostjo podjetja. Znano je, da se Helios sooča z veli-
kim upadom prodaje na vzhodnih trgih, predvsem v Rusiji in 
Ukrajini, kjer so v le dveh letih izgubili načrtovanih 55 milijo-
nov evrov. A v vodstvu družbe mirijo, da razlogov za preplah 
ni. "Ta padec prodaje uspešno blažimo z novimi produkti. Če 
bi se prodaja še zmanjšala, bi razmislili o ukinitvi manjših 
obratov v tujini, nikakor pa ne predvidevamo zmanjševanja 
števila zaposlenih v Sloveniji, torej tudi v Preski ne. Vse te 
ljudi močno potrebujemo, saj slovenski sedež podjetja postaja 
vse pomembnejši," so nam sporočili iz družbe. 

Povedali so nam še, da so v Preski ob koncu lanskega leta 
izvedli nekaj manjših investicij, sem preselili del proizvodnje 
iz Avstrije, nekaj manjših naložb pa načrtujejo tudi letos.

Zmanjševanja števila zaposlenih ne načrtujejo
Po tem, ko je s 1. marcem Helios zapustil član vodstva lastnika Ring International 
Holding, so se v medijih pojavili namigi, da družbo, ki ima svoj obrat tudi v Preski, 
zapušča v slabem stanju. V Heliosu namige v celoti zavračajo in poudarjajo, da 
slovenski sedež podjetja postaja vse pomembnejši.

Heliosov obrat v Preski

www.triglav.si

Cenjene stranke obveščamo, da smo 
se z namenom večje dostopnosti 
naših storitev preselili na novo 
lokacijo in podaljšali poslovni čas.

Po novem lahko uredite zavarovanja 
na novi lokaciji na naslovu Cesta 
komandanta Staneta 4A,1215 
Medvode - v bližini Spar centra in pre-
verite našo aktualno ponudbo tudi v 
popoldanskem času.

Poslovalni čas 
našega predstavništva 
v Medvodah je 

ponedeljek - petek 
8.00–18.00 

Vljudno vabljeni!
Zavarovalnica Triglav, d.d.
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MOJCA FURLAN

Pred nami je 22. marec, mednarodni 
dan vode. Zemlja nosi ime modri planet 
zaradi velike količine dragocene tekoči-
ne. Voda pokriva 75 odstotkov zemeljske 
površine, vendar je od tega le 2,5 od-
stotka sladke, to je pitne vode. Voda na 
Zemlji nenehno izhlapeva in odteka ter 
kroži med oceani in kopnim. Razpore-
jena je v obliki padavin, rek, potočkov, 
izvirov. Zbira in shranjuje se v jezerih, 
močvirjih, barjih, podtalnici, ledenikih, 
oblakih, gozdovih ter v vseh živih bitjih. 
Sestavlja 71 odstotkov človeškega telesa.
Lega naše države nam zagotavlja mno-

ge naravne dobrine. Med njimi je tudi 
kvalitetna pitna voda, po kateri se raz-
likujemo od mnogih držav. V Sloveniji 
za preskrbo s pitno vodo uporabljamo 
podtalnico ter kraške izvire. Podtalna 
voda je močno podvržena onesnaževa-
nju, predvsem zaradi kmetijstva. Razli-
tja v vodotoke lahko povzročijo žalostne 
pomore živali in rastlinja. Tudi posa-
mezniki pogosto nepremišljeno ravna-
mo z nevarnimi odpadki in sredstvi za 
čiščenje.
Kraji v naši občini so tesno povezani 
z vodo. Sotočje Sore in Save je čudovit 
prepoznavni znak našega kraja. Labodi 
na Zbiljskem jezeru, prepoznavne rač-
ke in vodne ptice na obrežju obeh rek, 
ribiči ... Verjetno imamo vsi v sebi nek 
oddaljen, a prijeten spomin na otroško 
igro ob potočku, na spuščanje papirna-
te ladjice ali postavljanje mlinčka … 
Stik z vodo nas približa naravi, sprosti 
in razvedri. Eno izmed prvi znanj vsa-
kega osnovnošolca je, da brez vode ni 
življenja. 
Otrokom in mladim vodo kot drago-
ceno snov približamo na različne na-

čine. Najbolj iskriv je direkten stik z 
vodo. Deževni dnevi s škorenjci in pe-
lerino imajo svoj čar. Pomen vode nam 
predstavljajo leksikoni, zanimivi vodni 
poizkusi, slikanice in zgodbe. V devet-
desetih smo brali mladinsko zgodbo 
Bistrica Kalščica. Vodni planet je zani-
mivo branje izpod peresa dr. Kajfeževe. 
Meni najljubša je knjiga Sporočilo vode. 
Tomo Križnar je tudi v medvoškem Je-
dru pred leti predstavil svoja nesebična 
prizadevanja v knjigi in filmu Nafta in 
voda.
Pomembno je varčevanje s pitno vodo, 
preprečevanje vodnih izgub zaradi pu-
ščanja pip ali cevi, izogibanje mnogim 
čistilnim sredstvom, ki puščajo sledi v 
vodi in prsti. Voda naj postane v ustavo 
zapisana dobrina za vsakega človeka. 
Privatizacija vode bi vodo odtujila nava-
dnemu človeku. Velike korporacije pri-
dobivajo moč z nakupom vodnih virov, 
ki bodo v bližnji prihodnosti pomenila 
veliko bogastvo. V Sloveniji je od skupaj 
29 vodnih vrtin, katerih voda se izkori-
šča za živilsko industrijo, že 17 največjih 
vrtin v lasti tujih korporacij.

Kotiček za trajnostni razvoj

Nekoč je živela … Princesa? Ne. Nekoč je bila knjižnica. In ne-
koč je bila tudi deklica, ki je šla prvič v knjižnico … (Iz posla-
nice IBBY ob 2. aprilu, mednarodnem dnevu knjig za otroke). 
In vsem, ki vstopijo v knjižnico tudi drugič in tretjič, knji-
žničarki Mira in Daniela ponujata nekaj naslovov tokratnih 
knjižničnih novosti. 

SINIŠA UBOVIĆ: POT SPREMEMBE
Uspešen srbski igralec in učitelj na področju osebne rasti in 
razvoja nam v knjigi skozi svojo lastno pot in zgled odkriva, 
da so vse zamisli o lepšem, srečnejšem in bolj izpolnjujočem 
življenju, ki po večini prihajajo z zahoda, uporabne tudi za 
nas. Pokaže nam, kako varno hoditi po poti notranje spre-
membe, vzljubiti in sprejeti sebe in druge, uživati v vsakem 
trenutku, se znebiti starih prepričanj in se znova povezati s 
svojim bistvom, odpustiti sebi in drugim, uskladiti vse vidike 
svoje osebnosti ter napredovati na delovnem mestu in po-
klicni poti.

NAOMI KLEIN: TO VSE SPREMENI 
Avtorica spregovori o tem, da podnebne spremembe niso »te-
žava«, ki bi jo lahko dopisali k drugim skrbem, na primer 
k zdravstvenemu varstvu in davkom. Govori nam, da je čas 
za spremembe in da potrebujemo popolnoma nov gospodar-

ski model in novo obliko sobivanja na tem svetu. Moramo 
se razviti in zmanjšati emisije, ki se povečujejo iz leta v leto, 
sicer bodo naši otroci prisiljeni bežati pred srditimi ujmami 
in skrajnimi sušami.

SANJA LONČAR IN ADRIANA DOLINAR:  
RESNICE IN ZMOTE O ZDRAVJU ZOB
Priročnik prinaša nov pogled na bolečino zob. Avtorici poja-
snjujeta povezavo zob z delovanjem celotnega človeškega te-
lesa in vpliv mrtvih zob, implantatov in protez na telo.

CHRISTINA M. BUTLER: NEKEGA SNEŽENEGA DNE
Slikanica govori o ježku in njegovih prijateljih, o snegu, med-
sebojni pomoči in o tem, kaj lahko s skupno močjo naredimo. 
Predvsem pa o tem, da prijatelja spoznaš v nesreči.

PREBERITE TUDI
John in Stasi Eldredge: 
OČARLJIVA – odkrivanje skrivnosti ženske duše
Viktor Emil Frankl: ZDRAVNIK IN DUŠA
Minka Gantar: KO IMAJO HORMONI ŽUR
Rainbow Rowell: ELEANOR IN PARK
Marijan Eiletz: KRIK BREZ ODMEVA
Teja Rosa: SKRIVNOST ZAJČEVE GRAŠČINE

Novosti na policah Knjižnice Medvode
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V pravi kuhinji ste tudi vi ustvarjalci
svoje zgodbe o uspehu.

Kuhinje, ki jih priporoča Peter Prevc!

www.prevc.si

Salon pohištva ŽABNICA 
T: 04 502-19-00 
E: info@prevc.si

Alples studio Ljubljana BTC
T: 01 541-18-20 
E: alples.studio@prevc.si

Opremljanje stanovanja je lahko  
enostavno, če se odločimo za kakovost.

Spalnica, ki jo priporoča Peter Prevc!

SPALNICA BOSSA NOVA

              dodatni 

5% sejemski popust  

za vse pohištvo  

do 15. marca

MAJA BERTONCELJ, FOTO: ARHIV GZM

V Sori je 27. februarja v organizaciji Ko-
misije za mladino Gasilske zveze Med-
vode potekal kviz gasilske mladine. 
"V treh različnih kategorijah je nastopi-
lo 27 ekip. Bistvo tekmovanja je, da se 
mladi naučijo veliko o požarni varnosti, 
gasilskem znanju in prvi pomoči. Ne-
katere to tako motivira in zanima, da 
se kljub težavam pri siceršnjem učenju 
ogromno naučijo. To znanje jim zelo po-
maga v nadaljnjem življenju, če pa bodo 
gasilci ostali tudi v kasnejših letih, ga 
bodo lahko uporabili tudi v praksi," je 
povedal Dominik Bradeško, predsednik 
komisije za mladino Gasilske zveze 
Medvode. Med sabo je tekmovalo šest 
društev medvoške zveze z več ekipami. 
Društvo z največ točkami je prejelo pre-
hodni pokal. Z veliko točkovno predno-
stjo so ga osvojili v PGD Sora, drugi so 
bili mladi gasilci iz PGD Sp. Pirniče - Vi-
krče - Zavrh, tretji pa iz PGD Smlednik. 

Mladi gasilci tekmovali v znanju
Na kvizu medvoške gasilske mladine se je pomerilo sedemindvajset ekip. 

Prehodni pokal so osvojili mladi gasilci iz PGD Sora.
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MAJA BERTONCELJ

Projekt preprečevanja in omejevanja 
novih mačjih legel, ki ga sofinancira ob-
čina Medvode in o katerem smo pisali 
v februarskem Sotočju, je odmeval tudi 
izven občine. Pobudnik projekta je bilo 
Društvo za varovanje okolja in pomoč 
živalim v stiski Reks in Mila. "Društvo se 
imenuje po kužku Reksu in mucki Mili, 
ki je potrebovala hranjenje po steklenič-
ki, sicer ne bi preživela," je ime društva 
pojasnila članica Mojca Furlan, Medvo-
ščanka, ki že vrsto let prostovoljno dela 
na področju trajnostnega razvoja. 

 Od kdaj društvo deluje v Medvodah?
"Na področju Medvod in okolice smo 
prisotni slabi dve leti. Pred tem smo de-
lovali v okviru drugih društev in prosto-
voljstva."

 Za koliko živali skrbite?
"Trenutno skrbimo za približno pet-
deset muckov in sedem starejših kuž-
kov, za katere vsak dan priskrbimo 
kvalitetno hrano vsaj za en obrok: z 
zbiranjem ali pa jo kupimo. Za neka-
tere najdemo domove pri krajanih, pa 
zopet pride nova nikogaršnja žival." 

 Kakšne so vaše aktivnosti?
"Sledimo besedam velikega misleca 
Mahatme Gandhija, ki je dejal: "Bodi 
sprememba, ki jo želiš v svetu." Z ak-
tivnostmi na področju varovanja oko-
lja, od delavnic, predavanj in različnih 
objav v javnosti, želimo ljudi osveščati 
na področju varovanja narave. Zrak, 
voda, prst, energija, gozdovi in druge 
naravne dobrine so nenadomestljiva 
dragocena darila narave. Živali smo z 

gradnjo in onesnaževanjem izrinili iz 
njihovih naravnih okolij. Domače ži-
vali imajo za sabo pogosto tudi velike 
stiske lastnikov. Okoliščine želimo iz-
boljšati obojim, ljudem in živalim, zato 
se povezujemo z drugimi institucija-
mi in dobrodelnimi ustanovami. Med 
svojimi "varovanci" smo imeli morske 
prašičke, ježke, ptice, kokoške, koze, 
nekaj psov in največ mačk. Zavedamo 
se pomena vzgoje in izobraževanja pri 
razvoju čustvene inteligence in em-
patije človeka. To zajema osveščanje v 
vrtcih, šolah, družinah in skozi medije. 
Gandhi je poudarjal, da se iz odnosa, 
ki ga imajo ljudje do živali, vidi, koliko 
razvita je družba v duhovnem smislu 
in koliko empatije premore do drugih 
čutečih bitij, predvsem do šibkejših." 

 Prepoznavni ste postali po akciji 
sterilizacij in kastracij mačk. Kakšen 
je odziv?
 "Hranjenje živali brez doma ne vodi k 
rešitvi. Mačke se množijo. Nujno je tre-
ba zajeziti njihovo razmnoževanje, saj 
ni dovolj domov niti hrane od dobrih 
ljudi. V času mladičev so zavetišča pol-
na. To je glavni razlog za akcijo v do-
brobit živali. Odziv občanov je dober, 
saj zaradi subvencije občine pridobijo 
izjemno ugodno ceno za sterilizacijo/
kastracijo svojih živali. Zavržene živali 
po posegu preživijo noč na kliniki, niso 
takoj vrnjene v naravo. Ranjene živa-
li oskrbimo na stroške društva, dobijo 
ampule proti notranjim in zunanjim 
zajedalcem, proti garjam. V projekt je 
izjemno veliko razumevanja vložila Ob-
čina Medvode, truda ekipa veterinarske 

klinike Tristokosmatih, mnogo ur pro-
stovoljstva in pozitivne energije pa vsi 
udeleženi občani. Zelo nas veseli, da 
tudi občani iz drugih občin opazijo naša 
prizadevanja in poskušajo organizirati 
svoje akcije. Število zapuščenih mačk 
lahko saniramo le z učinkovitim pre-
prečevanjem novih legel."

 Koliko je po vaši oceni zapuščenih 
mačk v občini Medvode?
"V vseh krajih je podobna situacija. Za-
puščene mačke so potomke nekoč la-
stniških mačk, ki so jih ljudje zapustili 
ali zavrgli mladiče. Mladiče tudi danes 
pogosto zavržejo, celo pobijajo na krute 
načine. Mačkam ne nudijo potrebne ve-
terinarske oskrbe. Zakon za zaščito ži-
vali nalaga, da jih morajo tisti, ki imajo 
mladiče, primerno oskrbeti, skrbeti za-
nje, poiskati domove, kar pa je praktič-
no nemogoče, ker domov ni dovolj. Zato 
je rešitev edino v sterilizaciji. Za Medvo-
de lahko s ponosom rečemo, da bomo 
vsaj do neke mere z dobro voljo kra-
janov in vseh udeleženih v projektu z 
mačkami ravnali na bolj human način." 

 Želje za prihodnost?
"Želeli bi si nove člane za pomoč pri zbi-
ranju hrane, hranjenju in negi živali, 
klepetu s starejšimi lastniki živali, ki 
potrebujejo fizično pomoč ali hrano, pa 
tudi pri izvajanju delavnic za otroke in 
drugih aktivnostih. Dobrodošli so tudi 
podporniki pri hrani in pokritju veteri-
narskih stroškov. Iščemo stalni prostor 
za zbiranje hrane. Dolgoročna želja je 
zavetišče v naši občini. Najdete nas na 
FB-strani Društva Reks in Mila in na 
številki 031 391 056."

Skrbijo  
za živali,  
ki potrebujejo  
pomoč
Reks in Mila sta kuža 
in mucka, po katerih 
se imenuje Društvo za 
varovanje okolja in  
pomoč živalim v stiski 
Reks in Mila s sedežem  
v Medvodah. 

Sogovornica Mojca Furlan je ena izmed prostovoljk, ki skrbijo za živali v stiski. 
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IGOR KAVČIČ 
FOTO: BORIS PRIMOŽIČ, KUD FOFITÉ

Po decembrski veseloigri za otroke, v kate-
ri je pod naslovom Botrce mladež spozna-
vala basni iz Rezije, je prejšnji četrtek igral-
ska zasedba KUD Fofité pripravila novo 
premiero v letošnji sezoni, tokrat igro Bog 
masakra, ene najuspešnejših evropskih 
dramatičark, francoske avtorice perzij-
skega porekla Yasmine Reza. Zaslovela je 
z dvema svetovnima uspešnicama: ART in 
Bog masakra, ki ju še vedno uprizarjajo po 
vsem svetu, pri nas pa je obe uprizorila lju-
bljanska SNG Drama. Tokrat so se besedila 
s hišnim režiserjem Brankom Kraljevičem 
pogumno lotili v Fofitéju. Lahko bi potrdili, 
da ob pravem času, saj je besedilo danes 
bolj aktualno kot kdajkoli.
Ogledali smo si drugo ponovitev v soboto. 
Dva zakonska para, štirje odrasli, vzgojeni 
ljudje se srečajo, ker sta se njuna enajstle-
tna sinova stepla in je eden drugemu s pa-
lico razbil zobe. Neprijetni dogodek želijo 
zaključiti vzgojno, na kulturen način. Prvi 
pozitivni vtis o mirni rešitvi spora po pred-
stavljenih dejstvih in začetnem leporečju 

v nadaljevanju kaj hitro zbledi. Navzven 
lepe fasade začnejo pokati in odrski juna-
ki začnejo kazati svoje prave osebnostne 
lastnosti. V podkožju so drugačni, kot se 
kažejo na površju, a zagotovo pristnejši kot 
na začetku, ko jih po dvigu zastora sprva 
najdemo na sedežni v skorajda prijetnem 
klepetu. Starša fantiča, ki je izgubil zoba, 
Michel in Veronique, igrata ju Džoni Ballo-
ni in Monika Jekler, v alternaciji te pa Ka-
tarina Srna, imata v gosteh starša fantiča, 
ki je pretepal, Anette in Alaina, Mašo Kav-

čič in Zvoneta Nagodeta. Študij predstave 
je zanje brez dvoma pomenil povsem nov 
izziv, premiera pa verjetno tudi spoznanje, 
da se pot še ne bo tako kmalu ustavila. V 
sicer komorni sceni z osrednjim prizo-
riščem s sedežno garnituro in mizico je 
ekipa vseskozi suverena in prepričljiva v 

svojem odrskem početju. To velja tako za 
izkušene Nagodeta, Kavčičevo, Ballonija 
in Jeklerjevo kot za njeno zamenjavo, no-
vinko Katarino Srna, ki pa se je predstavila 
kot nova obetavna „fofitéjevka“. 
Dlje, kot traja pojasnjevanje pretepa 
otrok, bolj arogantna in napadalna posta-
jata oba para. Pri tem moškima vseskozi 
zvonita telefona, prvega kličejo poslovni 
partnerji, drugega njegova mama, kar 
dodatno stopnjuje napetost. Namesto ci-
viliziranosti do izraza pride primitivizem. 
Nič več ne velja in nič ne funkcionira: ne 
solidarnost med spoloma ne pripadnost 
zakonskemu partnerju ne kultiviranost 
in politično korektno ravnanje ne druž-
beni angažma. Režiser Kraljevič mojstr-
sko vodi igralce skozi odlično zapisano 
besedilo, ki nas vedno znova spominja na 
današnji čas in nezmožnost kultivirane 
komunikacije takoj, ko se znajdemo pred 
problemom. Hkrati pa igralcem dopušča 
dovolj prostora za dobre igralske kreaci-
je. Četverica to zna izkoristiti, kar niti ni 
presenečenje, če vemo, da ima KUD Fofité 
odlično ljubiteljsko igralsko ekipo, ki pre-
sega lokalne okvire.

Ko snamemo maske, smo ljudje
Igralski ansambel KUD Fofité nas je pred tednom v Kulturnem domu Medvode 
navdušil z igro Bog masakra francoske avtorice Yasmine Reza. Pod režijo se je  
tudi tokrat podpisal Branko Kraljevič.

Na začetku je bilo še vse lepo: (z leve) Zvone Nagode, Maša Kavčič, Katarina Srna in Džoni Balloni.

Naslednji ponovitvi igre Bog 
masakra bosta v Kulturnem 
domu Medvode danes, v petek, 
11. marca, in v nedeljo, 13. 
marca, obakrat ob 19.30. 
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SAMO LESJAK, FOTO: LIDIJA LAPAJNAR

Na praznik zaljubljencev se je na držav-
nem izbirnem plesnem tekmovanju za 
svetovni pokal zvrstilo kar 47 različnih 
tekmovalnih točk. Na odru Prešerno-
vega gledališča so se tako predstavili: 
Baletno društvo Mary Jarca iz Zagorja, 
Harlekin – društvo za umetnost plesa 
iz Celja, Kulturno izobraževalno društvo 
Plesonoga, Plesni klub Minimundus iz 
Ljubljane, Društvo Kazina prav tako iz 
Ljubljane, Zavod MN iz Nove Gorice in 
organizator tekmovanja Baletna šola 
Stevens.
"Četrtič smo bili izbrani za organizacijo 
izbirnega plesnega tekmovanja za sve-
tovni pokal, ki bo potekal konec junija 
na angleškem otoku Jersey. Letošnji 
kakovostni nivo tekmovalcev je bil po 
oceni tričlanske mednarodne žirije zelo 
visok. S ponosom sporočamo, da so se 

skoraj vse točke uvrstile v finale in si 
s tem priplesale pot do Jerseyja," je po 
uspešnem zaključku dejala organiza-
torka Nena Vrhovec Stevens. Članice 

Baletne šole Stevens že konec marca 
odhajajo na plesni festival v angleški 
Sussex – in to kar z osmimi tekmoval-
nimi točkami.

Plesna pot do Jerseyja
Izbirno plesno tekmovanje za svetovni pokal je četrtič potekalo v organizaciji  
Baletne šole Stevens.

Večina tekmovalk si je prislužila nastop na svetovnem pokalu.
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PROCULIN® TEARS: kapljice za vlaženje oči s hialuronsko kislino so 
namenjene dnevni negi oči ter zagotavljajo občutek svežine in ugodja  
skozi ves dan. Vlažilne in zaščitne lastnosti hialuronske kisline blažijo 

občutek vzdraženih, suhih in pekočih oči.

PROCULIN® LENS: večnamenska raztopina za leče s hialuronsko  
kislino je prava izbira za celovito nego vseh vrst kontaktnih leč.  

Leče čisti, razkužuje, ščiti in vlaži.

PROCULIN® LENS TRAVEL PACK: večnamenska raztopina za leče  
s hialuronsko kislino je na voljo v priročni embalaži,  

primerni za potovanja.
Pred uporabo preberite navodila, opozorila, indikacije in previdnostne ukrepe.

Proculin® izdelki so na voljo v enotah Lekarne Ljubljana, spletni lekarni Lekarna24ur.com in drugih izbranih lekarnah.Proculin® izdelki so na voljo v enotah Lekarne Ljubljana, spletni lekarni Lekarna24ur.com in drugih izbranih lekarnah.
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PETER KOŠENINA

Članice Društva upokojencev Medvode so 
ob dnevu žena v medvoški knjižnici pri-
pravile razstavo ročnih del z naslovom 
Nekaj starega in nekaj novega. Poleg svo-
jih ročnih del so razstavile tudi dela svo-
jih mam, babic in prababic, od katerih so 
nekatera stara krepko več kot sto let.
"Ker imamo rade ročna dela, spoštu-
jemo vse, kar so naredile naše mame, 
babice in prababice, od katerih smo se 
tudi učile. Kot že ime razstave pove, smo 
pokazale stvari, ki smo jih izdelale na 
novo, v svojih omarah pa smo poiska-
le tudi kaj starega. To so skrbno shra-
njena stara ročna dela in predstavljajo 
našo zgodovino, našo kulturo. Ker v le-
tošnjem letu društvo praznuje 65-letni-
co, smo se odločile razstaviti tiste izdel-
ke, ki so stari najmanj toliko. Nekaj je 
tudi takih, ki so jih izdelale naše članice 
kot mlade deklice," pravi Majda Tratar, 
vodja skupine za ročna dela. Skupino je 
pred 35 leti ustanovila Ivanka Gaber in 
je zelo dobro obiskana, saj se danes sre-
čanj udeležuje od dvajset do petindvaj-
set članic. Poleg skupine za ročna dela 
članice v društvu lahko obiskujejo tudi 
ustvarjalne delavnice in letos prvič tudi 
slikarski krožek. 

Društvo upokojencev Medvode, katerega 
predsednica je Marija Tome, je aktivno 
na mnogih področjih. Pevska skupina 
Sončna jesen obstaja šest let, sodeluje 
pa na vseh kulturnih prireditvah, ki jih 
društvo organizira. Devet glasov spre-
mljajo citre in dve harmoniki, slišali pa 
smo jih tudi na odprtju razstave v knji-
žnici. 
Lani oktobra se je društvo prvič v svoji 
zgodovini pobratilo, in sicer z društvom 

upokojencev iz Kočevja. S podpisom li-
stine o pobratenju so se obvezali sreče-
vati ob takšnih in drugačnih priložno-
stih. Prijatelji iz Kočevja so prvič prišli 
v goste prav na odprtju razstave ročnih 
del ter s pesmijo in recitacijami ljud-
skih verzov na temo žena in ljubezni 
sodelovali v kulturnem programu.
Razstava ročnih del Nekaj starega in 
nekaj novega bo v medvoški knjižnici 
na ogled dva tedna, do 21. marca.

Nekaj starega in nekaj novega
V skupini za ročna dela Društva upokojencev Medvode se vsak teden srečuje od 
dvajset do petindvajset članic. V Knjižnici Medvode se predstavljajo s peto razstavo. 
Poimenovali so jo Nekaj starega in nekaj novega.

Skupina Sončna jesen s petjem in glasbo popestri dogodke, ki jih pripravljajo v društvu.

Majda Tratar je v Društvu upokojencev Medvode vodja skupine za ročna dela, pripravlja pa 
tudi ustvarjalne delavnice.

Ročni izdelki prednic članic DU Medvode. Vsi 
razstavljeni izdelki so starejši od 65 let. 
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Viki Grošelj bo na četrtem domo-
znanskem večeru v Knjižnici Medvo-
de 22. marca predstavil svojo knjigo 
z naslovom 40 let mojih soočanj s 
Himalajo. 
Obeta se zanimiv večer z vrhunskim 
alpinistom. Poleg številnih plezal-
nih vzponov v domačih in tujih go-
rah je sodeloval na več kot tridese-
tih odpravah v neevropska gorstva. 
Povzpel se je tudi na najvišje vrhove 
vseh celin ter smučal z osemtisoča-
ka Čo Oju in drugih vrhov. Napisal je 
petnajst knjig, sodeloval pri več kot 
dvajsetih, poleg tega pa je v doma-
čih in tujih revijah objavil številne 
članke. V sodelovanju s TV Slovenija 
je pripravil serijo oddaj Velikani Hi-
malaje. Prejel je številne nagrade. Pri 
slovenskem osvajanju Himalaje je bil 
ves čas zraven. Leta 1975 je bil na pr-
vem osemtisočaku Makalu in ostal 
v himalajskih vodah do danes. Stal 
je na enajstih osem tisočakih in še 
vedno vodi trekinge v Himalajo. Viki 
Grošelj je tesno povezan tudi z občino 
Medvode, saj je kot športni pedagog 
zaposlen na Osnovni šoli Pirniče. 
Poleg večera z Vikijem Grošljem bodo 
v Knjižnici Medvode potekali še dru-
gi zanimivi dogodki, če omenimo le 
nekatere: 15. marca bo na tretjem 
domoznanskem večeru Julij Berton-
celj predstavil svoji deli Komu izsta-
viti račun? in Saga hipe ob gozdu, 23. 
marca bo odprtje razstave mandal in 
energijskih slik ustvarjalk Stanislave 
Heberle, Petre Možina, Suzane Jug, 
Jožice Žumer, Darje Kemperle in Ja-
nje Marolt, 30. marca Filmski večer: 
Moskva ne verjame solzam, 6. aprila 
pa potopis z Janezom Mihovcem z 
naslovom Indijska Himalaja. Janez 
je izkušen popotnik in Medvoščan.

Z Vikijem  
Grošljem  
v Himalajo
Gost četrtega 
domoznanskega večera  
v Knjižnici Medvode bo 
Viki Grošelj.

Viki Grošelj bo predstavil svojo knjigo z naslovom 40 let mojih soočanj s Himalajo. 

56,70€

65,90€

66,90€

AKCIJSKE CENE 
LETNIH PNEVMATIK

OD 16.3.2016 DALJE

VREDESTEIN SPORTRAC 5 91V
195/65R15 

205/55R16

205/55R16

 
GOODYEAR EFFICIENTGRIP PERFORMANCE 91V

 
CONTINENTAL PREMIUM CONTACT 5 91V
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Mavčiče 69, 4211 MAVČIČE
Odprto vsak dan od 9. do 22. ure,
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Mavčiče 69, 4211 MAVČIČE
Odprto vsak dan od 9. do 22. ure,

KOSILA, MALICE,  
OCVRTE POSTRVI, PICE  

IZ KRUŠNE PEČI.  
PROSTOR ZA  

ZAKLJUČENE DRUŽBE  
DO 40 OSEB

Dostava hrane na dom
04/250 11 69, 041/581 327
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SAMO LESJAK

V soboto, 12. marca, ob 18. uri v Domu 
krajanov Pirniče KUD JaReM prireja skupaj 
z OŠ Pirniče dobrodelni koncert Veličina 
srca. Prostovoljne prispevke bodo name-
nili učencem za šolo v naravi. Na koncertu 
bodo sodelovali učenci OŠ Pirniče, Koncer-
tni ansambel ustnih harmonik Sorarmonica 
ter Godba Vodice s solisti Simfoničnega or-
kestra RTV Slovenija.

Dobrodelni koncert 
Veličina srca

SAMO LESJAK  
FOTO: ARHIV KUD JAREM

Člani KUD JaReM ostajajo aktivni tudi v 
marcu, potem ko se je s koncem febru-
arja zaključila odmevna razstava Peče 
na Slovenskem na Aljaževi domačiji v 
Zavrhu. 
Častni član France Urbanija je na ogled 
razstave pripeljal članice skupine ročnih 
del Župnije sv. Lenarta z Jesenic. Z ob-
čudovanjem so si ogledale razstavljene 
peče, predsednik KUD JaReM Roman Ve-
ras pa je predstavil razstavo, ki je prera-
sla občinske meje in imela velik odmev 

v Sloveniji. Pobudnica projekta je bila 
Marija Podvez, predsednica sekcije za 
oživljanje starih običajev. Razstava je po-
žela mnogo pohval, kar kažejo tudi zapisi 
v knjigi vtisov. "Boglonaj za čudovito raz-
stavo, ki kaže na spretnost naših žena in 
izvrstnost slovenskega občutka za lepo-
to," je na koncu zapisal France Urbanija.
V četrtek, 17. marca, bo na Aljaževi do-
mačiji odprtje likovne razstave Prešer-
no z Aljažem učencev OŠ Jakoba Aljaža 
Kranj in OŠ Pirniče. "S takimi prireditva-
mi so jarmovci tudi povezovalci izven 
naših občinskih meja," je dejal podpred-
sednik KUD JaReM Janez Meglič. 

Po Pečah na Slovenskem  
še Prešerno z Aljažem

Razstava Peče na Slovenskem je požela mnogo zasluženih pohval.

www.medvode.si
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Ali si želite delati v urejenem okolju?  
Želite prispevati k uspešni prihodnosti tovarne Filc?

Smo podjetje z 79-letno tradicijo, specializirano za proizvodnjo in 
razvoj klasičnega in z vrhunsko tehnologijo obdelanega netkane-
ga tekstila ter večplastnih tekstilij za avtomobilsko, gradbeno in 
pohištveno industrijo.

K sodelovanju vabimo kreativne, dinamične in samostojne osebe 
za delo na  delovnem  mestu:

1. UPRAVLJAVEC STROJEV (m/ž)  
10 oseb za nadzor in vodenje procesnih linij – delo v proizvodnji, 
za določen čas z možnostjo sklenitve nove pogodbe o zaposlitvi, 
delo poteka v izmenah.

Od vas pričakujemo:
•  IV. ali V. stopnjo izobrazbe elektro ali strojne  tehnične smeri,
•  osnovno računalniško znanje,
•  natančnost in zanesljivost pri delu.

Nudimo vam:
•  dinamično delo in varno zaposlitev v urejenem  

delovnem okolju,
•  možnost strokovnega izpopolnjevanja,
•  nagrajevanje glede na dosežene rezultate,
•  možnosti napredovanja.

Če je ponudba vzbudila vašo pozornost, se prijavite in oddajte 
vlogo za sodelovanje  z dokazili in kratkim življenjepisom najkasne-
je do 25. 3. 2016. Upoštevane bodo izključno prijave, oddane preko 
povezave na internetni strani: http://www.zaposlitev-filc.net/
Izbrane kandidate bomo povabili na razgovor in jih o izidu raz-
pisa obvestili v 14 dneh po izboru. 

Filc d. d., Trata 48 
4220 Škofja Loka
www.filc.si

V Klubu Jedro je v marcu na ogled slikarska razstava Percep-
cija prihodnosti avtorja Predraga Szilvassyja. Na Hrvaškem 
rojeni umetnik živi in deluje v Postojni. Mladost je preživel v 
Karlovcu, študijsko pa se je izobraževal na Visoki šoli za risa-
nje in slikanje v Ljubljani. V Sloveniji obiskuje zasebno šolo 
slikarstva in tako izpopolnjuje svoje znanje s področja likov-
ne umetnosti. Doslej je sodeloval na več kot sedemdesetih 
skupinskih in 27 samostojnih razstavah. Ukvarja se z obliko-
vanjem in izdelavo unikatnih predmetov ter predstavlja svoja 
umetniška dela po osnovnih šolah. 

Percepcija prihodnosti

NA RAZSTAVI

Na stopnišču občinske stavbe je že nekaj časa na ogled razstava 
članic in članov likovne sekcije Kulturno-umetniškega društva 
Zbilje. Ogledate si jo lahko v času uradnih ur občinske uprave 
za poslovanje s strankami. Likovna sekcija KUD Zbilje deluje že 
enajsto leto in šteje okrog trideset aktivnih članov. V dveh sku-
pinah se dobivajo enkrat tedensko skozi celo študijsko leto. 
Njihova mentorica je Renata Grmovšek. Na tokratni razstavi se 
predstavljajo s slikami, ki so jih lani ustvarili v pastelni tehniki. 

Razstava na občinskem stopnišču

MAJA BERTONCELJ, FOTO: PETER KOŠENINA

V KUD Fofité, literarni sekciji Fofiteli, so ob osmem marcu, 
prazniku vseh žensk, na odru Kulturnega doma Medvode 
pripravili literarni večer z naslovom Ljubezen: ženska: skriv-
nost. Člani in članice ter gosti in gostje so s svojim leposlov-
jem poskušali razkriti skrivnost ljubezni in skrivnost žensk. 
Predstavili so se Taja Vratarič, Mira Velkavrh, Kobrowsky, 
Janez Vencelj, Jakob Šubic, Gregor Rozman, Andreja Burja 
Čerin in Agata Trojar.
"Ena luna, milijarda sanj.
Eno sonce, milijon nasmehov.
Ena zemlja – tisoč korakov.
Ena ti – le en jaz."
To je le eno izmed prebranih leposlovnih del, katerega avtor 
je Gregor Rozman, ki je sodeloval kot gost. Fofitelijevci so sicer 
zelo aktivni. Tokratni večer je bil letos njihovi drugi. Konec 
januarja so se predstavili s prebiranjem basni za odrasle. 

O ljubezni in ženskah
Literarna sekcija Fofiteli na literarnem 
večeru ob dnevu žena o dveh večnih 
skrivnostih: ljubezni in ženskah

S prebiranjem leposlovnih del so poskušali razkriti skrivnosti 
ljubezni in žensk.

MAJA BERTONCELJ

Javni zavod Sotočje Medvode je izdal tokrat mesečni koledar pri-
reditev v zgibanki z naslovom Kam v Medvodah? V njem so v sliki 
predstavljeni utrinki minulih dogodkov, sledi del, v katerem pripo-
ročajo, kam v tekočem mesecu, vse prireditve so tudi opremljene z 
osnovnimi informacijami, na koncu pa so dodali še napovednik za 
naprej. V marčevski izdaji so posebej poudarili državno prvenstvo 
Plesne zveze Slovenije, ki bo junija v Športni dvorani Medvode, 
Medvode so "fest" junija in julija, in izviren slovenski muzikal Cve-
tje v jeseni, ki bo v Športni dvorani Medvode 1. oktobra.

Kam v Medvodah?
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MAJA BERTONCELJ

V Športni dvorani Medvode je 5. in 6. 
marca potekal prvi mednarodni festival 
gibanja in rekreacije, Eurofit fest. Vr-
hunski strokovnjaki s področja plesa, fi-
tnesa, skupinskih vadb, pilatesa, joge in 
zdravega načina življenja so predstavili 
zadnje trende in vodili številne delavni-
ce. Udeležilo se ga je več kot sedemsto 
navdušencev nad športom in rekreaci-
jo, poleg tega pa še številni obiskovalci. 
Celoten dogodek je bil dobrodelno obar-
van. V okviru projekta Ustvarimo trenu-
tek gibanja so pripravili tudi dobrodel-
ni koncert za Marušo Čarman z Ladje. 
Stara je šest let in obiskuje 1. b Osnovne 
šole Medvode, kjer ima za fizično po-
moč stalno spremljevalko. Maruša je 
namreč gibalno ovirana deklica z di-
agnozo spinalna mišična atrofija. Kot 
je pojasnila njena mama Helena, so ji 
diagnozo postavili pri enem letu. Giba 
se lahko le s pomočjo invalidskega vo-
zička. "Maruša ne more hoditi, tudi 
sedi ne samostojno. Šibke ima celotne 
mišice, zato za oporo hrbtenici nosi ste-
znik. Pri večini opravil potrebuje pomoč. 
Zdravila ni, edino, kar pomaga, je fizi-
oterapija. Zelo sem vesela, da je dobro-
delni koncert namenjen prav njej," je 
povedala Helena Čarman. Fizioterapija 
ji pripada dvakrat mesečno, obiskuje jo 
v zdravstvenem domu v Šiški, tako kot 
tudi delovno terapijo, kakšno dodatno 
terapijo ima še prek Društva distrofi-
kov Slovenije. Poleg tega ima redne pre-
glede na Soči, pri nevrologu, ortopedu, 
pulmologu in endokrinologu. "Sicer pa 
je k sreči kar zdrava deklica," še pove 
mama, zadovoljna, da so jo lepo sprejeli 
tudi v šoli: "Štiri leta je pred tem hodila 
že v Vrtec Medvode, tako da se z neka-

terimi sošolkami in sošolci pozna že od 
prej. Zelo rada hodi v šolo. Pravijo, da 
je pridna učenka. Nalogo vedno naredi 
sama. Upam, da bodo v šoli kmalu vgra-
dili tudi dvigalo, saj so višji razredi v 
nadstropju." Maruša je sicer bolj srame-
žljiva deklica, a nadvse prijetna. "Zelo 
sem se veselila koncerta," je povedala 
zadržano. Rada počne vse tisto kot nje-
ni vrstniki, če le lahko. "Doma najraje 
igram igrice na tabličnem računalniku, 
rada gledam tudi balerine. V šoli pa sta 
moja najljubša predmeta likovni pouk 
in šport. Delam tisto, kar lahko, sicer pa 
gledam druge," je pojasnila. 

Denar, ki so ga zbrali, bodo namenili 
terapijam in nakupu pripomočkov. Pro-
jekt Ustvarimo trenutek gibanja za Ma-
rušo pa še ni končan. Po vadbenih cen-
trih bo potekal še en mesec. Sicer pa bo 
letos Maruša dobila prvi električni vo-
ziček, kupiti bodo morali tudi klančino 
za avto. Osnovne stvari krije zavaroval-
nica, vse dodatno morajo plačati sami. 
In tega se nabere veliko. Sicer pa ima 
Maruša pri Društvu distrofikov Slove-
nije odprt bančni račun številka: 03134-
1000000534, sklic 285-069. Vsem, ki ste 
že ali še boste pomagali, sta prisrčna 
deklica in njena mama zelo hvaležni. 

Koncert za prvošolko Marušo
Mednarodni festival gibanja in rekreacije, Eurofit fest, je imel tudi dobrodelno  
noto. V okviru projekta Ustvarimo trenutek gibanja so pripravili dobrodelni koncert 
za Marušo Čarman z Ladje, šestletno deklico s spinalno mišično atrofijo. 

Maruša z mamo Heleno na dobrodelnem koncertu, ki je v Športni dvorani Medvode potekal v 
okviru Eurofit festa / Foto: Peter Košenina

Na prvem mednarodnem festivalu gibanja in rekreacije je bilo več kot sedemsto udeležencev. 

Maruša rada počne vse tisto 
kot njeni vrstniki, če le lahko: 
»Doma najraje igram igrice na 
tabličnem računalniku, rada 
gledam tudi balerine. V šoli pa 
sta moja najljubša predmeta 
likovni pouk in šport.«
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Koledar Medivitalovih dogodkov marec/april 2016:
Telefon za naročanje: 051 601 997 

11. do 13. marec: Sejem Altermed v Celju 
14. marec: Vitaminsko mineralni test 

16. marec: Ljubljana: Praktična uporaba Bachovih cvetnih esenc (kotizacija)
18. marec: Slikanje aure (naročanje po telefonu)

19. marec: Obrtna zbornica Domžale: Zdravo telo je osnova za srečno  
življenje, predavanje o iridologiji (Andrej Istenič, dr. v. med.)

23. marec: Iridološka analiza – analiza očesne šarenice 
24. marec: Vitaminsko-mineralni test 

25. marec: Slikanje aure (naročanje po telefonu)
31. marec: Iridološka analiza – analiza očesne šarenice 

1. april: Slikanje aure (naročanje po telefonu)
5. april: Vitaminsko-mineralni test 

7. april: Iridološka analiza – analiza očesne šarenice 
8. april: Slikanje aure (naročanje po telefonu)

14. april: Iridološka analiza – analiza očesne šarenice 
15. april: Vitaminsko-mineralni test 

16. april: Slikanje aure (naročanje po telefonu)
21. april: Iridološka analiza – analiza očesne šarenice 
22. april: Kozmetična nega in svetovanje Gamarde 

23. april: Slikanje aure (naročanje po telefonu)
26. april: Vitaminsko-mineralni test 

29. april: Slikanje aure (naročanje po telefonu)

16. marca 2016 bo v organizaciji Medivitala potekal celodnevni semi-
nar »Praktična uporaba Bachovih cvetnih esenc«. Seminar bo potekal v  
novodobnem Centru kulinarike in turizma KULT316 v Šentividu pri  
Ljubljani (konferenčna dvorana). Predaval nam bo priznani predavatelj  
Jan Kozamernik, ki že nekaj let uspešno predava strokovni in laični javnosti. 
Prvi v Sloveniji ima dovoljenje Bachovega središča za poučevanje Bachovih 
kap ljic po njihovih smernicah.
V sklopu predavanj Zdravo telo je osnova za srečno življenje bo 19. marca   
od 16. do 21. ure na Obrtni Zbornici Domžale (Šaranovičeva cesta 21 c, Vir pri 
Domžalah) predavanje o iridologiji. Predava Andrej Istenič, dr. v. med. Kon-
taktna oseba: Dunja Čebulj Istenič, tel. 041 870 746, info@medivital.si
Na sejmu Altermed v Celju bomo v nedeljo, 13. 3. 2016, ob 11. uri v demo 
kuhinji kuhali zdravilni pripravek po 800 let stari recepturi, ki mu v ljudski 
medicini rečejo tudi zdravilo za migrene in glavobole. Sv. Hildegarda je v sred-
njem veku o tem pripravku zapisala, da je za zdravje bolj dragocen kot najbolj 
dragoceno zlato. Uživanje tega pripravka temeljito razstrupja celo telo. 
V soboto, 12. 3. 2016, ob 17. uri bo na demo odru predavanje o Hildegar-
dini domači lekarni. Vabljeni! 
Na razstavnem prostoru bomo opra vljali iridološke preglede (očesna  
šarenica) in slikanje aure.

Seminar »Praktična uporaba Bachovih cvetnih esenc« 
in predavanje o iridologiji

Novo v medivitalovi trgovini
Merjenje aure telesa, aure organov in aktivnosti čaker z vrhunskim reflekso-
grafom, ki pokaže energijske motnje v 43 conah organov človeškega telesa. 

Kako najti besede zahvale, besede hvaležnosti, ne da bi se ne-
nehno ponavljal in zvenel kot pokvarjena plošča? In kako se 
dotakniti vseh vas, tako kot ste se vi dotaknili nas? Kakorkoli 
obrneš, vedno prideš do tiste preproste male besede "hvala," ki 
je bila skozi našo akcijo izrečena že neštetokrat. Pa vendar, čisto 
vsakič povsem iz srca … Pot, na katero smo se podali kot druži-
na, za nas ni (bila) lahka. Izpostavljati smo se morali javnosti, 
saj nam država pri Brininih dodatnih terapijah ni pomagala. 
Marsikdaj smo se morali odreči svojim željam, sanjam, ko-
njičkom, skupnim izletom, vendar nam danes ni žal. V Brinin 
napredek vlagamo ogromno truda in brez pomoči dobrih ljudi 
enostavno ne bi zmogli zagotoviti sredstev, ki jih potrebujemo že 
za samo pot v St. Louis, nastanitev in seveda nadaljnje terapije. 
Med njimi je tudi Občina Medvode, natančneje svetniška skupi-
na GLAM. Slednja je bila takoj pripravljena pristopiti na pomoč; 
že takoj na naslednji seji je bila svetnikom predstavljena zgodba 
male Brine, predlagali pa so, da tudi svetniki Občine Medvode 
delujejo humanitarno in se odpovejo svoji sejnini. Na mojo iz-
redno začudenost in veselje je bilo kar nekaj takšnih, ki so bili 
Brini brez pomislekov pripravljeni pomagati. Tako čutim dol-
žnost, da se zahvalim vsem svetnikom svetniške skupine GLAM 
(Cvetka Židan Valjavec, Vito Klavora, Anže Šilar, Lado Vidmar, 
Darinka Verovšek), SD (Gorazd Šturm), DeSUS (Zvonka Hočevar, 
Franc Šušteršič), SLS (Štefan Čebašek), Mirku Javeršku in Stanku 
Okolišu iz svetniške skupine N.Si ter Leonu Merjascu iz SDS.
Še enkrat hvala! Tudi z vašo pomočjo bo Brinina pot lažja. 

Špela Sobočan

Zahvala za pomoč Brini

Brino, ki se je deset tednov pred rokom rodila s cerebralno 
paralizo, so pred kratkim operirali v Združenih državah Amerike. 
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ALENKA BRUN, FOTO: TADEJ ČAUŠEVIČ

Se je spomnite? Videti je bila druga-
če, rahlo divje, mogoče celo uporniško, 
včasih glede na garderobo kot bi ravno 
prišla s kakšne 'odštekane' modne piste, 
a iz oči ji je vedno sevalo pravo naspro-
tje. Romantika? Umirjenost? Dobro je 
pela, nasledila je pevko Nino pri Tabujih 
in potem je nekega lepega dne udarila 
vest, da se s Tabuji razhaja. 
Sem in tja jo vidimo na televiziji, nje-
no petje slišimo na radijskih valovih. Še 
vedno ustvarja.
Tina Marinšek se je rodila v Kranju in 
odraščala v vasi Topole pri Mengšu. Se-
daj prebiva v medvoški občini. 
"Punca z vasi sem, sošolci Mengešani so 
si nas kar privoščili, kot je to v navadi 
pač. Nekaj najdemo, da se zbadamo med 
sabo. Takrat nisem razumela, čemu se 
pravzaprav posmehujejo – meni je bilo 
namreč najlepše, da sem se podila za 
žogo po domačem travniku, plezala na 
kozolce ali metala krompir v zemljo." Po 
srednji šoli se je odpeljala sto kilome-
trov stran od doma. "Odločila sem se za 
študij, kar se je prelevilo v delo na obali. 
Tam sem preživela dve pestri leti samo-
stojnega življenja – pač še malo premla-
da, da bi lahko bila čisto samostojna, pa 
vendar. Starša sta imela kar precej dela 
z mano in mojimi trdnimi prepričanji."

 Kako pa ste prišli v stik z glasbo? 
"V družini se nihče ni ukvarjal z glasbo, 
vedno pa smo jo poslušali in popevali 
zraven. Ko je starejša sestra dobila radio 
z dvojnim kasetofonom, je bila največja 
'frajerka'. Tisti časi pač – in poslušala 
sem to, kar je ona ... Potem je po ste-
nah lepila Backstreet boys, mene pa so 
osvojili glasovi in pesmi Kelly family. 
Vse pa je šlo v nebo, ko sem prvič vide-
la videospot Break free skupine Queen. 
Odprl se mi je čisto nov svet. Včasih se 
mi zdi, kot da me vodi nevidna roka. 
Nikoli namreč nisem sanjarila o tem, 
da bom pevka ali kako drugače v centru 
pozornosti. Vse se je zgodilo zelo narav-
no. Rada sem pela v očetovi garaži, ko 
nikogar ni bilo doma. Tam je moj glas 

Nova, svoja, moja, najina glasba
Ko je bila otrok, pravi Tina Marinšek, si je želela vse mogoče. "Po vsej verjetnosti  
se je spreminjalo iz meseca v mesec, predvsem pa sem si v določenih letih želela,  
da bi se zjutraj zbudila nekaj let starejša," in doda: "kar je čisto možno, da se je 
zgodilo, ker sem danes velik otrok."



Oliver Medič

m: 041 715 594
e: medic.oliver@gmail.com

 sanacije dimnikov z inox cevmi
 izdelki po naročilu iz inoxa

Ferros d.o.o., Simona Jenka 4, 1215 Medvode

lepo odmeval. Glasba se me je dotaknila 
tam, kjer se me nikoli nič drugega ne 
more, vendar pa takrat še nisem razmi-
šljala, da bi bil to lahko poklic."

 Bi lahko svojo glasbeno kariero raz-
delili na neka obdobja? Od 2006 do 
lani ste bili pri skupini Tabu, recimo. 
Z njimi ste izdali tri albume.
"Začelo se je z osnovnošolskim bendom 
Feniks. Komaj sem čakala vaje, delali 
smo svoje komade, snemali v studiu in 
pri 13 letih nastopali s Perom Lovšinom. S 
srednjo šolo so se naše poti razšle. Mene 
je moja vodila k Jadranki Juras na pevske 
vaje, pa potem v njen bend, pa na snema-
nje in izvajanje spremljevalnih vokalov 
za razne bolj in manj uveljavljene glasbe-
nike, tako tudi za Tabu in … – ostalo je 
zgodovina, ali kako že pravijo."

 Večina vas je spoznala, ko ste peli 
pri v skupini Tabu. V bistvu ste takrat 
postali kar slavni v domačem okolju, 
če lahko temu tako rečem. Kako pa ste 
vi gledali na vse to?
"To je bil velik preobrat v mojem življenju. 
Vsakdan se je spremenil, spremenili so se 
pogledi okoli mene, to je bila nehote tudi 
velika preizkušnja za moje 'prijatelje'. Kar 
naenkrat sem bila druga oseba, ki je več 
ne moreš poklicati po telefonu, saj sem 
vendar slavna ... Bila je to tudi velika spre-
memba za mojo družino, ki pa se je izje-
mno izkazala, saj nihče od nas ni imel 
pojma, kakšno je življenje glasbenika na 
poti. Včasih ni bilo od mene drugega kot: 
'pozabila sem to, pripelji mi prosim ono'; 
pa potovalka umazanih in premočenih 
oblačil ter godrnjavost sredi dneva. Moj 
zajtrk je bil njihovo kosilo; moje delo se je 
na dan koncerta začelo ob petih popoldne 
z vrhuncem nekje okrog polnoči, končalo 
pa ob petih zjutraj, recimo. Ne pravim, da 
nisem uživala tudi v tem načinu življenja, 
a je zelo naporno – za dekle sploh mislim, 
da bolj. Vse drugo, kar si morda ljudje 
predstavljajo – sploh mladi, ki menijo, da 
več od tega pa ni – predstavljajo."

 Kako gledate na to, da je nekdo pri 
nas znan, slaven?

"To besedo pri nas definira vsak po svoje 
oziroma nas definirajo mediji. Nekate-
ri pa tako, tudi brez kakšne oprijemlji-
ve podlage, lahko definirajo sami sebe. 
Vsekakor pa pri dvomilijonskem na-
rodu niti slava niti pot do nje nista ta-
kšni kot pri tristomiljonskem. Danes te 
vidijo pri Mariu, jutri pa v Mercatorju. 
Velik oziroma 'spotakljiv' si toliko, koli-
kor sam želiš. Nekateri potrebujejo več 
pozornosti, drugi manj."

 Ljudje, predvsem oboževalci skupi-
ne Tabu, so vas dobro sprejeli.
"Zelo lepo so me sprejeli. Moj nastop 
in moj glas. Od prvega koncerta naprej 
smo skupaj peli pesmi, ki smo jih vsi 
poznali, s tem da sem imela jaz mi-
krofon v roki. To so 'mega' občutki. Z 
novimi pesmimi smo dobili tudi nove 
poslušalce in obiskovalce koncertov, 
kar pa je sploh nepozabno. Danes me je 
malo strah srečati te ljudi. Z razočara-
njem in žalostjo v očeh me gledajo in 
nihče točno ne ve, kaj bi rekel … Upam, 
da ne obsojajo preveč in da cenijo lepe 
občutke, ki smo jih skupaj doživeli. Jaz 
jih."

 Kaj sedaj pomeni, da ste samostoj-
na ustvarjalka in izvajalka? Počnete 
stvari, povezane samo s petjem, ali še 
kaj drugega? Intenzivneje pišete bese-
dila, glasbo? Ste si od vsega vzeli od-
mor?
"Malo pa res. Vsaj fizični in medijski. Svo-
je telo sem na koncertih gnala čez obrate. 
Ko svoj denar služiš na ta način, največ-
krat ne moreš vzeti bolniške; misliš, da 
si vsemogočen … V tem letu sem se kar 
odpočila, predvsem pa sem v črke 'preto-
pila' ogromno misli in občutkov, zložila 
nekaj skladb, naredila načrt. Ponovno so-
delujem z Jakom Zaleteljem iz svoje prve 
skupine (Feniks) in vse skupaj za zdaj zelo 
balzamično deluje in se tako tudi sliši."

 Kaj bi recimo še lahko peli od zvrsti? 
Kaj vam je blizu?
"Pa … Vse, kar se dobro sliši, lahko pleše 
zraven oziroma se nekaj občuti, doživi. 
Od bluesa in jazza do klasik, opere, šan-

sona, pa hip hopa in r’n’b-ja. Marsikje se 
lahko najdem, znajdem in vživim. Ni pa 
vsaka pesem ali zvrst za vsak trenutek 
ali naše duševno stanje. Vse je odvisno 
od počutja – tako za izvajalca, ki seveda 
lahko vse to obrne pesmi v prid, kot tudi 
za poslušalca. Ko ustvarjam, je najtežji 
del 'dati' čez vse skupaj nalepko, umesti-
tev pesmi v nekaj, kar nam je že znano, 
kar lahko damo v en žanrski predal in 
odločitev, katero zvrst bom sedaj izva-
jala, na koncu je pa tako vse, kar lahko 
današnjega slišimo, pop. In odločila sem 
se, da tega ne bom več poskušala."

 Mislim, da smo vas nazadnje slišali 
na odru z Andrejem Šifrerjem. V pre-
teklosti ste sodelovali tudi s priljublje-
nim raperjem Zlatkom.
"Z Andrejem sva se spoznala zaradi Ta-
bujev in njega sem recimo zelo vesela, 
njegove energije in predvsem misli, pe-
smi. Tako se je zgodilo, da si je zaželel 
na novi plošči moj glas, mi poslal ko-
mad Taki ljudje, jaz pa sem povedala, 
kaj in kako bi naredila – in sva. Včasih 
se mu pridružim tudi na kakšnem kon-
certu. Je eden tistih, ki v tem času malo 
gleda name, me pokliče in mi kaj sve-
tuje. Človek v pravem pomenu besede. 
Z Zlatkom pa sva se ravno pred kratkim 
namenila, da bova ustvarila še kaj le-
pega skupaj. Ja, škoda bi bilo, da ne bi."

 Kaj prinaša prihodnost? 
"Novo, svojo, mojo, najino glasbo. In veli-
ko strahu, dela, ljudi, novih obveznosti in 
pričakovanj, na tej in oni strani. Nov bend, 
koncerte … – kdo bi vedel. Danes sem jaz, 
jutri si ti, danes sem tu, jutri me ni ..."

 Ob vsej poplavi oddaj na malih za-
slonih – so vas kdaj vabili v resnično-
stne šove? 
"Ne, niso. No, moj resničnostni šov, v 
katerega so me povabili, je bil kar Tabu."

 In kaj dela Tina v prostem času?
"Namenja ga svoji družini, partnerju, pri-
jateljem, sprehodom po gozdu, nadlegova-
nju svojih mačk, branju, soncu, izletom ... 
Živi in uživa. Pošilja vam pozdrav in poljub 
in upa, da vam je lepo!"

 SERVIS VSEH VRST OLJNIH GORILCEV.
 POOBLAŠČENI SERVIS  
 ZA PROGRAM Buderus
ILERŠIČ MARJAN, s.p., Zg. Pirniče 91/i
T:/F: 01/362-31-78, GSM: 041/630 294
E: ilersic-sp@siol.net

SERVIS OLJNEGA  

GORILCA (ŠOBA+FILTER)

AKCIJA 50 E + ddv

AKCIJA TRAJA DO 31. 5. 2016
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Študijski krožki so majhne skupine za 
neformalno učenje, kjer se zbirajo, uči-
jo in družijo radovedni ter s svojimi re-
zultati prispevajo k razvoju domačega 
okolja. Povežejo odgovorne ljudi različ-
nih generacij, ki delijo svoje izkušnje in 
tako pridejo do novih spoznanj. Gre za 
skupnost, ki se uči. Študijski krožki so 
ciljno naravnani, želijo priti do novih 
spoznanj, a hkrati negujejo vrednoto 21. 
stoletja, vseživljenjsko učenje. Za udele-
žence so brezplačni, delujejo pa v okviru 
Andragoškega centra Slovenije in jih kot 
posebno obliko izobraževanja odraslih 
financira Ministrstvo za izobraževanje, 
znanost in šport. Dva študijska krožka 
imajo tudi v Smledniku. Srečujejo se v 
prostorih Krajevne skupnosti Smlednik. 

PRAZNOVANJA V SMLEDNIKU:  
TEMA VELIKA NOČ

Najprej se je predstavil krožek Prazno-
vanja v Smledniku. "Vsaka skupina si 
izbere temo, ki jo zanima, in jo lahko 
obdeluje v minimalnem obsegu 25 ur, 
po navadi pa je ur precej več. Srečujemo 
se ob torkih enkrat ali dvakrat na me-
sec po dve do tri ure. Na našem krožku 

je okrog deset udeležencev. Skupina je 
starostno mešana. Jeseni, ko smo zače-
li, smo se odločili, da bo tema prazno-
vanja v Smledniku. Največkrat se pogo-
varjamo, organiziramo tudi obiske in 
se lotimo priprav: izdelovanja piškotov 
in Miklavžev iz medenega testa, ogled 
jaslic na kmetiji Janhar, trkanje pirhov 

..." je pojasnila mentorica Nataša Škofic 
Kranjc. Njihove letošnje teme so bile do 
sedaj: god ali rojstni dan, vsi sveti ali 
dan mrtvih, miklavževanje, adventni 
čas in božič, koline in svečnica, post in 
pust ter velika noč. 
Tokrat so se pogovarjali prav o veliki 
noči in o vsem, kar sodi zraven. Smle-
dnik ima tudi svoje posebnosti. Najve-
čjo je prinesla Joži Kumer iz Hraš. To 
so oblati ali hostije. "Včasih jih je neki 
gospod delal za celo smleško faro. Me-
žnarji so jih na velikonočno jutro nosili 
z ognjem. Tradicija se ohranja. Vsako 
leto običajno na veliki četrtek delam 

oblate za Hraše. Za vas jih naredim 
okrog sto petdeset. Fantje jih z blagoslo-
vljenim ognjem nosijo po hišah. Oblat je 
prva stvar, ki se poje za velikonočni zaj-
trk," je povedala Joži Kumer in pojasnila 
postopek izdelave: "Potrebujemo poseb-
ne klešče. Iz bele moke in vode zame-
sim testo, ki mora biti ravno prav gosto. 

Za žerjavico se uporabijo bukova drva. V 
žerjavico daš klešče s testom z ene stra-
ni, pa še z druge. Čisto za kratek čas." 
Na krožku so bile večinoma ženske, pri-
de pa tudi kakšen moški. "Redno hodim 
na študijski krožek, in sicer iz radove-
dnosti, učenja, druženja. Vsakič izvemo 
kaj novega, zanimivo je. Pogovarjamo se 
o stvareh, ki so bile del nas v mladosti, 
v današnjem času pa se izgubljajo. Vča-
sih so bila praznovanja bolj slovesna kot 
danes. Spomnim se, kako smo se veselili 
velikonočnega časa, ko smo nesli v cer-
kev butarico in z nje že med mašo pojedli 
jabolka. Lokalne zanimivosti se počasi 
izgubljajo. Žal. Še vedno se veselim veli-
ke noči," je dejal Janez Rozman iz Hraš. 
"O zelo različnih praznovanjih se lahko 
pogovarjamo in najdemo veliko poseb-
nosti. Krožka ne obiskujejo le krajani 
Smlednika, pridejo tudi iz širšega ob-
močja, tako da imamo primerjavo, kako 
je tukaj, kako tam ... Primerjava je tudi 
medgeneracijska. Pomembno je, da se 
tudi prek študijskih krožkov ohranja ti-
sto, kar je zares naše, domače. Manjkajo 
nam najmlajši. Moja želja je povezati se 
še s šolo," je še povedala Nataša Škofic 
Kranjc. Mentorica študijskega krožka je 
bila že lani pozimi in spomladi v Hrašah 
na temo lokalnega turizma.

ZVEDAVE PUNCE POLSTIJO

Kot drugi se je predstavil študijski kro-
žek Zvedave punce. Deluje od aprila 
lani. Njihovo ime sporoča, da so rado-
vedne in pripravljene za učenje. "Na 

Skupnost, ki se uči brez izpita na koncu
V Smledniku sta se predstavila študijska krožka Praznovanja v Smledniku in Zvedave 
punce. V prvem se večinoma pogovarjajo, v drugem se ukvarjajo z ročnimi deli, največ 
s polstenjem. Študijski krožki v Smledniku potekajo drugo leto.

Na študijskem krožku Praznovanja v Smledniku so se tokrat posvetili veliki noči. 

 Joži Kumer: "Tradicija se ohranja. Vsako leto običajno na veliki 
četrtek delam oblate za Hraše. Za vas jih naredim okrog sto 
petdeset. Fantje jih z blagoslovljenim ognjem nosijo po hišah. 
Oblat je prvo, kar se poje za velikonočni zajtrk."



Posebnost v Smledniku so oblati.

Ladja 17a, 1215 MEDVODE
GSM: 031 618 117
e-pošta: emir.prevozi@gmail.com

Emir MULALIĆ s.p.
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začetku smo se druga drugi predsta-
vile, s čim se ukvarjamo, katero spre-
tnost bi lahko naučile druga drugo. 
Eva Fabjančič je tako dobro predstavi-
la polstenje volne, da je postala naša 
mentorica polstenja," pojasnjuje ku-
stosinja in etnologinja Tatjana Dolžan 
Eržen, mentorica Zvedavih punc, ki 
je zaposlena v Gorenjskem muzeju iz 
Kranja, ki študijski krožek organizira. 
Pri polstenju uporabljajo striženo vol-
no domačih ovc, ki jo same krtačijo 
na gradeši, že počesano in pobarvano 
volno pa tudi kupujejo. Srečujejo se ob 
četrtkih dopoldan. 
Prikazale so suho in mokro polstenje. 
Na mokro polstijo s toplo milnico in 
nežnim božanjem, na suho pa s po-
sebno iglo 'špikajo'. S seboj so prinesle 

tudi že narejene izdelke, med kateri-
mi mi je posebej v oči padlo 'oblečeno' 
milo. Izdelujejo tudi nakit, različne 
figurice in tapiserijo s prepoznavnim 
smleškim motivom gradu in kače. 
"Naša največja želja je polstenje, ver-
jetno predvsem zaradi Eve, ki nas tako 
dobro uči, zvedave pa smo tudi za dru-
ge ročne spretnosti, tako da se učimo 
izdelovati različne stvari," je pojasnila 
Tatjana Dolžan Eržen, ki je v Gorenj-
skem muzeju mentorica že dvajset let, 
in dodala: "študijski krožki so v tem 
modernem času, ko smo ljudje vsak 
pred svojim ekranom, način druženja, 
način, kako se nekaj skupaj naučimo, 
način, kako se učimo iz doživetij, iz-
kustveno, skupnostno. V sami metodi 
študijskih krožkov je cilj, da se to vra-

ča v skupnost, v kateri krožki delujejo." 
S svojimi izdelki so se lani novembra 
predstavile tudi na razstavi v KUD Smle-
dnik.
Nekatere obiskujejo oba študijska krož-
ka. Med njimi je Majda Ferbar iz Smle-
dnika: "Prinašata mi veselje, novo zna-
nje, druženje, da nisi ves dan samo 
v vlogi gospodinje, da počneš še kaj 
drugega. Ponosna sem na svoje izdel-
ke. Mislim, da delam čudeže. Večino 
izdelkov podarim." Z ročnimi deli se 
rada ukvarja tudi Slavi Ciprle iz Hraš: 
"Vedno se rada kaj novega naučim. Nad 
polstenjem sem navdušena. Potrebuješ 
pa čas. Deset, petnajst minut pri tem ni 
nič. V dveh urah, kolikor traja krožek, 
narediš kakšno rožico, figurico. Sedaj 
bomo delale pirhe za veliko noč."
Glede na navdušenje verjamemo, da se 
bodo študijski krožki nadaljevali tudi 
jeseni.

Zvedave punce zelo rade polstijo.

Študijski krožki so ciljno 
naravnani, želijo priti do novih 
spoznanj, a hkrati negujejo 
vrednoto 21. stoletja, 
vseživljenjsko učenje.  
Za udeležence so brezplačni, 
delujejo pa v okviru 
Andragoškega centra  
Slovenije in jih kot posebno 
obliko izobraževanja odraslih 
financira Ministrstvo za 
izobraževanje, znanost  
in šport.
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Proti koncu februarja, ko se je začela spomladanska selitev 
dvoživk, so v Društvu Žverca začeli z akcijo Pomagajmo žabi-
cam, v kateri prostovoljci po Sloveniji pomagajo dvoživkam 
čez cesto. Akcije so se pred devetimi leti lotili v Hrašah. V dru-
štvu si želijo, da bi v njej pomagalo čim več prostovoljcev.
"Pred devetimi leti smo začeli s tremi prostovoljci in re-
šili tri tisoč dvoživk, nekaj let kasneje pa smo s pomočjo 

številnih prostovoljcev in postavljenimi zaščitnimi mre-
žami za dvoživke tekom vsake spomladanske selitve čez 
cesto prenesli tudi do petnajst tisoč dvoživk, v preteklih 
letih pa skupno že več kot sedemdeset tisoč. Izkazalo se 
je, da so tudi prostovoljci nad dvoživkami navdušeni, vsa-
ko leto se naše akcije udeleži več ljudi, med njimi številni 
otroci. Teh smo, seveda v prisotnosti staršev, zelo veseli, 
saj je izjemno pomembno, da mlade ljudi izobrazimo o 
pomenu dvoživk in njihovi ohranitvi," je nekaj o razsežno-
sti akcije povedala dr. Zala Prevoršek iz Društva Žverca, in 
dodala: "ljudje se vedno bolj zavedajo ogroženosti dvoživk 
in so tudi vedno bolj pripravljeni pomagati pri reševanju 
teh živali, še zlasti takrat, ko so najbolj ranljive. To je prav 
spomladi, ko se selijo iz prezimovališč v mrestišča." 
V društvu so na spletni strani www.pomagajmo-zabicam.
si zbrali osnovne informacije o pomoči dvoživkam, najde-
te pa tudi aktualne informacije o poteku akcije. Dvoživke 
čez cesto prenašajo vsak večer med 18. in 20. uro. Obvezna 
oprema je dovolj globoko vedro, odsevni jopič in dobra sve-
tilka, v primeru dežja tudi škornji in dežni plašč. 

V Hrašah pomagajo  
žabicam čez cesto
V osmih letih so čez cesto prenesli več  
kot sedeminsedemdeset tisoč dvoživk.

MAJA BERTONCELJ

Srčki s sporočili so letos tudi v centru Medvod. Gre za akcijo Turistič-
nega društva Pirniče, kjer so se odločili, da pozitivne misli in ener-
gijo širijo po svoji krajevni skupnosti in jo ponesejo vse do Medvod. 
Na predvečer valentinovega so jih postavili petdeset, od tega deset 
v Medvodah, druge pa po petih vaseh KS Pirniče. "Misli na srčkih so 
prispevali člani turističnega društva. Nekateri so s podpisom avtorja, 
tisti, ki tega niso želeli, pa brez. Govorijo o ljubezni, spoštovanju, 
prijaznosti, vnašajo dobro voljo med ljudi. Postavljeni so tako, da se 
ljudje lahko ustavijo, si vzamejo čas za prebiranje misli. S tem umiri-
jo tudi hitrost vožnje. Hvala prostovoljcem TD Pirniče Luki Strojanu, 
Mitji Novaku in Maticu Šulcu za izvedbo postavitve," je povedala 
Cvetka Židan Valjavec, predsednica Turističnega društva Pirniče. 

Petdeset srčkov s sporočili

Srčki so letos tudi v središču Medvod.

Rdeči križ Slovenije – Območno združenje Ljubljana vabi k re-
dnim krvodajalskim akcijam. V marcu bo potekala 25. marca, v 
aprilu pa 12. in 13. aprila.

Krvodajalske akcije

ZIDARSTVO JENKO
- NOVOGRADNJE
- FASADE
- ADAPTACIJE
-  ZUNAJE UREDITVE  

(oporni zidovi, polaganje tlakovcev, ograje ...)

ZIDARSTVO IN FASADERSTVO JENKO, s.p.
Smlednik 40, Smlednik, 041 661 031, 01 362 81 49
info@zidarstvo-jenko.si       www.zidarstvo-jenko.si
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Javni zavod Sotočje Medvode je konec ja-
nuarja v svojo ponudbo dodal pet novih 
izletov po občini. Tokrat predstavljamo 
največjo novost: Kulinarično popotova-
nje po medvoških Gostilnah Slovenije.
Gre za meni s šestimi hodi v treh gostil-
nah z oznako Gostilna Slovenija: Gostil-
na Belšak na Slavkovem domu, Gostilna 
Dobnikar na Topolu in Gostilna Miho-
vec v Zgornjih Pirničah. "Pred nekaj 
leti je Turistična zveza Medvode izdala 
kulinarični katalog – in glede na dober 
odziv smo se odločili za izlet, ki bi imel 
glavni poudarek na kulinariki. Imamo 
tri Gostilne Slovenije in zakaj ne bi po-
skušali gostov povezati skozi kulinari-
ko. Skupaj smo pripravili paket, ki po-
nuja šesthodni meni. Sestavljen je tako, 
da prvi del obroka, torej hladno predjed 
in juho, pojemo v eni gostilni, dve topli 
predjedi v drugi gostilni, v tretji gostilni 
pa zaključimo z glavno jedjo in sladico. 
Vrstni red gostiln se določa sproti in ga 

bomo prilagajali glede na sezonsko po-
nudbo. Na primer, ko bo sezona kolin, 
bo glavna jed pri Dobnikarju. Kulina-
rično popotovanje je na voljo ob sredah, 
petkih in sobotah," je novost predstavil 
Jure Galičič iz Javnega zavoda Sotočje 
Medvode. Manjše skupine si bodo pre-
voz med gostilnami morale organizirati 
same, za večje skupine ga lahko organi-
zirajo tudi v zavodu, vključno z vodni-
kom, ki bi gostom kaj več povedal tudi o 
znamenitostih v medvoški občini. 
S promocijo ponudbe so že začeli. "Pred 
kratkim smo jo predstavili na prvem 
kulinaričnem festivalu v Celju. Z od-
zivom smo lahko zelo zadovoljni. Obi-
skovalcem se je projekt zdel zanimiv, 
pravzaprav nekaj novega. Ni novo, da 
ponujamo meni s šestimi hodi, novo je 
to, da ga pojeste v treh različnih gostil-
nah," še pravi Galičič in dodaja, da raču-
najo tako na domače kot na tuje goste. 
"Zato smo stopili v kontakt z ljubljan-
skim TIC-em, kjer bodo ponujali naše 
kulinarično popotovanje. Računamo na vse ljubitelje dobre hrane. Zanimanje za 

kulinariko, za dobro hrano je v porastu. 
To je produkt, ki lahko hkrati povabi 
vse Slovence v Medvode, opazijo pa ga 
tudi tisti, ki jih zanima pretežno kuli-
narika. Upamo, da se bo novost prijela 
in da bomo tudi skozi kulinariko nare-
dili korak naprej pri razvoju turizma. 
Glavni cilj je pripeljati čim več gostov v 
Medvode." Zadovoljni so bili tudi z od-
zivom gostincev, tako da je to produkt, 
ki je nastal v sodelovanju z njimi. "Gre 
za tri vrhunske gostilne, tako da sem 
prepričan, da bodo gostje domov odšli 
zadovoljni," je še dejal Galičič. 
Meni s šestimi hodi vključuje juho, hla-
dno predjed, dve topli predjedi, glavno 
jed, sladico in tri pijače. Predstavljen je 
tudi v reklamnem letaku. Kulinarično 
popotovanje po medvoških Gostilnah 
Slovenije lahko rezervirate le v Javnem 
zavodu Sotočje Medvode, kjer dobite več 
informacij tudi o preostalih štirih iz-
letih po občini, ki jih bomo predstavili 
tudi v Sotočju. "Pri drugih štirih izletih 
pa težko računamo na tuje goste, saj gre 
za celodnevne izlete. Ciljamo predvsem 
na izlete različnih društev," je še pove-
dal Galičič.

Kulinarično popotovanje po medvoških gostilnah
Predstavljamo izlet, na katerem meni s šestimi hodi pojeste v treh različnih 
gostilnah. Gre za novost v ponudbi Javnega zavoda Sotočje Medvode.

Jure Galičič s ponudbo izletov po občini 
Medvode / Foto: Maja Bertoncelj

»Pred kratkim smo Kulinarično popotovanje po medvoških 
Gostilnah Slovenije predstavili na prvem kulinaričnem festivalu 
v Celju. Z odzivom smo lahko zelo zadovoljni. Obiskovalcem se 
je projekt zdel zanimiv, pravzaprav nekaj novega. Ni novo, da 
ponujamo meni s šestimi hodi, novo je to, da ga pojeste v treh 
različnih gostilnah.«

Šest hodov v treh gostilnah. Ponudba je odvisna od sezone. / Foto: Jure Galičič
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Nika Murovec in Patrik Slapar sta čla-
na slovenske otroške reprezentance v 
alpskem smučanju. Nika je stara štiri-
najst let, prihaja s Seničice in obiskuje 
OŠ Preska. Tekmuje za SD Domžale, kjer 
je trener njen oče Miha Murovec, ki je v 
trenerskih vodah že več kot dvajset let. 
Patrik pa je star trinajst let, doma je v 
Spodnjih Pirničah, obiskuje OŠ Pirniče. 
Smuča za SK Alpetour iz Škofje Loke. 
Njegov trener je Uroš Peternel. 

 Letošnja sezona se bliža koncu. 
Kako uspešna je bila za vaju?
Patrik: "Zame je bila zelo dobra, ker 
sem od lanskega leta veliko napredo-
val, kar se pozna tudi pri rezultatih. Za 
največji uspeh štejem šesto mesto na 
Pokalu Loka v slalomu, trikrat sem bil 
drugi na državnem tekmovanju, na-
stopil sem tudi na Topolinu, kjer sem 
bil v slalomu dvanajsti, v veleslalomu 
pa dvaindvajseti. Gre za enega najve-
čjih mednarodnih otroških tekmovanj. 
Letošnja sezona je zame najuspešnejša 
doslej. Prvič sem v slovenski reprezen-
tanci."
Nika: "Tudi moji rezultati so boljši kot 
lani, tako da je sezona kar dobra. Naj-
boljši rezultat je tretje mesto na Pokalu 
Loka v slalomu. Ni pa to moja najuspe-
šnejša sezona. Pred dvema letoma sem 
bila rezultatsko boljša. V letošnji sezoni 

Nika in Patrik, obetavna medvoška smučarja
"Bolj ko sem šel hitro, bolj sem se smejal," se svojih začetkov na alpskih smučeh 
spominja Patrik Slapar. Hitro se je nad smučanjem navdušila tudi Nika Murovec, ki ji 
je bil ta šport položen v zibelko, saj je njen oče Miha trener.

Nika Murovec in Patrik Slapar / Foto: Maja Bertoncelj

Oba sta bila uspešna na Pokalu Loka. Nika je osvojila tretje mesto ... ... Patrik je bil šesti. / Foto: Andrej Tarfila

sem bila velika bolna, tako da sem ime-
la, kar se tega tiče, smolo." 

 Največje domače tekmovanje je bil 
Pokal Loka.
Patrik: "Zame je bila to kot domača tek-
ma, ker sem član SK Alpetour iz Škofje 
Loke. Tekmovanje je bilo sicer s Starega 
vrha prestavljeno v Kranjsko Goro, kjer 
so bili pogoji boljši. Obe tekmi sta bili v 
slalomu, kar mi ne odgovarja najbolj. 
Enkrat sem bil šesti, na eni tekmi pa 
sem odstopil. Vedno bi bilo lahko še bo-
lje, a to je odličen rezultat. Bil sem član 
slovenske prve reprezentance."

Nika: "Jaz sem bila na Pokalu Loka v slo-
venski drugi reprezentanci. Z nastopi 
sem zadovoljna. Osvojila sem tretje me-
sto, enkrat pa sem tudi jaz odstopila.“

 V kateri disciplini sta najboljša?
Patrik: "V veleslalomu. Hitrih disciplin 
še ne treniramo veliko, tako da še ne 
vem, kako uspešen bi bil tam."
Nika: "Tudi jaz sem boljša v veleslalomu, 
tako da sva imela letos malce smole, ker 
je bil na Pokalu Loka obakrat slalom. V 
superveleslalomu pa imamo samo eno 
tekmo na leto. V smuku še ne tekmuje-
mo."



 Koliko dni sta v sezoni na snegu?
Patrik: "Konec poletja začnemo s treningi na ledeniku v 
Avstriji." 
Nika: "Prvič smo šli na sneg avgusta za en teden. Od takrat 
imam okrog osemdeset dni snežnih treningov."

 Kako vama uspe usklajevati šolo in šport?
Patrik: "Pomagajo tudi prijatelji, sošolci, da dobim zvezke. 
Moraš pa biti zelo discipliniran. Za naprej razmišljam o 
športni gimnaziji."
Nika: "Pomaga tudi status športnice, tako da je potem lažje 
usklajevati vse obveznosti. Pozimi je moj prvi šport smuča-
nje, poleti pa tekmujem tudi v atletiki. Nastopam za AD Mass. 
Nisem se še odločila, kam naprej po osnovni šoli, verjetno pa 
bo na koncu tudi pri meni odtehtala športna gimnazija."

 Otroško ekipo je na začetku zime na treningu na le-
deniku Moelltal obiskal Andrea Massi. Sta bila zraven?
Nika: "Jaz sem bila. Prišel je pogledat naše treninge."
Patrik: "Mene takrat ni bilo tam."

 Kdaj sta začela smučati?
Patrik: "Smučati sem začel pri treh letih. Najprej sem bil 
član medvoškega kluba, sedaj sem štiri leta v Škofji Loki."
Nika: "Tudi jaz sem začela zelo kmalu, najprej v Medvodah, 
zadnjih šest let pa sem v Domžalah in od takrat je moj 
trener oče."

 Nika, tebi je bilo smučanje položeno v zibelko, saj je tvoj 
oče trener Miha Murovec, Patrik, kako pa je bilo pri tebi?
Patrik: "Ko so me postavili na smuči, je bilo tako, da bolj 
ko sem šel hitro, bolj sem se smejal. Pri bratu je bilo ravno 
obratno. Starša sta naju oba vpisala v klub, brat je kasneje 
nehal in trenira košarko." 
Nika: "Pri meni je tako, da je oče doma v smučanju, mami 
pa v atletiki. Oče je bil trener v reprezentanci, včasih sem 
šla z njim in me je tako navdušilo, da sem začela trenirati. 
Vpisali so me v klub." 

 Se dobro poznata med seboj?
Patrik: "Tako-tako. Skupaj sva na tekmovanjih, tako da 
veva eden za drugega, kako smučava. Nika je uspešna, 
vsak, ki je v reprezentanci, je dober."
Nika: "Patrik je veliko boljši kot lani, tudi on je uspešen."

 Kje se vidita čez deset let?
Patrik: "Ne razmišljam še tako daleč. Si pa seveda želim 
postati vrhunski smučar."
Nika: "Tudi jaz z mislimi še nisem tam."

 Imata vzornika?
Patrik: "Pri meni so to Norvežani."
Nika: "Pri meni pa posamezni smučarji, ki so dobri."

 Za konec še vprašanje za starše. Smučanje je velik fi-
nančni zalogaj. Kako je imeti doma smučarja?
Patrikova mama Petra: "Glede financ je kar težko, ker za-
deve niso urejene. Starši financiramo vse, tako da je pri 
nas družina podrejena Patrikovemu smučanju. Po drugi 
strani pa je tako, da nas smučanje kot družino druži, nam 
je všeč. Patrika skušamo čim bolj podpirati, uživamo pa pri 
tem tudi preostali trije."
Nikina mama Alja: "Ni pa spet tako grozno, kot strašijo. Če 
veš, da imaš en cilj v življenju, pa ne mislim s tem, da bo 
Nika zmagovala, je vložek upravičen. S smučanjem otroci 
veliko pridobijo na samostojnosti, se veliko naučijo, med 
drugim tudi usklajevanja obveznosti. Zdi se mi, da smo že 
vse naredili. Tudi če ne bo nikoli profesionalna smučarka, 
bo lahko učila smučati. Ni nam žal tega vložka."

MAJA BERTONCELJ

Plesni klub Urška bo v soboto in nedeljo, 2. in 3. aprila, organi-
ziral tradicionalno mednarodno plesno tekmovanje Ljubljana 
Open. Letos bo potekalo v Športni dvorani Medvode. 
"Tekmovanje Ljubljana Open je eno od tekmovanj mednaro-
dne plesne zveze WDSF, ki šteje za mednarodno točkovno le-
stvico. Pričakujemo okrog štiristo parov iz vse Evrope, ki se 
bodo pomerili v standardnih in latinsko-ameriških plesih v 
različnih starostnih kategorijah, od pionirjev do seniorjev. 
Udeležili se ga bodo tudi vsi najboljši slovenski plesalci, od 
katerih pričakujemo vrhunske uvrstitve," pravijo v Plesnem 
klubu Urška. V elitni članski kategoriji se bodo plesalci v 
soboto pomerili v latinsko ameriških plesih, v nedeljo pa v 
standardnih plesih. V nedeljo bo na sporedu tudi tekmovanje 
novih nadobudnih plesalcev, ki se šele pripravljajo na svoja 
prva uradna tekmovanja v t. i. pilotnem projektu Plesne Zveze 
Slovenije.
Tekmovanja se bodo vsak dan začela z izbirnimi krogi ter naj-
mlajšimi plesalci ob 9. uri, ob 19. uri pa bodo zaključni krogi 
tekmovanj elitnih kategorij. Nastope bo ocenjevala dvajset-
članska mednarodna sodniška zasedba iz trinajstih držav. 
Vstopnice bodo na voljo na dan prireditve na blagajni športne 
dvorane. Občani Medvod imajo poseben popust ob predložitvi 
osebne izkaznice. "Gledalcem se obeta vrhunski plesni dogo-
dek," še pravijo organizatorji.

Vrhunski plesni dogodek
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MAJA BERTONCELJ, FOTO: OSEBNI ARHIV

Lea Einfalt se je domov v Zbilje z velike-
ga tekmovanja znova vrnila z medaljo. 
Na svetovnem mladinskem prvenstvu 
v Romuniji je tekmovala v konkurenci 
tekačic do 23 let in na 10-kilometrski 
razdalji v prostem slogu pritekla do sre-
brnega odličja. 
"Glede na to, da sem imela letos kar ne-
kaj težav in mi sezona ni šla ravno po 
načrtih, sem si res želela doseči en do-
ber rezultat. Ko so zaradi pomanjkanja 
snega spremenili disciplino, sem do-
bila veliko motivacije in bila odločena, 
da dam na tekmi vse od sebe. Na pro-
gi sem prikazala enega boljših tekov 
in po polovici, ko sem dobila podatek, 
da sem trdno na drugem mestu, sem 
vedela, da take priložnosti ne smem 
izpustiti," je bila vesela novega velike-
ga uspeha. Je to njen uspeh kariere? 
"Ne vem, ali je ravno uspeh kariere. S 
svetovnega prvenstva v gorskih tekih 
imam komplet medalj, tudi v smu-

čarskih tekih sem že bila mladinska 
svetovna podprvakinja. Morda je ka-
tegorija do 23 let še ena stopnička več. 
Vseeno pa mi več kot naslovi pomeni 

to, da čim bolj popolno odtečem. Takrat 
sem zadovoljna in tudi rezultat ne izo-
stane," je odgovorila.
Medtem ko njene reprezentančne ko-
legice nastopajo na tekmah svetovnega 
pokala v Kanadi, uspešno tudi Anama-
rija Lampič, je Einfaltova s tekmami 
svetovnega pokala za letos končala. "Na 
tekme v Kanado nisem odpotovala, ker 
bi bilo logistično težko izpeljati, poleg 
tega bi bila od potovanja utrujena za 
začetek kanadske turneje. Tako sem se 
odločila, da do konca sezone tekmujem 
v celinskem pokalu, kjer imam prav 
tako velik motiv, ko se lahko borim za 
stopničke. Nato me čaka še državno pr-
venstvo v štafetah in maratonu. Glede 
na to, da je zapadlo veliko snega in so 
zelo dobri pogoji, bom verjetno ostala še 
nekaj časa na smučeh tudi po tekmah, 
aprila pa zagotovo odhajam za kakšen 
teden na oddih," je še pojasnila. Pretekli 
konec tedna je bila v celinskem pokalu 
v Nemčiji na tekmi s skupinskim star-
tom med članicami tretja.

Lea svetovna podprvakinja
Lea Einfalt je na svetovnem mladinskem prvenstvu v smučarskem teku na deset 
kilometrov prosto v kategoriji do triindvajset let osvojila drugo mesto.

MAJA BERTONCELJ

Veteranske tekme Medvod v veleslalomu 
so potekale 31. januarja, in sicer že pet-
inštiridesetič. Nastopilo je 75 veterank in 
veteranov, med njimi tudi pripravnice in 
pripravniki. Pomerili so se na smučišču 
Senožeta v Srednji vasi pri Bohinju.  Z vo-
žnjo med vratci so skušali doseči najbolj 
povprečen čas v svoji kategoriji. Tekmo-
vanje so po dveh urah vsi uspešno kon-
čali in – kar je najpomembnejše – brez 
poškodb. V Srednji vasi so si nato ogle-
dali še izdelavo bohinjskega sira. Drugi 
del druženja je bil v gostilni Bencak, na 
katerem so razglasili rezultate in pode-
lili medalje ter prehodne pokale. Pozabili 
niso niti na najprevidnejša veleslalomi-
sta s podelitvijo polžkov. Dan so končali z 
obljubo, da se na 46. Veteranskih tekmah 
srečajo še v večjem številu. 
Kdo so bili najboljši v posameznih ka-
tegorijah? Med pripravnicami do 55 let 

Anka Maletič, Silva Čarman in Alenka 
Dobnikar, pri veterankah Danica Kopač 
Maletič, Andreja Kuralt in Jožica Tram-
puš, pri moških pa so bili med priprav-

niki do 55 let prvi trije Miha Knific, Aleš 
Leben in Tomaž Umek, med veterani 
pa Mišo Orel, Andrej Kosec in Andrej 
Peklaj.

Veteranske tekme v veleslalomu
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Pet na pet so igrali ob našem obisku. To 
pomeni, da so bili na košarkarski rekre-
aciji prav vsi. Zadnja leta je ekipa RIV, kar 
pomeni Radost in veselje, desetčlanska, 
z redkimi izjemami so vsi Medvoščani. 
Trojica jih je zraven že od začetka pred 
štiridesetimi leti. Septembra bodo obe-
ležili štiri desetletja igranja košarke, 
vseskozi v Partizanu Medvode. Igrajo za 
rekreacijo, v osemdesetih so igrali tudi 
trim ligo, dvakrat so bili na 24 ur košarke.

ŠTEVILKA DRESA LETNICA ROJSTVA

"Pred štiridesetimi leti smo nekdaj ak-
tivni košarkarji po zaključku kariere 
na pobudo sedaj že pokojnega Marjana 
Bezjaka ustanovili rekreacijsko ekipo 
RIV. Od tedaj se je v njej izmenjalo že več 
kot petdeset igralcev, od katerih je dva-
najst pokojnih. Trije smo še vedno del 
ekipe in redno od septembra do konca 
maja vsak četrtek zvečer hodimo na 
košarko. Zadnjih pet let ima ekipa de-
set članov, starostni razpon pa je od 58 
do 70 let," je pojasnil Brane Skvarča. Po-
leg njega sta od začetka v ekipi še Bog-
dan Naglič in Dušan Turk. "Na začetku 
nas je bilo petnajst. Prišla so tudi kri-
zna leta, ko nas je bilo le nekaj, zadnja 
leta pa je številka kar stabilna. Partizan 
Medvode se v vseh teh letih ni kaj dosti 
spremenil," dodaja Skvarča. Rekreacijo 
začnejo s kratkim ogrevanjem, nato se 
začne igra. Akcije so se vrstile. "Nismo 
vedno isti skupaj v ekipi. Tudi igralna 
mesta menjamo. Smo zelo prilagodljivi. 
Se pozna, da smo že dolgo poročeni," so 
dejali z nasmeški na obrazih. Včasih so 
igrali do sto, sedaj do osemdeset ali de-
vetdeset. To pomeni, da je obramba sla-
ba? "Obramba je dobra, smo pa še vedno 
natančni. Pazimo, da igra ni groba, da 
bi bilo čim manj poškodb. Ni jih bilo ve-
liko," so odgovorili. "Prišli so tudi mlajši, 
da bi se nam pridružili, pa so videli, da 
se z nami ni enostavno kosati. Odlikuje 
nas borbenost, požrtvovalnost, vztraj-
nost ..." je povedal Frane Osredkar.
Igrajo v dresih s številkami, ki predsta-

vljajo letnico njihovega rojstva. Najsta-
rejši v ekipi je Marjan Podstudenšek, 
ki bo letos dopolnil sedemdeset let. Na 
dresu ima številko 46. Zanimivo, da se 
je s košarko začel ukvarjati šele pred šti-
rimi leti, kar pomeni pri šestinšestdese-
tih. "Povabili so me in sem prišel. Sem 
pa bil že prej v življenju športno aktiven. 
Ukvarjal sem se z različnimi športi. Se-
daj pa je prav košarka moj šport številka 
ena. Leta me ne ovirajo," je dejal. V ekipi 
je tudi Pavle Setnikar, ki ga poznamo s 
tekaških tekem: "Košarka mi pomeni 
sprostitev, rekreacijo, druženje." Drugi 
so mu pritrdili. "Pri nas je zato zadolžen 
za 'kontre'," dodaja Dušan Turk, ki že 
petnajst let skrbi za vso administracijo 
in organizacijo piknikov.

DOČAKALI BI RADI PETDESETLETNICO

Prvi del četrtkovega večera je rekreaci-
ja v dvorani, drugi del pa druženje pri 
Bencaku. Tako je že štirideset let. "Vča-
sih smo se po rekreaciji kar prepirali, 
saj si sodimo sami in se zanašamo na 
poštenje, sedaj pa, ko zapustimo dvora-
no, se o igri ne pogovarjamo več," pravi 
Milan Zavašnik, ki je vrsto let vodil evi-
denco: "Če se malce poigram s številka-

mi, je bilo v štirih desetletjih okrog 1600 
rekreacij, štirideset na leto. Pravila so 
bila včasih kar stroga. V prvih letih je 
bilo tako, da če si štirikrat zaporedoma 
manjkal, si moral dati za zaboj piva." 
Izven četrtkovih terminov se le redko 
družijo: dvakrat letno na pikniku in ob 
posebnih priložnostih. 
In pogled v prihodnost? "Cilj je, da pod 
koši dočakamo petdesetletnico. Čez de-
set let se torej vidimo, potem bomo pa 
začeli s šahom," so zaključili še polni 
energije.

Pod koši se družijo že štirideset let
Medvoška rekreacijska košarkarska ekipa Radost in veselje letos praznuje  
štirideset let. Zadnja leta šteje deset članov, starih od oseminpetdeset do  
sedemdeset let. Pod koši se enkrat tedensko za uro in pol dobivajo od septembra  
do konca maja. Trije so zraven od začetka.

Ekipa Radost in veselje v jubilejni sezoni 2015/2016: stojijo (od leve): Janko Jerala, Marjan 
Podstudenšek, Pavle Setnikar, Jani Turk, Bogdan Naglič, Brane Skvarča, klečijo (od leve): 
Milan Zavašnik, Frane Osredkar, Dušan Turk, Franc Sušnik
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DELOVNIČAS:
PON.–PET.:9.–18.ure
SOBOTA:9.–12.ure

ODKUPUJEMOVSE
VRSTEZLATA

Seškovac.9
1215Medvode,
tel.:01/3611694 

www.zlatarstvo-trtnik.si
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POROČNIH
PRSTANOV

UGODNECENE

Nika, 5 let

Uroš Milunić, star 9 let in 7 mesecev

Katarina Milunić,stara 3 leta in 11 mesecev

Rubrika Otroci pišejo, rišejo je namenje-
na tako osnovnošolcem kot tudi predšol-
skim otrokom. Izdelke nam lahko pošlje-
te po elektronski pošti na naslov maja.
bertoncelj@g-glas.si ali po navadni pošti 
na Gorenjski glas, Bleiweisova 4, 4000 
Kranj, s pripisom 'za Sotočje'. Tokrat obja-
vljamo risbi Katarine Milunić, stare 3 leta 
in 11 mesecev, in Uroša Milunića, starega 9 
let in 7 mesecev. Naslov obeh je Pomlad v 
Medvodah. Petletna Nika pa je med prebo-
levanjem viroze narisala risbico štirih mor-
skih deklic, ki na sončku uživajo na obali. 

O pomladi in morju

Da boste lažje pričakali pomlad, se lahko 
pozabavate z reševanjem ugank. 
Kaj je to? "Vsako pomlad prileti na obisk, 
vsako jesen odpotuje. Bela in plava ti švi-
ga kot blisk, z nami pod streho stanuje." 
(Lastovka) Ali pa: "Brez nog in rok, glej ga 
škrata, odpira in zapira vrata." (Veter)

Uganke

www.medvode.si
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20 % popusta 
na frizerske storitve.

PETER KOŠENINA

Medvoški Rotary klub že deset let na-
grajuje izjemne učence osnovnih šol. 
V času, ko v svetu največ štejejo posa-
meznikove individualne sposobnosti, 
lahko hitro pozabimo na človeški vidik 
bivanja in delovanja. Nagrajeni učenci 
medvoških osnovnih šol so bili za na-
grado predlagani zato, ker v svet poleg 
pridnosti pri učenju prinašajo lastnosti, 
ki jih velikokrat hitro spregledamo. Te 
so poleg delavnosti na primer nesebič-
na pomoč drugim, povezovanje in de-
lovanje v korist družbe ter odgovornost 
za svoja dejanja. Nagrajenci jih kažejo v 
svojem življenju doma ter v razrednih 
in šolskih skupnostih. "Verjamemo, da 
so nagrajenci tisti mladi ljudje, ki so po 
vseh kriterijih izjemni in bodo s svo-
jim delom in znanjem v prihodnosti 
naredili veliko dobrega zase in za našo 
skupnost. Verjamemo, da bodo s svojim 
zgledom 'okužili' vrstnike, da bodo dela-
li dobro za vse nas. V prihodnosti bodo 
najboljši in vodilni v našem okolju. Ver-
jamemo, da je pomembno, da tiste mla-
de, ki so izjemni, na to spomnimo in jih 
pohvalimo že zelo zgodaj, zato, da bodo 
oni in drugi vedeli, da je tako ravnanje 
pravilno in bodo tako tudi nadaljevali," 
pravi Tomaž Kern, predsednik Rotary 
kluba Medvode.
Klub je učence prvič nagradil pred de-
setimi leti, zdaj pa so ti že na srednjih 
šolah in fakultetah, tisti prvi se tudi že 

preizkušajo v svojih poklicih. Vseh sku-
paj jih je že več kot sto. Njihovi učitelji, 
ravnatelji in prijatelji so jih prepoznali 
kot po nečem izstopajoče. Kandidatov 

za to nagrado je na šolah veliko, ker so 
uspehi dobri, zato imajo ravnatelji in 
učitelji težko nalogo na šoli izbrati tiste 
tri ali štiri, ki si jo zaslužijo tudi zara-
di drugih lastnosti, ne le zaradi učnega 
uspeha. 
Letos so nagrado Rotary kluba Medvo-
de prejeli Alja Primc, Jaka Dolinar, Nina 
Hauptman in Maša Kopač z Osnovne 
šole Simona Jenka Smlednik, Matic 
Trojanšek, Rebeka Erjavšek in Mirjam 
Kastelec z Osnovne šole Pirniče ter Kla-
ra Burgar, Nika Murovec, Laura Calliga-
ris in Kaja Gros z Osnovne šole Preska. 
Podelitev so pretekli mesec pripravili v 
dvorani pirniškega kulturnega doma, 
v kulturnem programu pa je sodeloval 
velik del nagrajenih učencev. 

Rotarijci desetič nagradili učence
Rotary klub Medvode je že desetič nagradil učence medvoških osnovnih šol,  
ki niso le najboljši po učnem uspehu, pač pa od povprečja odstopajo tudi po drugih 
lastnostih. Enajst nagrajencev prihaja s treh osnovnih šol.

Nagrajeni učenci prihajajo s treh osnovnih šol, kjer so jih v takem ali drugačnem pogledu 
prepoznali kot izjemne.

V Nogometnem klubu Jezero Medvode so tretjič zapored organizi-
rali nogometne turnirje za mlajše selekcije od U8 do U15. Celoten 
dogodek je v Športni dvorani Medvode potekal tri konce tedna, na-
stopilo je 89 ekip iz Slovenije, Hrvaške ter Bosne in Hercegovine. 
Okoli devetsto nadobudnih otrok je pokazalo ogromno nogome-
tnega znanja, lepih akcij in zadetkov. Uspešni so bili tudi domači 
nogometaši. V selekciji U10 je NK Medvode osvojil tretje mesto, 
med U13 je bila združena ekipa NK Medvode Škofja Loka prav tako 
tretja, med najstarejšimi nogometaši na turnirju, U15, pa je bila 
ekipa NK Medvode Škofja Loka D tretja, NK Medvode Škofja Loka 
A pa četrta. 

Devetsto mladih nogometašev

Rotary klub Medvode je učence 
prvič nagradil pred desetimi  
leti, zdaj pa so ti že na srednjih 
šolah in fakultetah, tisti prvi 
se tudi že preizkušajo v svojih 
poklicih. Vseh skupaj jih je  
že več kot sto. Kandidatov 
za to nagrado je na šolah  
veliko, ker so uspehi dobri,  
zato imajo ravnatelji in učitelji 
težko nalogo pri izbiri. 
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ALENKA BRUN

V nedeljo, 6. marca, je Planet TV začel s 
predvajanjem humoristične nadaljevanke 
Da, dragi! Da, draga! z glavnima junakoma 
Bojanom in Mišo, ki ju igrata Lotos Vincenc 
Šparovec in Gorka Berden (na fotografiji). 
Ena izmed snemalnih lokacij – ki smo jo 
obiskali tudi mi – je hiša v Dragočajni, kjer 
živita lika Bojan in Miša. Režijo nadaljevan-
ke so zaupali Venu Jemeršiću, ki je ravno na 
dan predvajanja prvega dela praznoval svoj 
rojstni dan.

Da, dragi! Da, draga!

Gorazd Potočnik in voditeljica čokoladnega 
dogodka Saša Pukl / Foto: A. B.

Gorazda Potočnika, nekoč Kranjčana, ki da-
nes s svojim Sladkozvočjem prihaja iz Dra-
gočajne, smo prvič podrobneje spoznali v 
televizijski Gorazdovi slaščičarni, ki smo jo 
spremljali na Pop TV. Marsikoga pa Gorazd 
v živo s svojo pojavo in energijo spominja 
na priljubljenega Jamieja Oliverja. Goraz-
dova kariera se je sicer začela v kuharskem 
svetu, nadaljevala v slaščičarskem, že 
takrat pa nam je v pogovoru namignil, da 
najraje dela čokolado, pa tudi je jo rad. Ne-
davno je tako na dogodku Planet čokolade 
v kranjskem Tušu pripravljal čokolado pred 
kar lepim številom obiskovalcev. Uporabil 
je 12 kilogramov stopljene mlečne, temne 
in bele čokolade. Okus in videz je obogatil 
s posipom iz lešnikov, rozin, brusnic in su-
hega sadja. Na koncu je iz mase nastala kar 
desetmetrska pisana čokoladna lepotica. 
Tudi tokrat je Gorazd poudaril, da je mogo-
če res dobra čokolada malce dražja od ti-
ste, ki smo je vajeni z običajnih trgovinskih 
polic, ampak kvaliteta odtehta.

Gorazd in čokolada
ALENKA BRUN, FOTO: TINA DOKL

V Biotehniškem centru Naklo so pred krat-
kim gostili največji floristični dogodek v Slo-
veniji. Poimenovali so ga Trendi v floristiki 
2016. Dogodek je imel zanimiv spremljevalni 
program, kjer je izstopala predstavitev mo-
dne kreacije z imenom Ledolomilka. Oble-
ka je nastala v Čipkarski šoli Idrija v okviru 
mednarodnega projekta Bodi edinstvena 
v Evropi. Njena avtorica je Maja Svetlik iz 
Čipkarske šole Idrija, čipke so izdelale kle-
kljarice, ki sodelujejo v projektu, za mode-
liranje in šivanje pa je poskrbela Ana Rejc. 
Za predstavljeno kreacijo je slovenski florist 
Ivo Uršič izdelal poseben šopek. Kot model 
za predstavitev obleke pa so v Kranju 'upo-
rabili' dekle iz Medvod, Ajdo Rupnik Čavič 
(na fotografiji). Ledolomilka je nastajala po-
zimi pred dvema letoma in bila dokončana 
v času naravne katastrofe, ko so bili kraji na 
idrijskem ujeti v žled. V njej se tradicionalne 

spretnosti in znanja o izdelavi idrijske čipke 
kombinirajo in igrajo z materiali prihodno-
sti. Svetloba v kreaciji simbolizira moč, ki je 
prebila led in prinesla upanje. Je inovativna 
in v skladu z današnjim dnem, saj upošteva 
nove medije in jih celo uporablja, a na zelo 
subtilen in smiseln način. Zanimivo je tudi, 
kako obleka reagira, stopi v dialog z dnevno 
svetlobo, senco in kako odseva v pogledih 
ljudi, na kaj spominja.

Ledolomilka Ajda

Sotočje očitno seže tudi daleč čez občinske meje. Dokaz za to je fotografija, na kateri ga 
prebira prebivalka vasi v Peruju. M. B.

Sotočje v Peruju
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Slovenske ceste so slabe, avtomobili pa 
vse boljši. V Evropi je trend križancev 
med terenci in osebnimi vozili, ki jim 
pravimo SUV (kratica za sort utility ve-
hicle, športna in večnamensko uporab-
na vozila). Vozniki smo jih v hipu spre-
jeli kot najbolj uporabne avtomobile za 
vsakdanjo rabo, saj so naše ceste vse 
prej kot udobne za »nizke« avtomobile. 
Ampak slabe ceste niso edini razlog za 
nakup na primer najnovejše Suzukujeve 
vitare, že šeste po vrsti.
Prva vitara je luč sveta ugledala daljne-
ga leta 1988. Do zdaj se je zvrstilo pet ge-
neracij, skupno z Grand Vitaro pa je bilo 
prodanih malo manj od treh milijonov 
Vitar. Skoraj polovica jih je kupce našla 
v Evropi, ki bo tudi v prihodnje Suzukijev 
pomembnejši trg.
Vitaro poznamo že od leta 1988. Vsesko-
zi so jo za svojo vzeli praktični ljudje, ki 
potrebujejo vozilo za povsod. Slabe ceste 
so tiste, na katerih boste svojo vitaro 
najbolj hvalili. Vemo: čez udobje ga ni, 
pa tudi če zmanjka asfalta in je pod av-
tom le slab makadam ali cesta preide v 
brezpotje. Ampak to še vedno ni glavni 
razlog, zakaj voziti vitaro.
Vsepovsod nas obveščajo o novih avto-
mobilih, marketinški prijem se vedno 
začne z najnižjimi cenami in ne konča z 
najvišjimi za posamezen predstavitveni 
model. Namenoma smo iskali avtomo-
bil z osnovno ponudbo in osnovno ceno. 
Največkrat se zgodi, da stopimo v proda-
jalno in takega avta sploh ni. Rečemo si, 
da sploh ne obstaja, in trgov ci jih sploh 
ne naročajo. Tokrat smo se ušteli. Našli 
smo točno to, kar smo iskali. V ceniku 
piše, da vitara stane 14.500 evrov, in ho-
teli smo jo videti. Dobili smo jo celo za 
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www.avto-stekla.si

Zbiljska cesta 5, Medvode 

Praktičnost na prvem mestu
Suzuki vitara nam je dokazal, čemu je namenjen.

Vladar slabih cest

Osnovni model res obstaja!
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testno vožnjo! Suzuki vitara 1.6 VVT comfort je torej osnovni 
model, ki ima tako ceno, da jo je nemogoče spregledati. Tako 
velik avto za toliko denarja ni ravno stalnica pri avtomobilskih 
trgovcih. Pri Suzukiju smo naleteli na dodatno vprašanje: Mar 
nimajo oni med križanci že modela S-Cross? Imajo, vendar ne 
za ta denar. Naša radovednost je nemudoma zrasla. 
Osnovna vitara ima tisto, kar nezahteven voznik potrebuje. Ni-
smo pričakovali sodobne elektronike, ki že skoraj vozi name-
sto nas, niti dodatnih okraskov vsepovsod kot opravičilo višje 
cene. Pri takem avtu nas zanimata zgolj motor in uporabnost. 
A vajeni smo že, da o Suzukijevih motorjih ne gre dvomiti. Ti-
sti, ki imate že zdaj avto, ki je starejši od pet let in spada v enak 
ali celo nižji razred kot vitara, ne boste pogrešali ničesar, am-
pak boste spoznali, da ima veliko več, kot ste vajeni, oziroma 
ravno toliko, kot potrebujete. 
Model Suzuki Vitara 1.6 VVT nas je navdušil s pre prostostjo in 
odlično vožnjo po slabih cestah. Medtem ko smo uživali v vsa-

kem kilometru po raznolikih cestah in poteh, nas je zraven 
grela še misel, da si vse to lahko privoščimo za »normalno« 
ceno. To je avto za praktične ljudi, ki ne marajo dodatne elek-
tronike oziroma je ne potrebujejo, skratka za ljudi, ki potrebu-
jejo avto »za vozit'«, in ne za postavljanje pred sosedi. Pri izbiri 
motorjev je podobno kot pri "bratcu" S-crossu, nismo v veliki 
dilemi. Izbiri sta bencinska ali dizelska, oba štirivaljnika pa 
razpolagata z enako delovno prostornino dobrega litra in pol 
ter enako, 88-kilovatno zmogljivostjo. Obe izvedbi omogoča-
ta tudi doplačilo štirikolesnega pogona "all grip", kar pomeni, 
da vitaro lahko vozite na štiri različne načine, vendar ne za 
ceno osnovnega modela. S pomočjo vrtljivega stikala med pr-
vima sedežema oziroma kot se reče na sredinskem grebenu, 
izbirate med štirimi programi, vse je odvisno od vas, vašega 
načina vožnje ali stanja na cesti. Program "auto" samodejno, 
izkorišča zadnji diferencial. Program "sport", motor postane 
živahnejši, večja odzivnost "snow" za vožnjo po snegu ali zelo 
slabih makadamskih poteh in "lock", ki na pomoč prikliče ne-
prekinjeno sodelovanje obeh osi.
Za vstopni oziroma osnovni model z 1,6-litrskim bencinskim 
motorjem, ki ga "vleče" 120 "konjev", je treba odšteti 14.400 
evrov. Vendar pozor, za to ceno vam ne pripada kovinska bar-
va, ampak "navadna". Za enako zmogljivo dizelsko različico je 
treba odšteti precej več, in sicer 20.600 evrov. Vitara je seveda 
na voljo tudi s štirikolesnim pogonom. Različica 1.6 VVT 4WD 
stane zanimivih 16.800 evrov. Za ta denar boste tako zmogljiv, 
da ne napišem mogočen avto, dolgo iskali primerljivega! 
Cena modela, ki smo ga vozili, je 14.500 evrov in ... 400 evrov 
doplačila, ker je kovinske barve, smo kasneje izvedeli. 

ZAGRABI 
SVOJO
POT.

Se počutite utesnjeni? Izgubljate svojo individualnost?

Osvobodite se in stopite v ospredje!

Razširite obzorja in zagrabite življenjski slog, ki si ga želite.

VITARA – čaka vas popolnoma nov svet.

NOVA

Kontaktne informacije trgovca

Kombinirana poraba goriva in izpusti CO2: 4,0 - 5,7 l/100 km in 106 - 131 g/km, emisijska stopnja: Euro6, specifična emisija dušikovih oksidov (NOx): 
0,0073 - 0,0558 g/km, trdi delci: 0,00129 g/km, število delcev: 3,16 E11/km. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča 
globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti 
k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov. Vse nadaljnje informacije o specifični porabi 
goriva in specifičnih emisijah CO2 iz novih osebnih vozil najdete v Priročniku o varčni porabi goriva in emisijah CO2, ki ga lahko brezplačno pridobite pri 
pooblaščenem SUZUKI partnerju in na spletni strani www.suzuki.si. Slike so simbolične. Naročnik: Magyar Suzuki Zrt., Podružnica v Sloveniji.

www.vitara.si

Z bogato serijsko opremo 

ze od 14.500 eur. 

www.avto-lusina.si
e-pošta: prodaja@avto-lusina.si

AVTO LUŠINA d.o.o.
Gosteče 8, 4220 Škofja Loka, T: 04 50 22 000
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Iz Goodyear Dunlop Sava Tiresa, nam po-
šiljajo znanstvenofantastično novico! 
Goodyear je pri snovanju konceptualnih 
rešitev prihodnosti na področju pnev-
matik že usmerjen v čas, ko bo na cestah 
zavladala generacija avtonomnih vozil. 
To je dokazal tudi na mednarodnem že-
nevskem avtomobilskem sejmu, ki se 
končuje v nedeljo. Kot kaže raziskava 
Svetovnega gospodarskega foruma, bi 
lahko namreč avtonomna vozila postala 
resničnost že v naslednjih desetih letih. 
Konceptualna pnevmatika Goodyear In-
telliGrip je zasnovana z namenom pod-
pore nadzornemu sistemu avtonomnih 
vozil, saj se ta pri vožnji opirajo na po-
datke, ki jih dobijo od drugih vozil, vo-
znikov, pešcev in pametnih mest, zato 
bi lahko pnevmatike, kot je Goodyear 
IntelliGrip, igrale ključno vlogo pri izme-
njavi informacij. Pnevmatika namreč s 

pomočjo napredne tehnologije senzorjev 
in posebej razvite tekalne plasti sama 
zazna različne razmere na cesti, med 
drugim stanje vozišča in vremenske 
razmere. IntelliGrip lahko samostojno 
oceni tudi stanje pnevmatike in vozila, 
saj je opremljena z napredno tehnologi-
jo, ki temelji na Goodyearovem sistemu 
spremljanja obrabe ter tlaka v pnevma-
tikah s pomočjo senzorjev. Goodyear je 
razvil posebne algoritme, ki upoštevajo 
spremenljivke, kot sta polnilni tlak in 
temperatura v pnevmatiki, s čimer je za-
gotovljena boljša ocena stanja pnevma-
tike in s tem optimizacija avtonomnega 
nadzornega sistema vozila. 
Poleg zaznavanja stanja same pnevma-
tike in cestišča pnevmatika IntelliGrip 
hkrati komunicira z osrednjim raču-
nalnikom vozila, kar naj bi pripomoglo 
k boljšim voznim lastnostim ter večji 
varnosti. Ko pnevmatika zazna mokro 
ali spolzko vozno podlago, avtonomno 

vozilo temu primerno prilagodi svojo hi-
trost. S tem naj bi se skrajšala zavorna 
pot, zagotovila boljša odzivnost v ovin-
ku, izboljšala stabilnost ter se zagotovila 
tudi podpora sistemu za preprečevanje 
trkov. Prav preprečevanje trčenj pa je za 
potrošnike v luči spreminjajoče se avto-
mobilske industrije najpomembnejše. 

Pametne pnevmatike
Pnevmatika, ki sama zazna različne razmere na cesti, 
med drugim stanje vozišča in vremenske razmere.

Pnevmatika prihodnosti

Avtohiša Koncesionar - Vzorčna ulica xx - 1234 Vzorčnigrad - Tel: 01 345 67 89 - www.nissan-koncesionar.com

INTELIGENTNA TEHNOLOGIJA, 
INTELIGENTNA PONUDBA.

NISSAN

JUKE
NISSAN

QASHQAI
NISSAN

X-TRAIL

DODATNA OPREMA  
PO VAŠEM IZBORU*** 

5 LET  
JAMSTVA* 

5 LET BREZPLAČNEGA 
VZDRŽEVANJA** 

Kombinirana poraba goriva: 3,8–7,4 l/100 km. Emisije CO2: 95–169 g/km. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega 
zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov.

*Brezplačno 5-letno jamstvo velja ob nakupu novega osebnega vozila z Nissan Financiranjem. 5 let jamstva obsega 3 leta tovarniške garancije ter podaljšano jamstvo za 4. in 5. leto oz. za 100.000 km, karkoli se zgodi prej. **5 let vzdrževanja ali za do 100.000 
km za bencinske motorje oz. za do 150.000 za dizelske motorje. Velja za redne servisne intervale oziroma za redni plan vzdrževanja, navedenega v Knjižici jamstva in servisiranja Nissan. Ponudba velja do 31. 12. 2015 in le z Nissan financiranjem. ***Paket 
Crossover velja za pakete originalne dodatne opreme Nissan za modele crossover. Za vsak model lahko kupec izbira med tremi različnimi paketi določene vrednosti (za modele Juke v vrednosti do 370 €, Qashqai do 410 € in X-Trail do 700 €), podrobnosti 
pa je mogoče najti v katalogu dodatne opreme. Velja z le ob nakupu z Nissan financiranjem. Več na nissan.si.

OGLAS_KONCESIONAR_CROSS_NOV15_A5_V3.indd   1 30/11/15   17:00

Avtohiša Malgaj I Tržaška 108, 1000 Ljubljana I tel.: 01 2000 627 I www.nissan.avtohisamalgaj.si

Kombinirana poraba goriva 3,8–6,0 l/100 km. Emisije CO2 99 –138 g/km. Emisijska stopnja od Euro5b do Euro6b. Emisije NOx: 0,0093–0,1693 g/km. Emisije trdnih delcev 0,00011– 
0,00053 g/km. Število delcev: 0,09 x 1011–2,96 x 1011. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo 
zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov.

*Brezplačno 5-letno jamstvo velja ob nakupu novega osebnega vozila z Nissan Financiranjem. 5 let jamstva obsega 3 leta tovarniške garancije ter podaljšano jamstvo za 4. in 5. leto oz. za 100.000 km, karkoli se zgodi prej. **5 let brezplačnega vzdrževanja 
ali za do 100.000 km za bencinske motorje oz. za do 150.000 za dizelske motorje. Velja za redne servisne intervale in velja preko Nissan Financiranja. ***Paket dodatne opreme velja za pakete originalne dodatne opreme Qashqai v vrednosti do 410  
€ in velja z nakupom preko Nissan Financiranja. Več na nissan.si. Pooblaščeni uvoznik: Renault Nissan Slovenija, d. o. o., Dunajska 22, 1001 Ljubljana. Slika je simbolna. Nissan 4 YOU = Nissan za vas.
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ktv
kabelska televizija medvode
cesta komandanta staneta 12, 1215 medvode 
telefon: 01 36 19 580,  telefax: 01 36 19 584
e-pošta: info@tv-m.si, http://www.tv-m.si

2let

22 let 

22 let 

22 let 

22 let 

informativnega programa

nepristranskih informacij

poti od analogne do digitalne slike

televizijske produkcije za majhne
            oglaševalce in velika podjetja

2
Vse dni v letu. Vedno za vas

Poleg pestre izbire televizijskih in radijskih programov 
imajo narocniki KTV Medvode možnost priklopa na 
hiter kabelski internet ,  s posebej ugodno ceno pri
naroè i lu  “ t ro jèka” .  Skrb imo za pest ro  programsko 
ponudbo, ki je tako v analogni kot tudi v digitalni obliki. 
P renašamo vse  na jnove jše  p rograme,  vk l j ucno  z  
e k s k l u z i v n i m i  p r o g r a m i ,  k i  j i h  l a h k o  s p r e j e m a t e  
s a m o  p r e k o  k a b e l s k i h  s i s t e m o v .
Za naroèilo kabelske TV poklièitev EVJ na: 03 56 57 150
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SLIKOVNA UGANKA

Med Slovenci kroži šala o tem, od česa 
bi umrl, če bi se ulegel na železniške tire 
slovenskih železnic. Poleti od dehidraci-
je, sicer pa od lakote, ker je vlakov tako 
malo in še tisti vozijo tako strahotno po-
časi, da bi te prej pobralo od lakote in 
žeje, preden bi ... Dejstvo je, da z mo-
dernizacijo zamujamo in je še taka kri-
tika premila, saj pri nas na Slovenskem 
uspeva predvsem prevarantstvo. Sicer 
se pa sami sprašujete, koliko časa bodo 
še potrebovali za popravilo tiste borne 
brvi – nadvoza pri Mednem, če na pri-
čujoči sliki dva delavca sedita, osem jih 
pa stoji, večina z rokami trdno v žepih. 
In vprašanje: Kdaj mislite, da bo stekel 
promet nemoteno po nadvozu pod Hote-
lom Medno? Odgovore pošljite do konca 
marca na naslov Gorenjski glas, Bleiwei-
sova 4, 4000 Kranj, s pripisom 'za Soto-
čje'. En pravilen odgovor bomo izžrebali 
in pošiljatelja nagradili.

V februarski številki sem vas spraše-
val, kje je nastal zgornji posnetek. Na 
sliki je naselje Brezovec, levo od ceste 
Zavrh–Smlednik, s smledniškim Starim 
gradom v ozadju. Tokrat smo dobili ve-
liko pravilnih odgovorov. Žreb je dolo-
čil, da nagrado prejme Albina Bizjak iz 
Smlednika.

Jože Praprotnik, avtor slikovne uganke

Kako dobro poznamo  
svojo deželo?

1

MAJA BERTONCELJ

Regrat je še zlasti dober v solati, Mar-
ješka Pehta pa iz njega pripravlja tudi 
sirup. 

LASTNOSTI REGRATA

"Regrat pospešuje izločanje seča, kar 
ima za posledico izpiranje strupenih 
snovi iz telesa, odstranjuje ledvični 
pesek ter učinkuje poživljajoče in kre-
pilno. Izboljšuje celotno presnovo in 
vpliva na čiščenje krvi, odpravlja te-
žave s protinom, revmatizmom, zate-
čenimi bezgavkami. Uporabljamo ga 
pri kožnih ekcemih, lišajih, akutnih  
oteklinah, čirih, krvnih boleznih, tol-
ščavosti, starostnih pojavih, neješčno-
sti, lenem črevesju, motnjah v delo-
vanju jeter in žolčnika in pri prsni in 
trebušni vodenici. Lajša začetno stopnjo 
ciroze jeter in pri išiasu. Prebrala sem, 
da regratova stebla pomagajo pri zni-
ževanju sladkorne bolezni. Vsak dan 
jih je treba prežvečiti deset. Naberemo, 
operemo in žvečimo," pravi Marješka 

Pehta. V nadlajevanju objavljamo njen 
recept za regratov sirup.

REGRATOV SIRUP

Potrebujemo 200 g regratovih cvetov, 1 
l vode, 750 g sladkorja, 2 limoni. Regra-
tove cvetove najprej skrbno očistimo in 
iz njih odstranimo ves mrčes. Nato jih 
operemo pod tekočo vodo in dobro od-
cedimo. Limoni narežemo na kolobarje 
in damo v liter vode. Dodamo regrato-
ve cvetove in zavremo, kuhamo okrog 
deset minut na rahlem ognju. Še vroč 
prevretek precedimo skozi gosto sito ali 
gazo. Precejeno tekočino zlijemo nazaj v 
lonec, dodamo sladkor in limonin sok 
ter ponovno zavremo. Med kuhanjem 
ves čas mešamo, da se sladkor povsem 
raztopi. Nato kuhamo še toliko časa, 
da se sirup nekoliko zgosti, nalijemo v 
suhe steklenice in pustimo, da se počasi 
ohladi. Sirup pijemo razredčen z vodo, 
lahko toplo ali mrzlo, za okus pa me-
šanici lahko vedno dodamo še polovico 
stisnjene limone ali pa pijačo okrasimo 
z rezino limone.

PO NASVET K MARJEŠKI PEHTI

Začela se je sezona regrata

Regrat je trenutno aktualen v solati, ko bo cvetel, pa bomo lahko naredili sirup.
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PETRA ŠPUR KREK,  FOTO: MAJA BERTONCELJ

Sobne rastline lahko napadejo najrazličnejši škodljivci in bole-
zni. Čeprav so na videz povsem zdrave in lepo cvetijo, jih mo-
ramo redno pregledovati in na njih iskati morebitne vsiljivce. 
Največ pozornosti moramo sobnim rastlinam posvetiti pozi-
mi, ko so zaradi slabih svetlobnih razmer še zlasti občutljive. 
Bolj pozorni moramo biti na mlade rastline, saj so te občutlji-
vejše od starejših. Moramo pa vedeti, da vsaka sprememba na 
rastlini še ne pomeni napada škodljivcev in ni nujno znak bole-
zni. Zelo pogosto je posledica napačne nege rastline. Pri sobnih 
rastlinah so takšne poškodbe pogostejše kot pri vrtnih rastlinah. 
Takšne rastline lahko brez težav rešimo, če ukrepamo takoj, ko 
opazimo spremembe v razvoju in rasti rastlin. Venenje rastlin, 
odpadanje ter rumenenje listov je največkrat znamenje pomanj-
kanja vode. Neredno zalivanje pa lahko povzroči nizko cvetenje, 
kar pomeni, da so cvetovi na kratkih pecljih in ne segajo prek 
listov. S pomanjkanjem vode je tesno povezana tudi premajhna 
zračna vlaga. Naša ogrevana stanovanja so večinoma presuha, 
zato moramo rastlinam nuditi tudi občasno tuširanje. Rastli-
nam pa enako škodi tudi odvečna voda zaradi čezmernega za-
livanja. Listi porumenijo, korenine gnijejo in zato rastline tudi 
hitro propadejo. Zaradi pomanjkanja toplote, zlasti dolgotrajne-
ga, rastline počasneje rastejo in postanejo občutljivejše za napad 
različnih glivic. Nekatere rastline na hladnem odvržejo cvetove 

ali cvetne popke. Zaradi previsoke vlage in nizkih temperatur 
postanejo listi nekaterih rastlin stekleni in se radi povesijo in 
so videti, kot da bi zgnili. Vendar tudi preveč toplote različno po-
škoduje sobne rastline. Pri kaktusih in kalanhojah se lahko za-
radi močnega sončnega sevanja listi rdeče obarvajo. Premočno 
sončno sevanje lahko nekoliko ublažimo tako, da rastline, ki jih 
imamo na okenskih policah, vsaj v času okoli poldneva zaščiti-
mo. Zaradi pomanjkanja svetlobe rastline izgubijo svojo čoka-
to rast in se čezmerno podaljšajo, poganjki se stanjšajo, listi pa 
postanejo svetlejše zeleni. Premočna svetloba rastline podobno 
poškoduje, le da se dodatno pojavijo še ožigi listov.

Nega sobnih rastlin

Naša ogrevana stanovanja so večinoma presuha, zato moramo 
rastlinam nuditi tudi občasno tuširanje. 

Prodaja vstopnic v TIC Medvode, T: 36 14 346 ali 041 378 050, E: turizem@medvode.info
Delovni čas: ponedeljek – petek, od 8.00 do 12.00 in od 12.30 do 16.00

w
w

w
.m

ed
vo

de
.s

i

w
w

w
.g

or
en

js
ki

gl
as

.s
i

Priročnik lahko kupite na Gorenjskem glasu, Bleiweisova 
4 v Kranju, jo naročite po tel. št.: 04/201 42 41 ali na: 
narocnine@g-glas.si.

Redna cena priročnika je 13 EUR. 
Če priročnik kupite ali naročite na 
Gorenjskem glasu, je cena le

Redna cena priročnika je 13 EUR. Redna cena priročnika je 13 EUR. 
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Priročnik lahko kupite na Gorenjskem glasu, Bleiweisova 

                      + p oštnina
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V peti, dopolnjeni 

izdaji praktičnega 

priročnika najdete 

nasvete o izbiri 

sadne vrste glede 

na lego in tla, na 

kakšno podlago 

in razdaljo jo 

posaditi, kako 

oblikovati krošnjo. 

Rez je natančno 

predstavljen pri 

jablani, hruški, 

breskvi, češnji, 

višnji, slivi, malini, 

orehu in številnih 

drugih vrstah.  
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V mesecu marcu bomo obeležili svetovni dan voda (22. marec). Dan 
je namenjen opozarjanju na omejenost naravnih vodnih virov, njihovo 
ogroženost, vplivu vode na naše življenje in predvsem za izboljšanje 
našega odnosa do voda. 
Voda po svetu postaja naravni vir, ki ga vedno bolj primanjkuje. Na 
planetu je manj kot en odstotek vode, ki se lahko uporablja kot pitna 
voda. Več kot milijarda ljudi po vsem svetu nima dostopa do zdrave 
pitne vode. V evropskih državah je vode na splošno še dovolj, čeprav 
jo na neka terih področjih primanjkuje. Enako velja tudi za Slovenijo. 
Vsi vodovodni sistemi, v upravljanju Komunale Kranj, se oskrbujejo s 
pitno vodo, ki prihaja iz podtalnice. To je voda, ki je nasičena v vodo
nosnikih pod zemeljskim površjem. Se naravno napaja in obnavlja s 
padavinskimi vodami (dež, sneg).
Kakovost pitne vode iz virov, s katerimi upravljamo, je zelo dobra in 
jo lahko varno pijemo iz pipe. 
Vodo iz plastenke raje zamenjajmo za vodo iz pipe. S tem bomo us
tvarili veliko manj odpadne embalaže in razbremenili naše okolje. 
Ustekleničena voda 100krat bolj obremenjuje okolje kot voda iz pipe. 
Po celem svetu se ustvari približno 1,5 milijona ton plastičnih odpad

kov. Res je, da danes veliko odpadkov že recikliramo, a jih še vedno 
preveč konča na odlagališčih. Biološka razgradnja plastenk za vodo 
pa lahko traja tudi do tisoč let. 
Ustekleničena voda pogosto vsebuje več bakterij in nečistoč od vode 
iz pipe. Prepotuje dolgo pot in pogostokrat mine dolgo časa, preden iz 
skladišča pride do vas. 

10 razlogov ZA pitje VODE IZ PIPE:
1. Voda najbolj odžeja. 
2. Blagodejno vpliva na počutje. 
3. Blaži glavobole in mnoge druge težave. 
4. Pomaga pri uravnavanju telesne teže. 
5. Spodbuja pozitivno razmišljanje. 
6. Na voljo je v neomejenih količinah.      
7. Je povsod dostopna in cenovno ugodna. 
8.  Je najbolj ekološka, saj ne povzroča nobenih odpadkov. 
9. Samo voda iz pipe je ves čas pod nadzorom. 
10. Samo voda iz pipe je ves čas sveža. 

 
KOMUNALA KRANJ d.o.o., UL. MIRKA VADNOVA 1, KRANJ

Voda iz pipe je zdrava 

PRIJA  

OHLAJENA

Letno poročilo o kakovosti vode, namenjene za prehrano ljudi  
v občini Medvode za leto 2015

V občini Medvode upravljamo pet vodovodnih sistemov. Naša glavna 
skrb je zagotoviti zadostno količino pitne vode, ki je ustrezne kakovosti. 
Skladno s Pravilnikom o pitni vodi izraz »ustrezna kakovost« pomeni, 
da pitna voda ne vsebuje mikroorganizmov ter drugih snovi v koncen
tracijah, ki same ali skupaj z drugimi snovmi lahko predstavljajo nevar
nost za zdravje ljudi.
V vodi spremljamo mikrobiološke, kemijske in indikatorske parametre in 
pri tem upoštevamo mejne vrednosti iz državnega Pravilnika o pitni vodi. 
Najpomembnejše je obvladovanje mikroorganizmov v pitni vodi. 
Mikrobiološki parametri pokažejo obseg in stopnjo onesnaženosti 
pitne vode z mikroorganizmi. Iz rezultatov preskušanj je razvidno, ali 
je voda onesnažena s fekalnimi klicami, ki imajo izvor v človeških in/
ali živalskih iztrebkih, ali z indikatorskimi klicami – parametri. Če voda 
vsebuje mikroorganizme, lahko ogroža naše zdravje. 

Poleg teh parametrov spremljamo tudi kemijske (kot so na primer 
nitrati, amonij, oksidativnost, motnost, pH vrednost, ...), ki pokažejo 
obseg in stopnjo onesnaženosti pitne vode s kemičnimi snovmi, ki 
lahko predstavljajo tveganje za zdravje ljudi. Kljub velikemu številu 
kemikalij v okolju so v normative vključene le nekatere, s katerimi si 
pomagamo pri oceni. 
Dodatno spremljamo tudi indikatorske parametre, kjer mejne vred
nosti niso določene na osnovi neposredne nevarnosti za zdravje, am
pak dajo informacijo o urejenosti celotnega sistema in nas opozarjajo, 
zlasti ob spremembah, da se z vodo nekaj dogaja in da je indikatorske 
parametre treba raziskati.
Pravilnik o pitni vodi predpisuje dve vrsti nadzora nad zdravstveno us
treznostjo pitne vode, in sicer notranji nadzor in monitoring. Notranji 
nadzor izvajamo upravljavci vodovodnih sistemov. Vzpostavljen je na 
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osnovah HACCP sistema, ki omogoča prepozn-
avanje mikrobioloških, kemičnih in fizikalnih 
dejavnikov, ki lahko predstavljajo potencialno 
nevarnost za zdravje ljudi. 
Izvajamo ukrepe in stalen nadzor na tistih 
mestih sistema, kjer se tveganja lahko po-
javijo. V sklopu sistema HACCP imamo opre-
deljena mesta vzorčenja, vrsto in pogostost 
preskušanja. Vzorčenje upravljamo sami in v 
sodelovanju z Nacionalnim laboratorijem za 
zdravje, okolje in hrano, enoto Kranj, kjer se 
izvajajo tudi laboratorijska preskušanja.
Kakovost pitne vode se poleg notranjega 
nadzora spremlja tudi v okviru državnega 
monitoringa, ki ga zagotavlja Ministrstvo za 
zdravje, nosilec monitoringa je Nacionalni 
laboratorij za zdravje, okolje in hrano.

Vodovodni sistem Medvode
Vodovodni sistem  Medvode s pitno vodo os-
krbuje 13.770 prebivalcev v naseljih Dol, 
Dragočajna, Goričane, Hraše, Ladja, Medvode, 
Moše, Rakovnik, Valburga, Vaše, Verje, Vikrče, 
Smlednik, Sora, Spodnje in Zgornje Pirniče, 
Spodnja in Zgornja Senica, Zavrh in Zbilje.
Viri pitne vode so vrtine in vodnjaki, ki se 
napajajo iz aluvialnih (peščeno prodnatih) 
in razpoklinskih vodonosnikov. Viri so vrtina 
Preska 2, vrtina Preska 3, vrtina Zavrh in vod-
njak Svetje. Vodnjak Senica se uporablja kot 
rezervni vodni vir. Pitna voda iz navedenih 
vodnih virov se ne dezinficira ali kako drugače 
obdeluje. Naselja Moše, Dragočajna, Hraše, 
Smlednik in Zbilje se delno oskrbujejo s pitno 
vodo, ki priteče iz vodovodnega sistema Kranj.
V vodovodni sistem smo v letu 2015 distri-
buirali 1.288.305 m3 pitne vode, od tega je 
203.774 m3 vode iz vodovodnega sistema Kranj.
V letu 2015 je bilo za mikrobiološka preskušanja 
odvzetih devetinsedemdeset vzorcev pitne 
vode, za fizikalno-kemijska preskušanja pa 
devet. Mikrobiološka preskušanja so pokazala, 
da je bil en odvzet vzorec neustrezen zaradi 
prisotnosti koliformnih bakterij (indikatorske 

bakterije, ki so pokazatelj sprememb, ki sicer 
neposredne nevarnosti za zdravje nimajo). 
Izvedli smo ponovno vzorčenje, pri katerem 
smo ugotovili, da bakterije niso prisotne. 
Ostalih oseminsedemdeset vzorcev je bilo 
ustreznih. Fizikalno-kemijska preskušanja 
so pokazala, da so bili glede na obseg oprav-
ljenih preskušanj vsi odvzeti vzorci ustrezni.

Vodovodni sistem Ojstrica - Belo
Vodovodni sistem Ojstrica - Belo s pitno vodo 
oskrbuje 41 prebivalcev v naselju Belo.
Vira pitne vode sta zajetje Ojstrica - Belo nad 
cesto in rezervno zajetje Ojstrica - Belo pod 
cesto, ki se napajata iz kavernozno kraškega 
vodonosnika. Pitna voda se stalno dezinficira 
s presvetljevanjem z UV-svetlobo. Pomeni 
razkuževanje vode in uničenje morebitnih 
mikroorganizmov v vodi. V letu 2015 smo v 
sistem distribuirali 2540 m3 pitne vode.
Za mikrobiološka preskušanja je bilo odvzetih 
osem vzorcev pitne vode, za fizikalno-kemi-
jska preskušanja pa en vzorec. Glede na ob-
seg opravljenih preskušanj so bili vsi odvzeti 
vzorci ustrezni.

Vodovodni sistem Osolnik
Vodovodni sistem Osolnik s pitno vodo os-
krbuje 26 prebivalcev v naselju Osolnik.
Vir pitne vode je vrtina Osolnik, ki se napaja 
iz razpoklinskega vodonosnika. Pitna voda 
se od marca 2015 stalno dezinficira s pres-
vetljevanjem z UV-svetlobo, občasno pa tudi 
z natrijevim hipokloritom (tekočim klorom). 
Klor je preventivno dezinfekcijsko sredstvo, ki 
predstavlja dodatno varnost pred naknadnim 
onesnaženjem. V letu 2015 smo distribuirali 
1140 m3 pitne vode.
Za mikrobiološka preskušanja je bilo odvzetih 
deset vzorcev pitne vode, za fizikalno-ke-
mijska preskušanja pa dva. Mikrobiološka 
preskušanja so pokazala, da so bili trije 
odvzeti vzorci (v sklopu dveh vzorčenj) neus-

trezni, zaradi prisotnosti koliformnih bakterij. 
Izvedli smo dezinfekcijo vodovodnega sistema 
s klorom. Vzorci po ponovnem vzorčenju so 
bili ustrezni.
Ostalih sedem vzorcev je bilo ustreznih. 
Fizikalno-kemijska preskušanja so poka-
zala, da sta bila glede na obseg opravljenih 
preskušanj oba odvzeta vzorca ustrezna.

Vodovodni sistem Žlebe
Vodovodni sistem Žlebe s pitno vodo oskrbuje 
57 prebivalcev v naselju Žlebe. 
Vir pitne vode je vrtina Studenčice - Žlebe, ki 
se napaja iz razpoklinskega vodonosnika. Pit-
na voda se stalno dezinficira s presvetljevan-
jem z UV-svetlobo. Distribuirali smo 5823 m3 
pitne vode.
Za mikrobiološka preskušanja je bilo odvzetih 
devet vzorcev pitne vode, za fizikalno-kemi-
jska preskušanja pa en vzorec. Glede na ob-
seg opravljenih preskušanj so bili vsi odvzeti 
vzorci ustrezni.

Vodovodni sistem Topol
Vodovodni sistem Topol s pitno vodo oskrbuje 
180 prebivalcev v naselju Topol pri Medvodah 
in Brezovica pri Medvodah. 
Vira pitne vode sta zajetje Kozomer in rezerv-
no zajetje Suša, ki se napajata iz kraško kav-
ernoznega vodonosnika. Pitna voda se stalno 
dezinficira z natrijevim hipokloritom (tekočim 
klorom). Distribuirali smo 10.536 m3 pitne 
vode.
Za mikrobiološka preskušanja je bilo odvzetih 
štirinajst vzorcev pitne vode, za fizikalno-ke-
mijska preskušanja pa en vzorec. Glede na ob-
seg opravljenih preskušanj so bili vsi odvzeti 
vzorci ustrezni.

Glede na zapisano lahko zaključimo, da po-
rabniki v občini Medvode, ki se oskrbujete 
s pitno vodo iz javnih vodovodnih sistemov, 
pijete zelo dobro vodo.

Porabniki ste soodgovorni za ohranjanje kakovosti vode
Pomembno je, da voda, ki priteče do pora-
bnikov, enako dobra priteče tudi iz vaših 
pip. Zato poskrbite za redno vzdrževanje 
hišnega vodovodnega omrežja, ki vključuje 
cevovod, opremo in naprave, ki so vgrajene 
med priključkom na sistem za oskrbo s 
pitno vodo in mestom uporabe pitne vode. 
Priporočamo, da približno enkrat na 14 dni 
čistite mrežice na pipah. Čiščenje pomeni 
spiranje z vodo in po potrebi odstranjevanje 
vodnega kamna. Vodo uporabljajte na vseh 
pipah v stanovanju oziroma hiši. Vsako jutro 
na pipi, pred prvo uporabo tega dne, stočite 
nekaj vode. Voda naj teče dve minuti ozi-
roma do ustalitve temperature vode. Enako 
naredite, ko pridete domov, predvsem pa, ko 
se vrnete po daljši odsotnosti. Na mestih, 

kjer voda v omrežju zastaja, izvajajte teden-
sko izpiranje do stabilizacije temperature 
vode. Odkrijte in odstranite slepe rokave, do 
takrat pa spirajte vodo iz slepih rokavov vsaj 
enkrat na teden.

Za ohranjanje čiste pitne vode je pomemb-
no, da ne zlivamo v odtok kemikalij, barv, la-
kov, insekticidov, zdravil in drugih nevarnih 
odpadkov. V odtok ne zlivajmo jedilnega in 
motornega olja. Vse te snovi lahko negativ-
no vplivajo na delovanje sistema za čiščenje 
odpadnih vod, s tem ko uničijo favno in 
zamašijo cevi. Nevarne odpadke oddamo v 
zbirnih centrih za ločeno zbiranje odpadkov 
ali v času letne akcije zbiranja nevarnih od-
padkov.

Včasih je zaradi okvar oziroma posegov na 
javnem vodovodnem omrežju in objektih 
oskrba s pitno vodo motena. Ob izrednih do-
godkih moramo včasih izdati poziv k preku-
havanju vode, zato je pravočasno obveščanje 
izrednega pomena. 

S prijavo na brezplačno obveščanje 
v času motene oskrbe s pitno vodo 
poskrbite, da bodo informacije pravi 
čas prišle do vas. Prijavite se na 
osebno obveščanje po SMS in/ali z 
elektronskimi sporočili. Pišite nam na 
info@komunala-kranj.si ali izpolnite 
obrazec na naši spletni strani  
www.komunala-kranj.si.
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Prireditve v marcu in aprilu 2016             
javni zavod sotocje medvode

ˆ

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na Turistično informacijski center Medvode. 
Za objavo v:   Redni številki Sotočja, ki izide drugi petek v mesecu in sicer: 8.4., 13.5., 10.6., 8.7., 9.9., 14.10., 11.11., 2.12. 2016,  ter objavo na spletni strani  
www.zstmedvode.si, www.medvode.info, je potrebno oddati obvestilo o dogodku do 30. v mesecu, na naslov: TIC Medvode, Cesta ob Sori 3 A, 1215 Medvode.
Turistično informacijski center Medvode, Cesta ob Sori 3 A, SI – 1215 Medvode T: 36 14 346 G: 041 378 050, E: turizem@medvode.info  W: www.medvode.info                                               
Javni zavod Sotočje Medvode, Ostrovrharjeva ulica 4, SI – 1215 Medvode

Petek, 11. 3. 2016  Klub Jedro, ob 21. uri
BOB (BATTLE OF BANDS) – 1. PREDIZBOR
Javni zavod Sotočje Medvode, T: 041 511 687, E: info@kmmedvode.si

Petek, 11. 3. 2016  Kulturni dom Medvode, ob 19.30 
BOG MASAKRA (komična drama) 
KUD Fofité, T: 041 298 485, E: jure.galicic@gmail.com

Sobota, 12. 3. 2016  Klub Jedro, ob 19. uri
POTOPISNO PREDAVANJE DORIS UMBERGER: POPOTOVANJE OD PERUJA, 
PREKO BOLIVIJE DO SEVERA ČILA
Javni zavod Sotočje Medvode, T: 041 511 687, E: info@kmmedvode.si

Sobota, 12. 3. 2016  Športna dvorana Medvode, ob 20. uri
GREGORJEVO PO DOMAČE: MODRIJANI, NATALIJA VERBOTEN IN DJ NEY
Predprodaja vstopnic v T IC Medvode, T: 36 14 346 ali 041 378 050,  
E: turizem@medvode.info 

Sobota, 12. 3. 2016  Kulturni dom Pirniče
KONCERT: VELIČINA SRCA
KUD JaReM in OŠ Pirniče, T: 031 626 855, E: kud.jarem@gmail.com 

Sobota, 12. 3. 2016  Na Vihri-Katarina, ob 19. uri
PREDAVANJE: KOLESARSKA DIRKA, PARIS-BREST-PARIS, Marko Kopač
KK Medvode, gostilna Na Vihri, – Schwarzmann, T: 041 561 059,  
E: navihri@gmail.com 

Nedelja, 13. 3. 2016  Kulturni dom Pirniče, ob 18. uri 
KONCERT MARJANA ZGONCA IN  KLAPE MEDITERAN
Mitja Kovačič s.p., T: 051 681 763, E: mitja.konvacic@marsmusic.si

Nedelja, 13. 3. 2016  Kulturni dom Medvode, ob 19.30 
BOG MASAKRA (komična drama) 
KUD Fofité, T: 041 298 485, E: jure.galicic@gmail.com

Nedelja, 13. 3. 2016  Zbor izletnikov pred BC Medvode
Izletniški odsek: POT 7 SLAPOV NA MIRNI, Hrvaška Istr.-Čičarija 
PD Medvode, T: 36 13 230, 041 582 208, W: www.planinskodrustvo-medvode.si 

Torek, 15. 3. 2016  Knjižnica Medvode, ob 17. uri 
PRAVLJIČNA URA Z USTVARJALNO DELAVNICO
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si
Torek, 15. 3. 2016 Knjižnica Medvode, ob 19.30 

3. DOMOZNANSKI KNJIŽNI VEČER: J. BERTONCELJ: KOMU IZSTAVITI RAČUN,
SAGA HIŠE OB GOZDU 
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si

Torek, 15. 3. 2016  Zbor izletnikov na avtobusni postaji pred Šparom, ob 7. uri
IZLET DU MEDVODE: ŠTANJEL–MIREN KOSTANJEVICA–SLAP–VIPAVA
DU Medvode, T: 36 12 303 ali 041 477 902, E: irena.krasnik@gmail.com 

Sreda, 16. 3. 2016  Višnarjeva ulica 3, Medvode, ob 18. uri
DELAVNICA: URAVNOTEŽENOST TELESA, UMA IN DUHA 
Skupnost Magičnost gibanja, T: 040 575 087, E: radej.maja@gmail.com  

Sreda, 16. 3. 2016  Klub Jedro, ob 19.30
PREDSTAVITEV KNJIGE AVTORICE KATJE ŠKRABAR: SEM TO RES JAZ?
Javni zavod Sotočje Medvode, T: 041 511 687, E: info@kmmedvode.si

Sreda, 16. 3. 2016  Zbor izletnikov pred BC Medvode
Seniorska skupina: KUREŠČEK, Notranjsko hribovje  
Planinsko društvo Medvode, Prijave: 031 750 558,  
W: www.planinskodrustvo-medvode.si  

Četrtek, 17. 3. 2016  Knjižnica Medvode, ob 18. uri 
KNJIŽNI VEČER NA SOTOČJU S TILKO JAMNIK
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si 

Četrtek, 17. 3. 2016  Rojstna hiša Jakoba Aljaža, Zavrh 2, ob 17. uri
LIKOVNA RAZSTAVA: PREŠERNO Z ALJAŽEM 
KUD JaReM, OŠ Pirniče in OŠ Jakob Aljaž Kranj T: 031 626 855,  
E: kud.jarem@gmail.com 

Petek, 18. 3. 2016  Klub Jedro, ob 21. uri
BOB (BATTLE OF BANDS) – 2. PREDIZBOR
Javni zavod Sotočje Medvode, T: 041 511 687, E: info@kmmedvode.si 

Petek, 18. 3. 2016  Kulturni dom Pirniče, ob 19.30
TRIKRAT DA, Romantična komedija za abonma OTH in IZVEN
KUD Pirniče, T: 031 352 772

Sobota, 19. 3. 2016  Rojstna hiša Jakoba Aljaža, od 10. do 13. ure
IZDELOVANJE VRTNIC IZ LIČKANJA
KUD Jarem, T: 041 384 098, E: kud.jarem@gmail.com

Sobota, 19. 3. 2016  Kulturni dom Pirniče, ob 17. uri
OD SEMENA DO ŽUPCE, Lutkovno-igrana predstava za abonma  
OTEHAJČEK in IZVEN
KUD Pirniče, T: 041 776 735

Sobota, 19. 3. 2016  Kulturni dom Medvode, ob 19.30
SKOPUH (gledališka predstava KUD Janko Krmelj)
KUD Fofité, T: 041 654 031, E: janez.vencelj@guest.arnes.si

Nedelja, 20. 3. 2016  Rojstna hiša Jakoba Aljaža, od 10. do 13. ure
IZDELOVANJE VRTNIC IZ LIČKANJA
KUD Jarem, T: 041 384 098, E: kud.jarem@gmail.com

Nedelja, 20. 3. 2016  Športna dvorana Medvode, ob 19. uri 
KOŠARKARSKA TEKMA 3. SKL – MEDVODE : RADENSKA  
(razigravanje za prvaka) 
KK Medvode, T: 041 671 358, E: dean.buncic77@gmail.com

Nedelja, 20. 3. 2016  Klub Jedro, ob 20. uri
BREAKDANCE VEČER: PASS THE JAM
Javni zavod Sotočje Medvode in ŠKD Gor, T: 041 511 687, E: info@kmmedvode.si

Torek, 22. 3. 2016  Knjižnica Medvode, ob 17. uri 
PRAVLJIČNA URA Z USTVARJALNO DELAVNICO
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si



Originalni 
nadOmestni deli 
Originalni Originalni 
nadnadOmestni deli 
35% POPUSTADO

VAŠ PEUGEOT V ODLIČNI FORMI:

MOŽNOST PLAČILA  
DO 24 OBROKOV S KARTICO  
MOJ PEUGEOT DINERS CLUB

www.peugeot.si

mestni deli mestni deli mestni deli 

www.peugeot.si

 * Ponudba velja le za člane programa ugodnosti Moj Peugeot do vključno 31. 5. 2016. Slika je simbolična.

RODEX d.o.o., Rova, Rovska cesta 2, 1235 Radomlje, tel. 01 729 92 00 KONCESIONAR LETA 2014

Rodex_poprodaja_zima.indd   1 01/03/16   15:38

PRIREDITVE | 45 

Torek, 22. 3. 2016  Knjižnica Medvode, ob 19.30 
4. DOMOZNANSKI VEČER: PREDSTAVITEV KNJIGE V. GROŠLJA 40 LET 
MOJIH SOOČANJ S HIMALAJO 
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si

Torek, 22. 3. 2016  Odhod ob 9. uri izpred DU Medvode
Izlet DU Medvode: BLED–M. OSOJNICA–V. OSOJNICA–OJSTRICA–BLED 
DU Medvode, T: 36 12 303, 041 390 456,  
E: drustvo.upokojencev.medvode@amis.net

Sreda, 23. 3. 2016  Knjižnica Medvode, ob 19.30 
OTVORITEV RAZSTAVE: MANDALA – MOČ SVETLOBE
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si

Sreda, 23. 3. 2016  Športna dvorana Medvode, ob 20.15 
KOŠARKARSKA TEKMA 3. SKL – MEDVODE : HELIOS SUNS MLADI  
(razigrvanje za prvaka) 
KK Medvode, T: 041 671 358, E: dean.buncic77@gmail.com

Petek, 25. 3. 2016  Klub Jedro, ob 21. uri
BOB (BATTLE OF BANDS) – FINALE
Javni zavod Sotočje Medvode, T: 041 511 687, E: info@kmmedvode.si

Torek, 29. 3. 2016  Knjižnica Medvode, ob 17. uri 
PRAVLJIČNA URA Z USTVARJALNO DELAVNICO
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si

Torek, 29. 3. 2016  Kulturni dom Medvode, ob 20. uri
MOŠKA COPATA 
Špas teater, prodaja vstopnic: 040 333 339, Sistem Eventim

Sreda, 30. 3. 2016  Knjižnica Medvode, ob 19.30 
FILMSKI VEČER: MOSKVA NE VERJAME SOLZAM  
(PRVI IZ CIKLA RUSKEGA FILMA)
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si

APRIL
Sobota in nedelja, 2. in 3. 4. 2016  Športna dvorana Medvode, ob 9. uri
LJUBLJANA OPEN 2016, MEMORIAL TOMAŽA AMBROŽA
Plesni klub Urška Ljubljana in Plesna šola Urška Medvode, T: 041 684 006

Torek, 5. 4. 2016  Odhod ob 7. uri izpred DU Medvode
Izlet DU Medvode: TROMEJA–MALI GOLAK–IZTOKOVA KOČA–KOZARNICE 
DU Medvode, T: 36 12 303, 041 390 456, E: drustvo.upokojencev.medvode@amis.net

Torek, 5. 4. 2016  Knjižnica Medvode, ob 17. uri 
PRAVLJIČNA URA Z USTVARJALNO DELAVNICO
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si

Sreda, 6. 4. 2016  Knjižnica Medvode, ob 19.30 
POTOPIS Z JANEZOM MIHOVCEM: INDIJSKA HIMALAJA
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si

Četrtek, 7. 4. 2016  Knjižnica Medvode, ob 9.30 
MEDVODKOVE IGRALNE URICE 
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: vesna.gomboc@knjiznica-medvode.si

Nedelja, 10. 4. 2016  Topol pri Medvodah, pri Gostilni na Vihri, ob 12. uri
TRŽNICA VIHRA
Gostilna Na vihri – Schwarzmann, T: 041 561 059, E: navihri@gmail.com 

Izžrebani nagrajenci nagradne križanke z geslom DAJMO NAŠI, 
ki je bila objavljena v Sotočju 12. februarja 2016, prejmejo knjigo 
KRUH. Ti nagrajenci so: Veronika Berčon, Medvode, Andrej Kni-
fic, Medvode in Štefka Jenko, Medvode. Nagrajencem čestitamo.
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Nudimo kvalitetno pranje na dobro  
vzdrževani pralni stezi z mehkimi krtačami.

AKCIJA od 15. 3. do 15. 4. 2016
GLOBINSKO  
KEMIČNO ČIŠČENJE -30%



PRODAJALNA MEDVODE, 
Cesta ob Sori 11, 1215 Medvode,

TEL.: 01-3613-300
GSM: 031-810-384, 051-649-640

UGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUPUGODEN NAKUP
Ponudba velja od srede 16. do četrtka, 31. marca.

NOVO V MEDVODAH

- BARVE, ČOPIČI
- APNO, CEMENT

- BARVNI SPREJI, SILIKONI, MONTAŽNE PENE

DOMAČI PRIDELKI V ZADRUGI

- MLEČNI IZDELKI
- MESNINE
- SADJE, ZELENJAVA 
- JAJCA, TESTENINE IN PIŠKOTI
- KRUH (Prodajalna Medvode ob četrtkih: kmetija Jožefovc)
- MOKA, OTROBI, KAŠE
- SOK, KIS, OLJE, VINO IN LIKERJI
- MED, ČAJI, ZELIŠČA IN KREME

SUBSTRAL, 4l
Gnojilo za okrasne rastline in vrtGnojilo za okrasne rastline in vrt

9,99€
(2,50€/l)

VRTNE 
ROKAVICE
VRTNE VRTNE 
ROKAVICE

0.97€

KONJSKI GNOJ, 20l
BIO konjski gnoj v peletih
KONJSKI GNOJ, 20lKONJSKI GNOJ, 20l

9,90€

HOMEOGARDEN 
STRUNE STOP, 750ml
Učinkovita naravna zaščita pred 

strunami

6,40€
AKCIJA
6,40€

7,99€

6,40€6,40€
-20%

7,99€7,99€
-20%

ORGANIK, 25kg
Dolgodelujoče organsko gnojilo

4,20€ RUMENE 
LEPLJIVE PLOŠČE 
FITOKOL
10kom

LEPLJIVE PLOŠČE 

1,30€

ČEBULČEK RUMEN, 500g

KONJSKI GNOJ, 20l
BIO konjski gnoj v peletihBIO konjski gnoj v peletih

ZEMLJA ZEMPOL 
ZA LONČNICE, 20lZA LONČNICE, 20lZA LONČNICE, 20lZA LONČNICE, 20l

2,93€
AKCIJA

3,90€2,93€

-25%

3,90€3,90€
-25%

KUPON ZA
10% POPUSTA*

NA CELOTEN NAKUP V PONEDELJEK, 
14. MARCA IN TOREK, 15. MARCA 2016.

*10% popust velja ob enkratnem nakupu v prodajalni. Popust ne velja za kmetijski 
repromaterial kot so semena (koruza, krompir 25kg, žita, poljščine), gnojila 

(mineralna 25kg, foliarna 1l), krmila, ffs (250ml in več) in naftni derivati. Predviden 
je za prodajo v količinah, običajnih za gospodinjstva in ne velja za 

pravne osebe ter samostojne podjetnike.

KUPON ZA
10% POPUSTA*

NA CELOTEN NAKUP V PONEDELJEK, 
14. MARCA IN TOREK, 15. MARCA 2016.

*10% popust velja ob enkratnem nakupu v prodajalni. Popust ne velja za kmetijski 
repromaterial kot so semena (koruza, krompir 25kg, žita, poljščine), gnojila 

(mineralna 25kg, foliarna 1l), krmila, ffs (250ml in več) in naftni derivati. Predviden 
je za prodajo v količinah, običajnih za gospodinjstva in ne velja za 

pravne osebe ter samostojne podjetnike.

*
NA CELOTEN NAKUP V PONEDELJEK, 

18.45€

+GRATIS
Zemlja 

balkonija, 5l
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